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MESTO BREZNO 

Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 

 

 

 

 

 

 

 

 

ZÁPISNICA 

z 10. pracovného rokovania Mestského zastupiteľstva mesta Brezna, 

konaného dňa 25. októbra 2023  

 

 

PRÍTOMNÍ   

 

VOLEBNÝ OBVOD č. 1 

Mgr. Martin Juhaniak, Mgr. Andrej Barančok, Mgr. Pavel Ambros, Mgr. Ivana Donovalová, 

Ing. Miroslav Baran, Július Obernauer 
 

VOLEBNÝ OBVOD č. 2 

Matej Garaj, Milan Palovčík, PhDr. Petra Dzurmanová, PhD., Mgr. Tomáš Turňa, Bc. Ľubica 

Štugnerová, MA 

 

VOLEBNÝ OBVOD č. 3 

doc. Ing. Martin Ridzoň, PhD., IWE., Ing. Miroslav Fašang, Ing. Jozef Auxt, Jozef Tokár 

 

VOLEBNÝ OBVOD č. 4 

Erik Duhan 

 

OSPRAVEDLNENÍ 

Ing. arch. Ján Králik, Mgr. Daniel Struhár 

 

Rokovanie viedol: 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta 

 

  

Číslo spisu Brezno 

MsÚ-2023/7633 07.11.2023 
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K bodu 1/ 

Otvorenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

“Vážené poslankyne, vážení poslanci, v súlade s § 13 ods. 4, písmeno a) zákona číslo 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov otváram desiate pracovné zasadnutie 

Mestského zastupiteľstva mesta Brezna konané vo volebnom období 2022-2026. Dnešné 

zasadnutie Mestského zastupiteľstva bolo zvolané v súlade s ustanovením § 12 ods. 1 zákona o 

obecnom zriadení a boli naň pozvaní všetci poslanci Mestského zastupiteľstva s platným 

mandátom. Z 18 poslancov je prítomných 17 poslancov, 15 poslancov, preto vyhlasujem 

zasadnutie Mestského zastupiteľstva mesta Brezna za schopné právoplatne sa uznášať. Z 

dnešného rokovania sa ospravedlnili poslanci, pán poslanec Králik, pán poslanec Struhár, a 

dovoľte mi, aby som na dnešnom zasadaní Mestského zastupiteľstva privítal predovšetkým vás, 

poslancov Mestského zastupiteľstva, ako aj hlavnú kontrolórku mesta Brezno, prednostku MÚ, 

vedúcich odborov, riaditeľa príspevkovej organizácie, konateľa médií, prizvaných hostí, ako aj 

všetkých prítomných občanov mesta Brezna. Vážené poslankyne, vážení poslanci, týmto 

považujem zasadnutie Mestského zastupiteľstva mesta Brezna za otvorené.”  

 

K bodu 2/ 

Skúška hlasovacieho zariadenia 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

“Prešli by sme k skúške hlasovacieho zariadenia. Skúška hlasovacieho zariadenia. Poprosím, 

vyskúšali by sme hlasovanie za.” 

Hlasovanie číslo: 1 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem. Hlasovanie proti.“ 



   3 z 102 

 

Hlasovanie číslo: 2 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  0 

Proti:  8 

Zdržali sa:  7 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh nebol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem. A hlasovanie zdržal sa. Teraz vás poprosím.  

Hlasovanie číslo: 3 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  0 

Proti:  0 

Zdržali sa:  15 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh nebol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, výborne. Čiže hlasovacie zariadenie nám funguje ako má.“  

 

K bodu 3/ 

Procedurálne otázky 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Išli by sme k bodu 3 k procedurálnym otázkam, schválenie programu rokovania. Program 

rokovania vám bol doručený písomne spolu s pozvánkou. V programe rokovania navrhujem 

tieto zmeny a doplnky. Doplniť bod 9.17, žiadosť spoločnosti ISTROFINAL a ISTROFINAL 

SPV BR II. o schválenie kúpnej zmluvy. Bod číslo 16.5, podanie žiadosti o nenávratný finančný 

príspevok na realizáciu projektu moderná inkluzívna škola Most do budúcnosti. Má ešte niekto 

pripomienky alebo doplnky k navrhovanému programu? Ak nie sú pripomienky, dávam 

hlasovať, kto je za, by sa dnešné zasadnutie riadilo programom aj s navrhovanou zmenou, teda 

doplnením programu. Nech sa páči, hlasujte.“  

1.  Otvorenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

2.  Skúška hlasovacieho zariadenia 

3.  Procedurálne otázky 

4.  Správa o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 30.09.2023 
Predkladá: Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka Mestského úradu Brezno 
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Spracoval: Útvar prednostu Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou Mgr. Zuzanou 

Ďurišovou v spolupráci s odbornými útvarmi Mestského úradu Brezno 

5.  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa VZN- 18/2019 

o parkovaní motorových vozidiel a určení stanovíšť Taxi služby na území mesta 

Brezno v znení neskorších zmien a doplnkov 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Útvar prednostky Mestského úradu Brezno v spolupráci s Odborom životného 

prostredia a stavebného poriadku Mestského úradu Brezno zastúpeným vedúcim odboru Ing. 

Petrom Tichým 

6.  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 07/2023 

– trhový poriadok príležitostných trhov 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Útvar prednostky Mestského úradu Brezno 

7.  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa ruší VZN 09/2015 „Požiarny 

poriadok mesta Brezna“ 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Útvar prednostky Mestského úradu Brezno 

8.  Požiarny poriadok mesta Brezno  
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Útvar prednostky Mestského úradu Brezno v spolupráci s PhDr. Katarínou 

Zaňákovou, referentkou krízového riadenia 

9.  Majetkové záležitosti 

 9.1 Odkúpenie pozemkov na Ul. Fraňa Kráľa v Brezne od spoločnosti BILLA 

REALITY SLOVENSKO, spol. s r.o. 

 9.2 

 

Žiadosť Ing. Mateja Loviča o odkúpenie pozemku v k. ú. Jarabá, lokalita 

Bachláč 

 9.3 Žiadosť Ľubice Turňovej o odkúpenie pozemku v Brezne, Ul. Podkoreňová 

 9.4 Žiadosť Michala Tištiana a Lívie Machničovej o odkúpenie pozemku na Ul. 

Kiepka v Brezne  

 9.5 

 

Žiadosť Jakuba Bučka o odkúpenie pozemku v Brezne, miestna časť Rohozná 

 9.6 Žiadosť spoločnosti Lesy mesta Brezno, s.r.o. o zámenu nehnuteľností v k. ú. 

Brezno  
Predkladá: JUDr. Iveta Biela, Útvar prednostky Mestského úradu Brezno 
Spracoval: Útvar prednostky Mestského úradu Brezno 

 9.7 Žiadosť Mariana Lepka, bytom Brezno, o odkúpenie pozemku vo vlastníctve 

mesta – záhrady v Brezne v časti Bujakovo 

 9.8 Žiadosť Mareka Mikloška, bytom Brezno, o zámenu pozemkov, v Brezne v 

časti Bujakovo.  

 9.9 Žiadosť MUDr. Terézie Zátureckej a Bc. Michala Zátureckého, obaja bytom 

Brezno, o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena na pozemok mesta, 

Budovateľská ul. v Brezne  

 9.10 Žiadosť MUDr. Terézie Zátureckej a Bc. Michala Zátureckého, obaja bytom 

Brezno, o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena na pozemok mesta, 

Poľná ul. v Brezne  

 9.11 Žiadosť Petra Dedečka, bytom: Brezno, v zastúpení: Ing. Matúša Lopušného, 

bytom Brezno, o odkúpenie časti pozemkov nachádzajúcich sa na Tisovskej 

ceste v Brezne 
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 9.12 Žiadosť spoluvlastníkov nehnuteľnosti parc.reg. 4554/156 o výmere 541 m2 

druh pozemku trvalý trávnatý porast v k.ú.Brezno o uzatvorenie zmluvy o 

zriadení vecného bremena na pozemok mesta, v lokalite Podkoreňová v Brezne 

 9.13 Odkúpenie bytu č. 31 na 3 p. v bytovom dome súpisné číslo: 1789, 

nachádzajúceho sa na Mládežníckej ulici č. 6 v Brezne, od predávajúceho : 

Jana Gábrišová, bytom Brezno 

 9.14 Žiadosť Ivany Nemčokovej o prenájom nehnuteľného majetku mesta Brezna - 

2- izbový byt na MPČĽ 2165/2 byt č. 22 v Brezne – Mazorníkovo 
Predkladá: Mgr. Lucia Ličková, Útvar prednostky Mestského úradu Brezno  

Spracoval: Útvar prednostky Mestského úradu Brezno 

 9.15 Žiadosť pána Ing. Pavla Tököliho ml. o zámenu pozemkov na ulici Krátkej v 

Brezne 
Predkladá: JUDr. Lenka Klimanová, Útvar prednostky Mestského úradu Brezno  

Spracoval: Útvar prednostky Mestského úradu Brezno 

 9.16 Odkúpenie pozemku v k. ú. Brezno od SR - Slovenský pozemkový fond na 

účel usporiadania pozemku pod stavbou vyhliadkovej veže v lokalite Horné 

Lazy 

 9.17 Žiadosť spoločnosti ISTROFINAL a ISTROFINAL SPV BR II. o schválenie 

kúpnej zmluvy. 

10.  Zvýšenie základného imania spoločnosti Mestský hotel Ďumbier, s.r.o 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor ekonomiky a financovania Mestského úradu Brezno zastúpený vedúcou 

odboru Ing. Ruženou Šefrankovou 

11.  Rozpočet mesta Brezna na rok 2023 – návrh na VI. Zmenu 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor ekonomiky a financovania Mestského úradu Brezno zastúpený vedúcou 

odboru Ing. Ruženou Šefrankovou 

12.  Poskytnutie dotácií 

 12.1 Návrh na schválenie dotácie na poskytovanie služby sociálneho taxíka v meste 

Brezno na rok 2024 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor starostlivosti o obyvateľa Mestského úradu Brezno zastúpený poverenou 

vedúcou odboru Mgr. Ivetou Petrík 

 12.2 Poskytnutie dotácie pre účely kultúry v roku 2023 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor ekonomiky a financovania Mestského úradu Brezno zastúpený vedúcou 

odboru Ing. Ruženou Šefrankovou 

 12.3 Poskytnutie dotácie pre účely športu v roku 2023 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor ekonomiky a financovania Mestského úradu Brezno zastúpený vedúcou 

odboru Ing. Ruženou Šefrankovou 

13.  Správy hlavnej kontrolórky 

 13.1 Správa o výsledku kontroly dodržiavania a uplatňovania zákona č. 311/2001 

Z. z. - Zákonník práce v obchodnej spoločnosti - LESY MESTA BREZNO, 

s.r.o 
Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 
Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

 13.2 Správa o výsledku kontroly verejného obstarávania zákaziek s nízkou 

hodnotou za 2.polrok 2022 v príspevkovej organizácii mesta - Technické 
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služby 
Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 
Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

14.  Správa o činnosti Mestskej polície za 1. polrok 2023 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Mgr. Ladislav Majer, náčelník Mestskej polície Brezno 

15.  Správa o plnení Komunitného plánu sociálnych služieb mesta Brezna za rok 

2022 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor zariadení sociálnych služieb zastúpený vedúcou odboru PhDr. Jankou 

Lemberkovou v spolupráci s Odborom starostlivosti o obyvateľa Mestského úradu 

Brezno zastúpeným poverenou vedúcou odboru Mgr. Ivetou Petrík 

16.  Rôzne 

 16.1 Návrhy na ocenenie za rok 2023 
Predkladá: Mgr. Andrej Barančok, predseda Komisie na posudzovanie návrhov na udelenie 

ocenenia pri MsZ mesta Brezna 

Spracoval: Útvar primátora Mestského úradu Brezno 

 16.2 Odúčtovanie využiteľného potenciálu z majetku mesta Brezno – účet 042 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor investičný Mestského úradu Brezno zastúpený vedúcim odboru Ing. Ivanom 

Kamenským 

 16.3 Zmeny v komisii pre kultúru pri MsZ mesta Brezna 
Predkladá: Mgr. Andrej Barančok, predseda Komisie pre kultúru pri MsZ mesta Brezna 

Spracoval: Útvar prednostky MsÚ zastúpený prednostkou MsÚ Mgr. Zuzanou Ďurišovou 

 16.4 Ústna informácia predsedov komisií Mestského zastupiteľstva mesta Brezna o 

činnosti komisií 

 16.5 Podanie žiadosti o nenávratný finančný príspevok na realizáciu projektu 

moderná inkluzívna škola Most do budúcnosti 

17.  Otázky poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna na riaditeľa 

príspevkovej organizácie zriadenej mestom, riaditeľa obchodnej spoločnosti, v 

ktorej má mesto Brezno majetkovú účasť, riaditeľov rozpočtových organizácií 

zriadených mestom a náčelníka mestskej polície 

18.  Interpelácie poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

19.  Ukončenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

Hlasovanie číslo: 4 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem. Zo 16 prítomných 16 za, konštatujem, že program bol schválený jednohlasne.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prešli by sme k voľbe návrhovej komisie so zreteľom na prerokované správy. Odporúčam 

Mestskému zastupiteľstvu zvoliť návrhovú komisiu v zložení pán poslanec Barančok, pani 

poslankyňa Štugnerová, pán poslanec Duhan. Má niekto z poslancov pripomienky alebo 

pozmeňujúce návrhy k tomuto bodu? Ak nie. Kto je za, aby návrhová komisia pracovala v 

uvedenom zložení? Nech sa páči, kolegyne, kolegovia hlasujte.“  

Hlasovanie číslo: 5 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zo 16 prítomných 16 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prešli by sme k overovateľom zápisnice. Za overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia 

poverujem poslanca Mestského zastupiteľstva pána poslanca Palovčíka a pána poslanca 

Tokára. Zapísaním uznesenia a vypracovaním zápisnice poverujem pani magisterku Janku 

Štulajterovú, asistentku prednostky MÚ. Tiež vás informujem o podpise zápisnice zo zasadnutia 

Mestského zastupiteľstva. 20. septembra 2023 boli určení poslanci, pán poslanec Garaj a pán 

poslanec Králik, ktorí podpísali zápisnicu bez výhrad.“ 

 

K bodu 4/ 

Správa o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 30.09.2023 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prešli by sme k programu rokovania. Pod bodom 4 máme správu o plnení uznesení Mestského 

zastupiteľstva mesta Brezna k 30. 9. 2023. Predkladá pani prednostka MÚ, tiež materiál 

spracoval jej útvar, nech sa páči. Môžeš pani prednostka.“ 

Mgr. Zuzana Ďurišová (prednostka MÚ Brezno)  

„Dobrý deň, vážený pán primátor, vážená pani kontrolórka, vážené panie poslankyne, vážení 

poslanci, vážení prítomní, týmto vám predkladám správu o plnení uznesení Mestského 
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zastupiteľstva mesta Brezna k 30. 9. 2023, v ktorej konštatujem, že 10 uznesení Mestského 

zastupiteľstva bolo splnených a vypúšťame ich zo sledovania. Všetko z mojej strany.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem pekne, otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, kolegovia. Ak nikto do rozpravy, 

rozpravu končím, nech sa páči návrhová.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie správu o plnení uznesení Mestského 

zastupiteľstva mesta Brezna, k 30. 9. 2023, po II. konštatuje, že ďalej tak, ako je v texte, boli 

splnené a vypúšťa ich zo sledovania.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy. Ak nie sú, prosím hlasujte o 

návrhu.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 

I/ Berie na vedomie 
 Správu o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 30.09.2023 

 

II/ Konštatuje, že 

1. Uznesenie MsZ č. 90/2023 zo dňa 21. 06 2023 

2. Uznesenie MsZ č. 136/2023 zo dňa 21. 06 2023 

3. Uznesenie MsZ č. 162/2023 zo dňa 21.06.2023 

4. Uznesenie MsZ č. 164/2023 zo dňa 23. 08.2023 

5. Uznesenie MsZ č. 182/2023 zo dňa 20. 09.2023 

6. Uznesenie MsZ č. 183/2023 zo dňa 20. 09.2023 

7. Uznesenie MsZ č. 184/2023 zo dňa 20. 09.2023 

8. Uznesenie MsZ č. 185/2023 zo dňa 20. 09.2023 

9. Uznesenie MsZ č. 186/2023 zo dňa 20. 09.2023 

10. Uznesenie MsZ č. 192/2023 zo dňa 20.09.2023 

 

 

boli splnené a vypúšťa ich zo sledovania 

Hlasovanie číslo: 6 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 5/ 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa VZN- 18/2019 

o parkovaní motorových vozidiel a určení stanovíšť Taxi služby na území mesta 

Brezno v znení neskorších zmien a doplnkov 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prešli by sme k bodu 5. Návrh všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa 

všeobecne záväzné nariadenie číslo 18 z roku 2019 o parkovaní motorových vozidiel a určení 

stanovíšť taxislužby na území mesta Brezna v znení neskorších zmien a doplnkov. Predkladám 

ja, spracoval útvar prednostky a predloží pán vedúci inžinier Tichý, nech sa páči, môžeš.“  

Ing. Peter Tichý (vedúci odboru životného prostredia)  

„Dobrý deň, ďakujem. Takže návrh všeobecného všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa 

mení a dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie číslo 18 z roku 2019, vyšlo vlastne z dôvodu 

potreby pridania parkovacej zóny. To je časť ulice Rázusovej od križovatky s ulicou Šrámkova 

po námestie v obidvoch smeroch, čiže na pravej aj na ľavej strane, kde sú vytvorené vlastne 

spevnené plochy na krátkodobé státie. Doplnili sme vlastne pôvodné všeobecne záväzné 

nariadenie o tarifné pásmo zóny D. Ďalej z pôvodného všeobecne záväzného nariadenia 

vypúšťame slovo Parkio z dôvodu, aby sme sa neobmedzovali len na túto jednu službu a text 

bude ostávať len všeobecne, čiže platba bude uhradením SMS alebo mobilnej aplikácie za 1 

parkovacie miesto alebo zaplatením úhrady prostredníctvom parkovacieho automatu. A taktiež 

sa mení vlastne aj pôvodná príloha, tá grafická časť, ktorá bola doplnená o parkovaciu zónu 

D. To je všetko.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, ďakujem pekne. Stanoviská komisií poprosím. Nech sa páči. Dobre, ďakujem. 

Nebudem sa pýtať, dobre, aby, ak bude niečo, čo sa týka nejakých pripomienok komisií, tak 

poprosím vás, prihláste sa. Máte, máte predložené materiály, takže. Dobre, otváram rozpravu, 

nech sa páči. Čo ti nefunguje, ale funguje. Nech sa páči, môžeš.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„Návrh tohto všeobecne záväzného nariadenia tým, že navrhujem zrušiť novú zónu D a 

parkovacie plochy v zóne A. Ale taktiež platby a podmienky platieb budú rovnaké ako v zóne A, 

to je za jednu hodinu Euro, doba povinnosti úhrady od šiestej do šiestej poobedia, teda počas 

pracovných dní. V podstate moja logika pritom je taká, že dnes by sme vytvorili právny 

prostriedok pre mestských policajtov v prípade, keby sa človek, ktorý si tam dočasne odstaví 

svoje motorové vozidlo a zaplatí si za hodinu, zdrží sa dlhšie, tak dávame potom právny 

prostriedok na to, aby mestskáči im dávali papuče a to mi príde úplný nezmysel. Tie plochy sú 
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verejné, to nemôžme popierať, že sú verejné, my sme ich zriaďovali, riešilo sa to strašne dlho. 

To, že ako na Rázusovej upravíme nejakú formu alebo možnosť zastaviť alebo dočasne tam stáť 

a toto mi príde, akože to by bolo, ja neviem, šikanózne vo vzťahu k ľuďom, len kvôli tomu, že 

niekto tam potrebuje sa zdržať dlhšie, možno hodinu, lebo podľa návrhu VZN by bolo, takže by 

mohli parkovať ľudia platenie jednu hodinu a potom už papuča, hej, že keď sa drží, to mi príde 

nezmysel. Ako chápem nejaké stanovisko z Okresného úradu, ale sú to mestské plochy a my 

zastupujem obyvateľov nášho mesta a nie Okresný úrad v tomto prípade.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„No druhá vec je, že sú nám prevádzky, kde určite tí ľudia sa nezdržia hodinu, hej? To len 

poviem, čo sa týka kozmetických salónov a pod.“  

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„Aj to napr.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ja som sa aj pýtal pre istotu, že či to postačuje, ale nepostačuje to určite, lebo to mi zase ženy 

dajú za pravdu, že asi do hodiny nevedia vždy všetko vybaviť v takýchto zariadeniach. Takže 

myslím si, že tá zmena by bola správna týmto smerom, pretože ako momentálne by to bol aj pre 

mňa precedens, že zavádzame niečo takéto, to môžeme do budúcna, ale myslím si, že vzhľadom 

na tej potreby aj na tej ulici, tak je potrebné skôr postupovať týmto spôsobom.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„Tá ulica je nešťastná, hej, že už teraz.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Tam ani nie je kde spraviť ďalšie parkovacie miesta, hej, že keby sme chceli. A treba povedať, 

ešte doplním, aby som len sa vrátil trošku do minulosti, že prvý nástrel bol taký, že tam nebudú 

žiadne parkovacie miesta, pretože ich Pamiatkový úrad nechcel a zamietol. Až po asi piatom 

rokovaní v rade tak nakoniec nám povolili to, čo je momentálne vybudované. Ale neviem si to 

predstaviť, lebo tie prevádzky v podstate tam parkovacie miesta potrebujú, aj tieto, čo sú, tak 

ich je málo a sme si to plne vedomí. Pán poslanec Garaj, nech sa páči, môžeš.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Martin povedal zhruba to, čo som chcel aj ja povedať a hlavne nechápem ten dôvod, prečo by 

tu malo byť to parkovanie drahšie ako na námestí.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prosím? Môžeš. Môžeš. Však ty ideš z obydlia. V podstate je to, samozrejme, tá legislatíva je 

taká neurčitá v niektorých týchto veciach, že hovorí jedno a druhé, ale tam sa bije jeden predpis 

s druhým, takže. Ďalšia vec je, že nám sa odbremení, odbremenila kus tá Rázuska tým, že sa 

obchvat otvoril, hej? To si treba uvedomiť, lebo tie zmeny, ktoré boli na Rázusovej ulici, aj čo 

sa týka státia, tak sa robili preto, hej, ktoré v podstate boli na základe stanoviska ODI, sa robili 

preto, pretože tá doprava na tejto ulici bola vyťaženejšia, tým, že sa obchvat a v podstate bola 
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presmerovaná doprava cez Rázusovu ulicu, tak sa vydal aj zákaz parkovania v určitých 

hodinách. To bola tá značka na tom rohu, ako je Plastkov, takže v podstate tieto dôvody 

pominuli momentálne. Aj to si treba uvedomiť, že malo by to byť o niečo lepšie. No. Pán 

zástupca Fašang, nech sa páči, môžeš.“ 

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora)  

„Ďakujem. Ja sa chcem opýtať predkladateľa návrhu, budú tam potom platiť parkovacie karty, 

čiže tzn. že majitelia pre, no poviem prečo, lebo pri tvorbe tohto prvotného návrhu sa uvažovalo 

s tým, aby tam neparkovali majitelia prevádzok celý deň, ale aby tam mohli prísť zákazníci. 

Toto sme si všimli na južnej strane námestia, kde bola žiadosť na vytvorenie parkovacích miest. 

Tým, že nebola obmedzená doba majitelia prevádzok a častokrát zamestnanci zaparkujú pred 

prevádzkou a pre zákazníkov je to teda, aj tak nemajú voľné parkovacie miesta. Čiže snaha pri 

tomto návrhu bola urobiť to, aby tí ľudia, ktorí idú, či už na Okresný úrad, do prevádzok atď. 

a mohli zaparkovať a mali skoro vždy voľné parkovacie miesta. Preto bola aj tá suma stanovená 

vyššie. Možnože za mňa je na úvahu, či hodina je dosť alebo malo by to byť viac, či suma má 

byť nižšia, to tiež si viem predstaviť, ale nemyslím si, že by bolo šťastné riešenie, keby nám tam 

stáli autá, tak ako stoja dneska celý deň, že tí, ktorí prídu do zamestnania, odparkujú a zákazník 

sa už aj tak do prevádzky nedostane. Ďakujem.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Môžeš s faktickou, nech sa páči.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„To už len potom o tom, že či ideme aplikovať inštitút parkovacích kariet v meste alebo nie, 

hej? Lebo existuje inštitút parkovacích kariet a sami sme ho schválili, tak sme asi z nejakého 

dôvodu to dávali, to ako nechcem sa vyjadrovať. A ak ho tam nechceme mať, tak treba to tam 

iba doplniť, tak môže dať tiež pozmeňovák.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ja navrhujem, ak by ste súhlasili, aby sme to nejako uzavreli, že ten návrh, ktorý predložil 

Martin Juhaniak, je podľa mňa na tento čas dobrý. Uvidíme presne, ako sa to správa a my sa 

musíme vrátiť k parkovacej politike zhruba o pol roka, kedy budeme mať spracovaný projekt 

pre celé mesto. Čiže tam si môžeme povedať aj vzhľadom na tie skúsenosti, ktoré máme, či je 

to južná strana námestia, severná strana námestia, Rázusova, priľahlé ulice Boženy Nemcovej, 

uvidíme atď. atď., že to prehodnotíme, povieme napr., že parkovacie karty nebudú na námestí 

alebo nebudú ani v priľahlých uliciach, ale budú možno len na týchto uliciach, hej? Čiže my si 

to tam pekne môžeme upraviť a však ty to máš pod sebou, pán zástupca, však ty môžeš potom, 

Miro, riešiť aj so spracovateľom to, že máme takéto poznatky a nech navrhne on riešenia možno 

aj z tých iných miest, lebo tých skúseností mal dosť, aspoň čo sme mali referenciu a napravíme 

to, vravím, za pol roka, ak by náhodou, hej. Len momentálne vravím, máme tam aj prevádzky, 

kde hodina je problém, hej?“ 

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„Ale potom ešte je to aj technická otázka, že ako zabezpečiť výkon, účinný výkon kontroly, nie 
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teda len výkon, ale účinný výkon kontroly, že či tam sa nebudú aplikovať možno nejaké 

technické prostriedky, ktoré uľahčia robotu mestskáčom, ak tam máme kameru, tak možnože 

nejak nejaké softvérové riešenia, aby to vedel vyhodnotiť a podľa toho môže robiť kontroly, ak 

tam niekto bude fakt dlho stáť a tak nech si platí za to, ale ak si zaplatí ročnú kartu, ktorú máme 

teda dnes ako inštitút, tak potom aj to platí nie? A keď ako nevidím rozdiel nejaký, že medzi 

námestím Rázusovou, ak je problém na Rázusovej, tak potom asi zrejme ten istý problém je aj 

na námestí. Tak potom to vyhodnotíme, že či to logiku má alebo nemá parkovať.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Preto vravím, že by sme to vyhodnotili komplexne potom, že potom, keď povieme, že je ten 

problém tiež na južnej strane, je problém na Rázuske, tak riešme.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„Tak to zrušme.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„A povieme, môže sa stať, len poviem, na tých uliciach, ktoré sú ďalej, hej, na ako celodenné 

parkovanie s kartou. Pani poslankyňa Dzurmanová, nech sa páči, Peťka môžeš.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová, PhD. (poslankyňa)  

„Ďakujem pekne. Prepáčte, nechcem zdržiavať, ale chcem hodiť do pléna takú možno 

poznámku a informáciu a vec na zamyslenie. My keď sme budovali centrálne parkovisko, tak 

viem, že pôvodný zámer, a to určite si starší poslanci pamätajú, bol, že chceme ho vybudovať 

preto, aby bolo zadarmo. Či si na to teraz spomenie niekto alebo nie, to je nepodstatné, ale bolo 

to tak. Dokonca teraz mi prišla taká veľmi vtipná myšlienka, ak si pamätáš, pán zástupca, keď, 

keď si prichádzal ako poslanec a robil si kampaň, tak si tam mal takú nádhernú fotku, nikdy na 

to nezabudnem, že si tam išiel s tým, čo to bolo, nafukovačka tankodrom. Trošku chcem aj 

odľahčiť situáciu. Ja len chcem povedať, že myslím si, že k tomuto by sme sa podľa mňa mali 

vrátiť, ale hlavne si povedať, čo je cieľom, či získavať finančné prostriedky z parkovania alebo 

vlastne vyjsť v ústrety predovšetkým ľuďom, aby mali kde parkovať. A prepáč, ešte bez nádychu, 

pán primátor, ja si myslím, že samozrejme jedno s druhým, jedno s druhým je, samozrejme 

veľmi úzko súvisí, ale podstata, ako aj povedal Martin Juhaniak je, že ľudia musia mať kde 

parkovať a my ich nemáme nejako šikanovať, hej, v úvodzovkách, samozrejme. Takže ja dávam 

do pléna, aby sme sa zamysleli nad tým, či naozaj hodinu dve to centrálne parkovisko, nie 15 

minút alebo koľko jej bude, by bolo alebo 10 zadarmo a tým pádom tých ľudí automaticky 

naučíme parkovať tam, kde na to v prvom rade je určený priestor a potom kľudne môžu byť tie 

ostatné ulice za drahší a pod. Je to môj názor, ja nehovorím, že to tak má byť, ale skúsme sa 

vrátiť k pôvodnej myšlienke, že budovanie centrálneho parkoviska bolo hlavne preto, aby sme 

ľuďom pomohli s parkovaním a malo byť zadarmo. Takže toto je moja myšlienka do budúcna, 

samozrejme, ja podporím to, čo bude najlepšie a ako sa dohodneme.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Môžeš, keď chceš. Ďakujem, nech sa páči, pán zástupca.“ 
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Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora)  

„Ak môžem, odpoviem. Máme zadaný projekt na parkovaciu politiku, ktorá rieši kompletne, dá 

sa povedať, celé mesto, vrátane Mazorníka, kde by sa teda na základe aj štúdií, aj skúsenosti 

spracovateľskej firmy malo navrhnúť riešenie. Dneska máme prvé stretnutie, bude k tomu 

spravená potom komisia, kde bude Mestská polícia, odbor dopravy, štátna polícia a vedenie 

mesta a budú kreovať nejaký prvý návrh. Potom pôjde do poslaneckého zboru, kde sa bude teda 

baviť o tom, že čo navrhla firma profesionálna, ako riešiť parkovanie, kde ho spoplatniť, kde 

ho nespoplatniť, kde vybudovať nové parkovacie miesta. Čiže tento návrh, ktorý si podala a už 

sa rieši. Budeš pri tvorbe tej novej parkovacej politiky, ktorá zahŕňa celé mesto a zároveň tam 

bude odborne spôsobilá osoba, ktorá zodpovie, že keď to zaviedli v iných mestách, a to nielen 

veľké mestá, to robili Topoľčany, Piešťany atď. Partizánske, budú vedieť povedať, že na čo 

narazili, čo je dobré, čo sa v praxi osvedčilo a čo nie. Takže tak, ako bolo skôr povedané, zrejme 

bude dobré počkať, kým sa spracuje ten prvý návrh a prejdeme si to, ale samozrejme chápem 

túto požiadavku, ktorú si predložila, je oprávnená, lebo my musíme upratať nejak parkovanie v 

meste. To, čo máme dneska, je anarchia, neni to dobrý stav ani pre mesto, ani pre políciu a ani 

pre občanov. Takže tak ďakujem.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ja len vysvetlím k tomu zadarmo, lebo tak fakt si nepamätám, že by sme povedali, že zadarmo, 

ale povedali sme, že vybudujeme parkovacie plochy a zrušíme tankodrom, ale možno to tak 

bolo, neviem, len ja si to tak nepamätám, ale to nevadí, to nie je podstatné teraz. Len poviem, 

že keď by sme to parkovanie aj na námestí dali zadarmo, tak práveže efekt z toho by bol taký, 

že by nezaparkoval nikto, pretože 100 % by sme mali, a to sme už mali, to sme už prežívali, 

100 % by sme mali odparkované autá, väčšinu áut, ktoré tam parkujú celý deň. Tým pádom tá 

fluktuácia vozidiel je minimálna a minimálne by tie vozidlá využívali práveže obyvatelia mesta 

a hlavne zákazníci priľahlých prevádzok, hej? A tým, že sme to nastavili tak, ako to je 

momentálne, tak aspoň sa ten stav zlepšil v tom, že tí ľudia majú v priebehu dňa kde zastaviť a 

môžu do tej prevádzky ísť, nakúpiť si a samozrejme aj ten nákup dať do vozidla tak, ako to 

požadovali aj okolité prevádzky. Čo sa týka tankov, no tak čo sa týka centrálneho parkoviska, 

už teraz tankodrom, to je ten starý výraz, ktorý sme používali vtedy, keď to bolo v stave, v akom 

bolo. Čo sa týka centrálneho parkoviska, je to investícia Lesov mesta Brezno. Zadarmo nemôže 

byť, pretože z účtovného hľadiska, aj z ekonomického, aj na základe auditu audítorskej správy, 

ktorú každý rok musíme predkladať, to jednoducho nie je možné. My sme museli nastaviť 

ekonomický model, ktorý v podstate je v súlade s legislatívou. Ten je momentálne a momentálne 

to ako tak vychádza, aby sme dodržiavali aj legislatívu, čo sa týka príjmov tej investície, pretože 

tá sa v nejakom čase musí vrátiť, odpísať atď. atď. Takže preto je to tak nastavené, ako je. Treba 

povedať ale, že tak, ako sme na začiatku mali zlé čísla, tak dneska máme už čísla oveľa lepšie. 

Takže to parkovisko je využívané. Aj tie príjmy, aspoň posledne, čo som dostal tabuľku, tak sú 

také, ako majú byť, hej? Ale môžeme sa o tom baviť pri tej komplexnej, budete všetci do toho 

zahrnutí inak, nikoho nebudeme obchádzať samozrejme. Bude o tom diskusia. My si dáme ešte 

tie pracovné kolá predtým, ako to vôbec pôjde vonku. Bude samozrejme to môcť 

pripomienkovať aj verejnosť, čo je tiež veľmi podstatné, ale predtým, vravím, budeme mať 

pracovné stretnutia, kde sa budete môcť k tomu vyjadriť, dať návrhy. A možno prídeme aj k 
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niečomu takému, ako hovoríš ty. Len treba počúvať aj tých spracovateľov, pretože aj toto je 

odborná firma, ktorá chodí po celom Slovensku, nastavila to už v mnohých mestách, stretli sa 

aj s tými aplikačnými problémami a treba to počúvať, aby sme sa tomu potom vyvarovali, lebo 

tie mestá mnohé si prešli peklom, poviem, v rámci parkovacej politiky, takže tých skúseností 

majú aj tieto firmy dosť a treba tomu trošku načúvať. Takže ja si myslím, že to bude fajn, že to 

bude dobre, že sa dohodneme určite, aby to bolo čo najlepšie. S faktickou, na faktickú sa nedá, 

ale.“  

PhDr. Petra Dzurmanová, PhD. (poslankyňa)  

„Ja som, prepáčte, ešte chcem reagovať ešte aj na pána zástupcu. Veľmi pekne ďakujem za 

vysvetlenie. Veď samozrejme, ja som povedal, že všetko, čo bude dobré, tak samozrejme treba 

podporiť. To, čo hovoríš, ja nehovorím o parkovaní na námestí, ja som hovorila len o tom 

centrálnom parkovisku. A to, že nakoniec to išlo ako investícia cez lesy, je iná záležitosť, ktorá 

pravdepodobne potom môže priniesť to, že sa to nejako nedá, lebo niečo. Ale to neznamená, že 

pôvodný zámer takýto nebol. Všetko beriem aj to, že prídu odborníci a pod., ale opäť sa vraciam 

hlavne v tom, k tomu, že my sme tí a som rada, že budeme súčasťou všetci toho procesu, ktorí 

majú povedať posledné slovo a predovšetkým my sme tí, ktorí sa máme navnímať tu v tomto 

meste, v ktorom žijeme. Takže len toľko k tomu a veľmi pekne ďakujem, prepáčte, že som k tomu 

povedala dlhšie, ako niekto.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Môžeš, aj dýchať sme mohli, aj všetko, takže je to v poriadku, všetci sme spokojní. Ideme ďalej. 

Chce niekto ešte do tejto rozpravy? Ak nie, poprosím návrhovú komisiu, nech sa páči.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„O pozmeňujúcom návrhu kolegu, kolegu Juhaniaka navrhuje zrušiť  zrušiť novú zónu D 

a parkovacie plochy pričleniť k zóne A. Taktiež platby a podmienky platieb budú rovnaké ako 

v zóne A, to je: za hod 1€, doba povinnosti úhrady -06.00 – 18.00 h počas pracovných dní. 

Takže hlasujeme o pozmeňujúcom návrhu.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, nech sa páči, kolegyne, kolegovia, hlasujte o pozmeňujúcom návrhu pána poslanca 

Juhaniaka.“ 

Hlasovanie číslo: 7 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  1 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zo 16 prítomných 15 za, 1 sa zdržal. Konštatujem, že návrh bol schválený. Poprosím 

uznesenie, návrh na uznesenie.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I. berie na vedomie vyhodnotenie pripomienkového 

konania k návrhu všeobecne záväzného nariadenia ďalej, tak, ako je v texte, II. uznáša sa ďalej 

tak, ako je v texte s pripomienkami.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy, ak nie sú, hlasujte o návrhu už aj 

so zapracovanou zmenou.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

I/ Berie na vedomie 

vyhodnotenie pripomienkového konania k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia, 

ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie číslo 18/2019 o parkovaní 

motorových vozidiel a určení stanovíšť Taxi služby na území mesta Brezno v znení 

neskorších zmien a doplnkov. 

 

II/ Uznáša sa 

v zmysle § 6 ods. 1 a § 11 ods. 4 písm. g) Zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov na Všeobecne záväznom nariadení, ktorým sa mení 

a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie číslo 18/2019 o parkovaní motorových vozidiel 

a určení stanovíšť Taxi služby na území mesta Brezno v znení neskorších zmien 

a doplnkov s pripomienkami. 

 

Hlasovanie číslo: 8 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  14 

Proti:  0 

Zdržali sa:  1 

Nehlasovali:  1 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zo 16 prítomných 14 za, zdržal sa 1, nehlasoval 1. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 
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K bodu 6/ 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 07/2023 

– trhový poriadok príležitostných trhov 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prešli by sme k bodu 6, tým je návrh všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a 

dopĺňa VZN číslo 7/2023 - trhový poriadok príležitostných trhov. Predkladám ja. Spracoval 

útvar prednostky mú Brezno. Nech sa páči.“ 

JUDr. Lenka Klimanová (útvar prednostky)  

„Dobrý deň, ďakujem. Z dôvodu súladu s dodržiavaním požiarnych a bezpečnostných 

predpisov bolo potrebné vo forme VZN stanoviť povinnosť pre trhovníkov, ktorí používajú 

otvorený oheň, plynové spotrebiče alebo u ktorých je zvýšené riziko vzniku požiaru, mať počas 

trvania príležitostných trhov prenosný hasiaci prístroj. Keďže VZN trhový poriadok upravuje 

podmienky predaja výrobkov a poskytovanie služieb na týchto príležitostných trhoch, 

zapracovali sme túto povinnosť do trhového poriadku formou dodatku, ktorý sme vám 

predložili, vrátane možnosti zakázať predaj do momentu splnenia povinnosti mať tento 

prenosný hasiaci prístroj. Ostatné ustanovenia VZN zostávajú bez zmeny.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, ďakujem pekne, otváram rozpravu, nech sa páči.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„Doplním stanovisko na finančnú komisiu, ktorá odporúča schváliť tento materiál.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, ďalší. Ak nikto z rozpravy, poprosím návrhová.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie vyhodnotenie pripomienkového 

konania všeobecne záväzného nariadenia tak, ako je uvedené v texte, uznáša sa ďalej tak, ako 

je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

I/ Berie na vedomie 

vyhodnotenie pripomienkového konania k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia, 

ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie číslo VZN–07/2023 Trhový 

poriadok príležitostných trhov. 
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II/ Uznáša sa 

v zmysle § 6 ods. 1 a § 11 ods. 4 písm. g) Zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov na Všeobecne záväznom nariadení, ktorým sa mení 

a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie číslo VZN–07/2023 Trhový poriadok 

príležitostných trhov. 

Hlasovanie číslo: 9 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 7, 8/ 

7. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa ruší VZN 09/2015 

„Požiarny poriadok mesta Brezna“ 

8. Požiarny poriadok mesta Brezno 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prešli by sme k bodu 8, Požiarny poriadok. Predkladám ja, spracoval útvar prednostky MÚ. 

Nech sa páči.“ 

JUDr. Lenka Klimanová (útvar prednostky)  

„Ešte 7 bod.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Aha, pardon, tak môžeš.“ 

JUDr. Lenka Klimanová (útvar prednostky)  

„Takže pod bodom 7 máme návrh všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa ruší VZN 09 z 

roku 2015, Požiarny poriadok mesta Brezna. Obec je povinná vypracovať a viesť dokumentáciu 

ochrany pred požiarmi obce. Právna úprava však neukladá obci povinnosť prijať alebo schváliť 
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požiarny poriadok obce vo forme VZN. Po konzultácii s odborníkmi v samospráve navrhujeme 

zrušiť súčasne platné VZN a vydať nový požiarny poriadok ako interný právny akt a nie vo 

forme VZN. Nový požiarny poriadok bude predložený v ďalšom bode, v bode 8. Navrhujeme 

zrušiť VZN 09/2015 účinnosťou k 1. 12. 2023 a k tomuto dátumu bude navrhnutá účinnosť 

nového požiarneho poriadku mesta Brezno.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Môžeš aj k tomu bodu 8, ak súhlasíte.“ 

JUDr. Lenka Klimanová (útvar prednostky)  

„Takže pod bodom 8 máme už predložený samotný požiarny poriadok mesta Brezno. Účelom 

je stanoviť povinnosti orgánu mesta, čím sa vytvoria podmienky pre účinnú ochranu života, 

zdravia fyzických osôb, majetku, životného prostredia pred požiarmi, haváriami, živelnými 

pohromami a inými mimoriadnymi udalosťami. Predkladáme znenie požiarneho poriadku obce, 

ktorého návrh bol pripravený za súčinnosť hasičov a Mestskej polície. Z dôvodu uvedených v 

predchádzajúcom bode to predkladáme ako interný predpis. V predchádzajúcom bode sme 

navrhli zrušiť VZN 09/2015 účinnosťou k 1. 12. 2023 a k tomuto dátumu navrhujeme účinnosť 

nového požiarneho poriadku mesta Brezna.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, ďakujem pekne. Otváram rozpravu bodu 7 aj 8. Nech sa páči, kolegyne, kolegovia. Ak 

nikto do rozpravy, poprosím návrhovú.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie vyhodnotenie pripomienkového 

konania k návrhu všeobecne záväzného nariadenia ďalej tak, ako je v texte, II. uznáša sa ďalej 

tak, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy: ak nie sú, hlasujte o bode 7, nech 

sa páči.“  

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

I/ Berie na vedomie 

vyhodnotenie pripomienkového konania k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia, 

ktorým sa ruší Všeobecne záväzné nariadenie číslo VZN–09/2015 „POŽIARNY 

PORIADOK MESTA BREZNA“. 

 

II/ Uznáša sa 

v zmysle § 6 ods. 1 a § 11 ods. 4 písm. g) Zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov na Všeobecne záväznom nariadení, ktorým sa ruší 
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Všeobecne záväzné nariadenie číslo VZN–09/2015 „POŽIARNY PORIADOK 

MESTA BREZNA“. 

 

Hlasovanie číslo: 10 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 8.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. schvaľuje požiarny poriadok mesta Brezna.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“  

 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ schvaľuje 

 

 Požiarny poriadok Mesta Brezna 

 

Hlasovanie číslo: 11 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 
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K bodu 9/ 

Majetkové záležitosti 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prešli by sme k bodu 9, tým sú majetkové záležitosti. Ak súhlasíte, kolegyne, kolegovia, tak by 

sme uviedli všetky body tak ako aj posledne a potom otvoríme aj rozpravu ku všetkým bodom, 

dobre? Tak poprosím predložiť všetky body, áno, majetkového, postupne, ako to máte 

rozdelené. Nech sa páči.“ 

JUDr. Iveta Biela, (útvar prednostky)  

„Vážení prítomní, prajem dobrý deň. Majetkový bod číslo 9.1, odkúpenie pozemku na ulici 

Fraňa Kráľa v Brezne od spoločnosti Billa Slovensko. Mesto realizuje od roku 21, aby na tento 

účel bol vypracovaný geometrický plán, podľa ktorého predmetom predaja bude časť pozemkov 

registra C, 1072/34, a /35 o celkovej výmere 469 m². Kúpna cena bola zo strany predávajúceho 

navrhnutá vo výške 5 EUR za meter štvorcový s tým, že všetky poplatky spojené s prevodom 

bude samozrejme znášať mesto. Nadobudnutie nehnuteľného majetku do vlastníctva mesta 

schváli zastupiteľstvo, čo je predmetom tohto, tohto návrhu. Majetkový bod 9.2, žiadosť Ing. 

Loviča o odkúpenie pozemku v katastrálnom území Jarabá v lokalite Bachláč. Pán inžinier 

Lovič sa opakovane obrátil mesto so žiadosťou o odkúpenie časti pozemku mesta, je to parcela 

registra C 449/1. Je to lesný pozemok vo veľkej výmere, ktorý užívajú naše mestské lesy formou 

nájmu. Pán Lovič tam má umiestnenú malú rekreačnú chatku spolu s dvoma malými parcelkami 

o celkovej výmere 36 m². Má záujem rozšíriť si priestor okolo chaty s tým, že by to celý priestor 

využíval na rekreačný účel. Dal si vypracovať geometrický plán, ktorého, podľa ktorého 

predmetom predaja by mala byť novovytvorená parcela o výmere 100 m². K žiadosti sa 

vyjadrovala architektka mesta, tá dala súhlasné stanovisko. Spoločnosť Lesy mesta Brezna, 

takisto súhlasné po tom, ako boli teda vykonať osobnú obhliadku a boli účastní pri zameraní 

tak, aby teda toto neprekážalo vykonávaniu ich hospodárskej činnosti v tomto regióne. Kúpna 

cena, pán Lovič predložil znalecký posudok na sumu 8, 68 EUR za meter štvorcový. Je to 

znalecký posudok z roku 2019. Mesto navrhuje kúpnu cenu 30 EUR za meter štvorcový. Takáto 

suma bola navrhovaná aj pred dvoma rokmi, keď bola táto vec prvýkrát na rokovaní 

zastupiteľstva, ale bola z rokovania stiahnutá. V prípade, že k prevodu dôjde, jedná sa o prevod 

osobitným zreteľom, teda je potrebná trojpätinová väčšina na schválenie prevodu. Majetkový 

bod 9.3, žiadosť pani Turňovej o odkúpenie pozemku na Podkoreňovej v Brezne. Pani Turňová 

požiadala mesto o odkúpenie pozemku parcela registra E 1639/7, ostatná plocha 110 m². Je to, 

je to pozemok na ulici Podkoreňová. Len sa ospravedlňujem v materiáli, v dôvodovej správe je 

napísané, že je to pozemok pod komunikáciou, nie je, je to, je to mylný údaj, je to pozemok, ale 

v blízkosti miestnej komunikácie. Susedí s jej pozemkami, ktoré nadobudla do vlastníctva, a 

preto si chce tento pozemok teda spojiť so svojimi pozemkami, aby mala zjednodušený prístup 

k svojim nehnuteľnostiam. Architektka mesta k žiadosti vyjadrila súhlas, rovnako sa vyjadrovali 

súhlasne Technické služby ako správca miestnych komunikácií. Kúpnu cenu sme navrhli formou 

teda dohody vo výške 60 EUR za meter štvorcový. Je to, je to obvyklá cena, za ktorú sa 

predávajú pozemky v súčasnosti v tejto lokalite. Jedná sa o prevod osobitným zreteľom, 
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potrebný trojpätinový súhlas poslancov. Majetkový bod 9.4, žiadosť pána Tištiana a pani 

Machničovej, odkúpenie pozemku na ulici Kiepka v Brezne. Menovaní žiadatelia sa obrátili na 

mesto o odkúpenie časti pozemku mesta, parcela registra E č.16101/1. V podstate je to pozemok 

pod miestnou komunikáciou na ulici Kiepka a priľahlých časti, žiadatelia sú vlastníkmi 

rodinného domu na ulici Kiepka a priľahlých pozemkov. Dali si vypracovať geometrický plán 

na zameranie predmetu prevodu, ktorým by mala byť novovytvorená parcela o výmere 42 m². 

Kúpnu cenu sme navrhli vo výške 39,50 EUR za meter štvorcový. Je to rovnaká kúpna cena, 

aká už bola tohto roku schvaľovaná na predaj v podstate totožnej situácie pri predaji pozemku 

na ulici Kiepka. Prevod osobitným zreteľom, trojpätinová väčšina hlasov potrebná. Žiadosť 

pána Bučka, to je majetkový bod 9.5 o odkúpenie pozemku na Rohoznej Brezne. Pán Bučko sa 

obrátil na mesto so žiadosťou o odkúpenie pozemku parcela registra E č. 7403/3 o výmere 

125 m² z dôvodu, že on je vlastníkom priľahlého pozemku z pravej strany, ako to tam vidieť na 

fotografii. Zatiaľ je ten pozemok nezastavaný, ale pán Bučko má v úmysle začať stavať. 

Architektka mesta dala súhlasné stanovisko. Náš úsek dopravy takisto nemá námietky. Kúpna 

cena navrhnutá vo výške 15 EUR za meter štvorcový. Je to porovnateľná cena s tými cenami, 

za ktoré predávame v porovnateľných lokalitách pozemky za posledný minimálne rok v 

poslednom období. Jedná sa osobitný zreteľ, prevod trojpätinovou väčšinou hlasov. 9.6 žiadosť 

spoločnosti Lesy mesta Brezno s.r.o. o zámenu nehnuteľností. Naša mestská spoločnosť Lesy 

mesta Brezno požiadala o zámenu nehnuteľností s tým, že predmetom zámeny by bola stavba 

číslo súpisné 1790. Je to reštaurácia, telocvičňa na Mazorníku v blízkosti plavárne. Túto oni 

majú vo svojom vlastníctve pozemok, ale teda má vo vlastníctve mesto už k dnešnému dňu a 

majú záujem o zámenu s pozemkami vo vlastníctve mesta. Všetky sú vymenované, je to 13 

pozemkov, vo výrokovej časti sú uvedené. Všetky tieto pozemky k dnešnému dňu lesy užívajú 

pre výkon svojich hospodárskych činností a teda aj ich pre tieto činnosti potrebujú. Sú to 

pozemky, jednak miestne časti Rohozná, tam, kde majú areál skladu a ďalej pozemky v blízkosti 

obce Michalová, kde je teda vybudované škôlkarské stredisko. Predmetom zámeny na strane 

mesta budú aj 2 malé drobné stavby, ktoré sa na týchto pozemkoch nachádzajú. Architektka 

mesta vyslovila súhlasné stanovisko. Hodnota nehnuteľnosti bola vykonaná ocenením dvoma 

znaleckými posudkami s tým, že rozdiel cien po ohodnotení je 998.068 aj 96 centov. Táto suma 

bude uhradená v prospech mesta, pretože hodnota nehnuteľnosti mesta je teda vyššia. Zámena 

znamená vykonanie prevodu osobitným zreteľom, potrebná trojpätinová väčšina hlasov. A 

mojím posledným majetkovým bodom je bod 9.16, je to odkúpenie pozemku, pozemku v lokalite 

Horné Lazy v Brezne pod vyhliadkovou vežou. Mesto sa obrátilo pred dvoma, dvoma, troma 

rokmi na Slovenský pozemkový fond so záujmom vysporiadať pozemok pod vyhliadkovou vežou 

na Horných Lazoch, keďže je to pozemok Slovenskej republiky v správe Slovenského 

pozemkového fondu. Táto vec už bola v zastupiteľstve schvaľovaná, uznesenie už bolo prijaté v 

roku 21. Bolo to uznesenie 179. Vzhľadom k tomu ale, že teraz, keďže Slovenský pozemkový 

fond už predložil na podpis alebo na schválenie a na podpis kúpnu zmluvu, sú tam niektoré 

údaje pomenené oproti pôvodnému uzneseniu, preto je potrebné toto uznesenie, uznesenie 

preschváliť, čiže pôvodné uznesenie zrušiť a schváliť nanovo toto uznesenie s tým, že 

predmetom prevodu bude len parc. 5858/3. Predtým bola aj iná parcela, tá ale predávaná 

nebude, takže bude to len táto 1 parcela a kúpna cena bude v tomto novom uznesení stanovená 

v reálnej výške, ako je navrhnutá v kúpnej zmluve s hodnotou 1.460 EUR, čo je sadzba 10 EUR 
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za meter štvorcový, teda nie tak, ako bolo v predchádzajúcom uznesení uvedené, že cena podľa 

znaleckého posudku, pretože túto Slovenský pozemkový fond neakceptoval a navrhol nový. To 

je obsahom vlastne tohto uznesenia, teda prijatie nového uznesenia a odkúpenia predmetného 

pozemku. Z mojej strany zatiaľ všetko.“ 

Mgr. Iveta Chichová, (útvar prednostky)  

„Dobrý deň. Začnem bodom 9.7 a to žiadosťou Mariána Lepka o odkúpenie pozemku vo 

vlastníctve mesta, konkrétne záhrady v Brezne v časti Bujakovo. Ide o predaj nehnuteľného 

majetku mesta Brezna, a to o 3 novovytvorené parcely o výmere 18 m², 585 m² a 214 m² do 

vlastníctva Mariána Lepka z dôvodu hodného osobitného zreteľa, dôvodom ktorého je 

skutočnosť, že predmetná parcela vcelku prechádza cez oplotené pozemky pána Lepka a 

zároveň ďalšieho žiadateľa pána Mikloška. Pre vysporiadanie pozemkov sa obrátili na mesto 

so žiadosťou o odkúpenie. Kúpna cena jej 12.255 EUR, čo predstavuje 15 EUR za meter 

štvorcový, čo je obvyklá cena v danej lokalite s prihliadnutím na to, že nehnuteľnosť je v 

členitom svahovitom teréne, kde sa nachádza veľké množstvo skál. Na to nadväzuje žiadosť 

Mareka Mikloška bytom Brezno o zámenu pozemkov vo vlastníctve mesta Brezno v časti 

Bujakovo novovytvorených pozemkov v rozsahu 271 m² vo výške 15 EUR za meter štvorcový, 

čo predstavuje 4.065 EUR. Bod 9.9 žiadosť pani Zátureckej a pána Zátureckého o uzavretie 

zmluvy o zriadení vecného bremena na pozemok mesta Brezna na ulici Budovateľskej. Manželia 

požiadali mesto Brezno o uzavretie zmluvy o vecnom bremene s uložením inžinierskych sietí, a 

to zemnej vodovodnej prípojky a zároveň právo prístupu cez zaťažený pozemok k inžinierskym 

sieťam za účelom ich využívania, vykonávania kontroly opráv a údržby na základe 

predchádzajúcej uzavretej zmluvy o budúcej zmluve z dôvodu výstavby rodinného domu. Na to 

nadväzuje žiadosť manželov Zátureckých o uzavretie zmluvy o zriadení vecného bremena na 

pozemok mesta na ulici Poľná v Brezne. Manželia požiadali mesto Brezno o uzavretie zmluvy 

o vecnom bremene na uloženie inžinierskych sietí na základe predchádzajúcej uzavretej zmluvy 

o budúcej zmluve za účelom uloženia zemnej prípojky nízkeho napätia, zemnej vodovodnej 

prípojky, zemnej plynovej prípojky, kanalizačnej prípojky na zaťaženom pozemku. Vecné 

bremeno sa zriaďuje za odplatu, jednorazovú náhradu podľa znaleckého posudku vo výške 

156 EUR za ulicu Poľnú a Budovateľskú. Bod 9.11 žiadosť Petra Dědečka v zastúpení Ing. 

Matúša Lopušného o odkúpenie časti pozemkov nachádzajúcich sa na Tisovskej ceste v Brezne. 

Žiada o odkúpenie pozemku za účelom rozšírenia areálu o nevyužitú zarastenú plochu. Stav 

súčasného areálu je nepraktický a nevyhovujúci. Plánom je oplotenie, ktoré sa nachádza v 

mieste súčasného vstupu do areálu, zarovnať a zároveň vstup do areálu vybudovať na novom 

mieste. Ide o 2 novovytvorené parcely o výmere 52 m² a 295 m². Kúpna cena je 11.798 EUR, 

čo predstavuje 34 EUR za meter štvorcový. V tejto cene je zohľadnená priemerná cena za 

predaj nehnuteľného pozemku v danej lokalite v danom čase na základe znaleckého posudku. 

Ďalší bod je 9.12, žiadosť štyroch spoluvlastníkov nehnuteľnosti o zriadenie vecného bremena 

na pozemok mesta v lokalite Podkoreňová v Brezne. Spoluvlastníci nehnuteľnosti požiadali 

mesto Brezno o uzavretie zmluvy o vecnom bremene s uložením inžinierskych sietí a to zemnej 

vodovodnej prípojky, kanalizačnej prípojky a zároveň právo prístupu cez zaťažený pozemok 

inžinierskym sieťam za účelom ich využívania, vykonávania kontroly opráv a údržby. Vecné 

bremeno sa zriaďuje za odplatu podľa znaleckého posudku vo výške 275 EUR. Bod 9.13, 
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odkúpenie bytu na Mládežníckej ulici. Pani Jana Gabrišová predložila mestu Brezno ponuku 

na odkúpenie bytu číslo 31 vo vchode číslo 6 na treťom poschodí v bytovom dome 

nachádzajúcom sa na Mládežníckej ulici v Brezne. Kúpna cena je dohodnutá vo výške 

12.000 EUR. Kúpna cena bude znížená o náklady spojené s prevodom a katastrálnym konaním. 

Ponuka bola predložená na posúdenie architektke mesta, ktorá vo svojom vyjadrení uvádza, že 

byt je v súčasnosti v havarijnom a dezolátnom stave nevhodnom na bývanie, aby nedošlo k 

mimoriadnej situácii na území mesta, odporúčame objekt zabezpečiť. Posledný bod 9.14, 

žiadosť Ivany Nemčokovej o prenájom nehnuteľného majetku mesta Brezna, konkrétne 

dvojizbového bytu na ulici MPČĽ 2, byt číslo 22 v Brezne na Mazorníkove. Pani Nemčoková 

pracuje ako opatrovateľka pre mesto Brezno. Je potrebné posudzovať žiadosť pani Nemčokovej 

ako prípad osobitného zreteľa podľa všeobecného záväzného nariadenia z novembra 2023. Z 

mojej strany všetko. Ďakujem.“ 

JUDr. Lenka Klimanová (útvar prednostky)  

„Ešte posledné 2 majetkové body. 9.15, žiadosť pána Ing. Pavla Tökölyho mladšieho o zámenu 

pozemkov na ulici krátkej v Brezne. Od roku 2018 sa mesto Brezno snažilo dohodnúť podmienky 

pre zámenu pozemkov správnymi predchodcami pána Tökölyho. To boli jeho rodičia. Nakoľko 

mestské pozemky sa nachádzajú v záhrade súčasného vlastníka tohto pána Tökölyho mladšieho 

a pozemky pána Tökölyho sa nachádzajú v stave pod pozemkom, na ktorom je postavená 

inžinierska stavba cestná miestna účelová komunikácia. Už 2× bola v minulosti Mestským 

zastupiteľstvom schválená táto zámena, ale k podpisu zámennej zmluvy doposiaľ nedošlo z 

rôznych dôvodov. Pokúsili sme sa opätovne vyvolať rokovanie so súčasným vlastníkom 

pozemkov, výsledkom čoho bola dohoda podmienok a rozsahu zámeny, ktoré sú špecifikované 

v návrhu na uznesenie. Potrebné je aj zrušiť uznesenie číslo 42 z roku 2021. Celková výmera, 

ktorú prevedie pán Tököly mestu, je 363 m² a celková výmera, ktorú mesto prevedie pánovi 

Tökölymu, je 291 m². Dohodla sa finančná kompenzácia vo výške 15 EUR za meter štvorcový 

podľa nedávneho predaja pozemkov, ktoré sú na rovnakej ulici. Uhradiť sa má podľa, uhradiť 

má podľa uvedeného mesto cenu 1.080 EUR ako finančné vyrovnanie. A posledný bod 

majetkový 9.17, spoločnosť Istrofinal a. s. ako investor výstavby projektu Bytové domy Kasárne 

spolu s ich dcérskou spoločnosťou Istrofinal SPV BR II. s.r.o. žiadajú mesto Brezno ako 

predávajúci o schválenie kúpnej zmluvy v rámci výstavby projektu. Bytové domy Kasárne 

vybudovali v okolí bytových domov Kasárne, komunikácie a chodníky, verejné osvetlenie a 

sadové úpravy vrátane detského ihriska, ako aj verejný park. Nakoľko sa jedná o objekty 

tvoriace verejný priestor a verejné komunikácie, požiadali mesto Brezno o schválenie kúpnej 

zmluvy, ktorej predmetom je prevod pozemkov tvoriacich komunikácie, zelené plochy a prevod 

stavebných objektov, komunikácií a sadových úprav v prospech mesta Brezno. Kúpna cena za 

všetky nehnuteľnosti a objekty je spolu 4 EUR bez DPH. Účtovná hodnota nehnuteľnosti a 

objektov bude špecifikovaná v zmluve pre účely zaradenia do majetku. Ďakujem.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem pekne. Všetko áno, z majetkových? Nech sa páči, kolegyne, kolegovia, otváram 

rozpravu. Ja len poviem aj k tomuto poslednému bodu, že v zmluve budeme mať dohodnuté, že 

spoločnosť Istrofinal sa bude ešte 2 roky starať o tú zeleň, ktorá tam je, takže to som ešte sa 
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snažil ešte vyrokovať, aby sme 2 roky s tým nemali v podstate žiadne starosti a tým samozrejme 

aj žiadne náklady. Nech sa páči, do rozpravy, kto chce. Ako prvý pán poslanec Juhaniak, nech 

sa páči.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„Za finančnú komisiu sme prakticky všetky materiály odporučili schváliť. To, čo hovoríš s tou 

verejnou zeleňou, je to fajn, lebo aj teraz, keď bola otváračka, tak akurát som sa bavil s pani 

Medveďovou, ktorá bude zabezpečovať správu a to sa rieši, vlastne oni, to tí ľudia už teraz na 

schôdzach riešia. Dokonca boli aj tak viac menej alternatívy také, že sa budú musieť skladať 

na to, aby niekto zabezpečoval starostlivosť o tie bloky, lebo nie je to akože, nie sú to štandardné 

kostné plochy rovné, ale je to také, ako mimo robíme teraz vlastne tie plochy.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Viem, že my sme takto, my sa bavíme o tom, že ak oni chcú nejakú, poviem, zložitejšiu úpravu 

parkov mimo štandardnej, ktorú robíme v rámci mesta pri bytových domoch, tak si budú musieť 

za to priplatiť. Dohodneme sa, koľko, oni sú aj ochotní niečo si, čo v rámci tej schôdze 

vlastníkov mali priplácať, ale to sa dohodneme. Čiže závisí to od tých ľudí, čo tam budú chcieť. 

Ako my tam samozrejme nebudeme robiť dennodenne, to sa nedá. My na to nemáme kapacitu 

ani peniaze, ale myslím si, že sa dohodneme. Ale toto je prvý krok taký, že máme dostatok času 

dohodnúť to 2 roky, lebo teraz je práve ten kritický čas, aj čo sa týka napr. stromov, lebo tie 2, 

3 roky môžu byť pre mnohé, poviem, kritické. Aj tam vyschli 2 alebo 3, čo sme už pozerali, takže 

tam 2 roky majú povinnosť sa starať.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„Tam ma ešte napadlo, že večer, keď idem, tak nesvieti sa v tej štvrti. Je tam stále tma, neviem, 

že či toto dakto riešil alebo nie, ale je tam tma proste.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Toto riešime. Áno, minulý týždeň nám prišlo už z elektrární. Riaditeľ si tu technických, či nie, 

nie je, ešte, ešte nie. Tam prišlo. Toto, čo, čo som informoval. Minulý týždeň nám už prišlo, 

prišla zmluva s elektrární s tým, že my sme dovtedy nemohli robiť takmer nič, čo sa tohto týka. 

Pozapnutie, ale pouličné osvetlenia, treba povedať, že ističe nie sú dostatočné. Čiže hneď sme 

aj reklamovali toto pri spoločnosti ISTROFINAL tým, že musia to vymeniť, kým to nevymenia 

a nebude to v poriadku, tak to verejné osvetlenie tam ani riadne nepôjde. Takže nie sú to 

problémy a chyby na strane mesta, sú to chyby realizácie a čakali sme, hovorím, minulý týždeň, 

akurát prišla zmluva z elektrární, ktorú sme urgovali každý týždeň, takže, takže preto. Pán 

poslanec Barančok, nech sa páči, môžeš.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Ďakujem pekne. Ja by som mal pozmeňujúci návrh bodu 9.2 a rád by som doplnil za 

podmienok zachovania predkupného práva, za rovnakých podmienok, akými predávajúci 

kupujúcemu predal daný pozemok.“ 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, čiže to máme ako pozmeňujúci. Ďalej, pani poslankyňa Donovalová, nech sa páči, Ivka 

môžeš.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Ďakujem pekne. Ja práve nadviažem na bod 9.2, kde vlastne máme žiadosť o odkúpenie 

pozemku. Nie som vnútorne stotožnená a nesúhlasím s predajom našich pozemkov v Národnom 

parku. Ten pozmeňovák podľa mňa isté veci rieši v prípade predaja, čiže s tým by som súhlasila, 

ale celkovo so žiadosťou o odkúpenie pozemku nebudem súhlasiť. Takže len toľko na 

vysvetlenie. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, pán poslanec Garaj, nech sa páči, môžeš.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„K bodu 9.2. pán Lovičovi by som sa chcel opýtať, že kde ste prišli k tej informácii, že je to v 

Národnom parku ten pozemok? Lebo toto bolo spomenuté aj na poslaneckom grémiu a nie to 

celkom pravda, že by to bolo súčasťou Národného parku.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ja neviem, ako, ja som toto neriešil.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Lebo keď si pozriete mapu na Pántu, tak toto nespadá do tej časti a čo sa týka aj toho, je to v 

podstate pozemok ako každý iný, ktorý je v podstate od rieky Hron smerom na sever, čiže neni 

to vôbec na Pant, je to len ochranné pásmo Národného parku.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Hovorím, keď už sa bavíme o Národnom parku, tak Mlynná dolina je celá, stavia sa tam. Čiže 

to sú viac menej záležitosti stanovísk, stanovísk ochrany prírody, čo sme riešili aj v minulosti a 

táto chata tu stojí xy rokov. Ale samozrejme rešpektujem názor. Pani poslankyňa Dzurmanová, 

nech sa páči.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová, PhD. (poslankyňa)  

„Pán primátor, ja by som chcela využiť tento priestor na to, aby ak môžeš, si trošku 

poinformoval, keď odkupujeme pozemky na stavbu kruhového objazdu, že v akom je to stave, či 

sa to darí, či je to teda, to ma tak napadlo, že keď vlastne teraz odkupujeme od Billy  , aby sme 

vedeli verejne. Toto by som ťa chcela poprosiť. A druhá vec, mám k bodu 9.14, ja len otázku, 

aby nedošlo, že nejak spochybňujem niekoho prácu. Ja chcem opýtať, máme tu žiadosť pani 

Nemčokovej o prenájom nehnuteľného majetku, teda dvojizbového bytu nášho mestského. Po 

prvé, trošku mám s tým problém s tým, že je to zamestnanec, to je prvá vec, pretože sme riešili 

nejaké veci v súvislosti so zamestnancami, aj keď nie sociálny byt, ale v inej súvislosti, takže 

toto je trošku taká vec, ktorá je pre mňa taká, že som v tom opatrná a druhá vec, je to pani, 

ktorá má 2 dospelé deti, či skutočne nie je niekto v takej vážnejšej situácii, kto potrebuje byt, 
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lebo predsa je vlastne sama s dvoma dospelými deťmi. To len prosím na také dovysvetlenie, aby 

som mala tak srdce na mieste, že či je to v poriadku, či iné žiadosti nemáme na, na dvojizbový 

byt. Tak poprosím. Ďakujem veľmi pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, to asi.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová, PhD. (poslankyňa)  

„Prepáč, to som skôr na komisiu, povieš toto, aha, ty sa už asi aj hlásiš.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Akoby nechávam toto úplne na komisiu, takže ak sa potom pani predsedníčka, pani poslankyňa 

vyjadrila, nech sa páči, môžeš.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa)  

„Takže ďakujem za slovo. Ja som sa teda prihlásila do rozpravy s tým, že sme to ako sociálna 

zdravotná komisia doporučovali schváliť. Máme platné nové VZN-ko, myslím, že v júni sme ho 

schvaľovali a dovtedy nebola tam možnosť zamestnancom MÚ si žiadať o takéto byty. Teraz je 

tam možnosť tak kvôli tomu sme pani vyhoveli, lebo tých opatrovateliek naozaj nie je veľa a 

myslím si, že aj odvádzajú dobrú prácu a náročnú prácu. Preto sme to doporučovali schváliť. 

Ďakujem.“  

PhDr. Petra Dzurmanová, PhD. (poslankyňa)  

„Takže iné žiadosti nie sú?“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa)  

„Od zamestnancov nie, ako čo sa týka zatiaľ.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa)  

„Tých žiadostí je úplne veľa, ale idú sa všetky teraz prehodnocovať nanovo. V decembri budeme 

schvaľovať poradovník tak...“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Pre mňa je to skôr otázka, že či spadáme do toho fondu, ktorý máme určený na byty, ktoré 

nejdeme štandardne alebo nemusíme prideľovať podľa poradovníka aj v zmysle legislatívy 

ŠFRB. Lebo toto neodznelo, tak neviem, že či ste toto riešili. A v podstate my máme zo zákona 

možnosť 20 % bytov podľa novej legislatívy prideľovať na základe, poviem, takýchto postupov. 

Čiže či je to tento prípad alebo nie, to si mala vyhodnotiť komisia. Len hovorím, že aby sme 

dodržali hlavne legislatívu, hej? Na to upozorňujem. Ale tým pádom môžeme a zadefinovali 

sme aj preto novú úpravu VZN, aby sme mohli takýmto spôsobom prideliť byty, či už 

zamestnancom, či už lekárom alebo nejakým, poviem, potrebným povolaniam v rámci verejnej 

správy alebo verejného života, hej? Čiže zákon nám to umožňuje. To som chcel len povedať. A 

to, či to je, či je to adekvátne, to už nechávame na komisiu. Ja vravím, ja do tohto nezasahujem. 

Však môžeš povedať. S faktickou na pani poslankyňu, nech sa páči, môžeš.“ 
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PhDr. Petra Dzurmanová, PhD. (poslankyňa)  

„Ďakujem veľmi pekne. Tú úpravu, samozrejme evidujem. V podstate, veď to bolo riešené aj s 

pani kontrolórkou v minulosti hlavne v tých bytoch, nie sociálnych, ale nové bytovky, ktoré sme 

stavali. Tam došlo k nejakým takým, aby teda nedochádzalo k nejakým nedorozumeniam a 

problémom, tak viac menej, ja len ako vysvetlím, že aby teda mohol sa v podstate aj 

zamestnanec MÚ požiadať o byt, tak teda bola tá úprava s tým, že ak by bol aj vylosovaný v 

prípade teda toho bytu, ktorý je postavený, tak ho napriek tomu musíme ešte schváliť 

trojpätinovou väčšinou ako Mestské zastupiteľstvo. Toto je trošku iný prípad, počítam, že toto 

je sociálny byt a napriek tomu teda schvaľujeme. Áno, je to tak? Nájomný, nájomný v novej 

bytovke, do ktorej, čiže nájomný, áno, nájomný.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa)  

„Podľa štatútu my nájomné byty máme v podstate definované len tie, ktoré sú na Hlavine 

sociálne, len tie na Hlavine. Tieto sú ostatné všetky nájomné.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová, PhD. (poslankyňa)  

„Čiže nejedná sa o novú bytovku? Áno, to VZN, to VZN teda platí aj pre v tomto prípade, aj 

keď nejde o novú bytovku pre zamestnancov, ale opäť sa dostávam k tomu, či napriek tomu 

nemáme ľudí, ktorí sú vo vážnejšej situácii a potrebujú takúto formu bývania a takýto byt, aby 

sme dali k dispozícii. To som aj chcela vedieť za komisiu. Ďakujem pekne.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa)  

„My sme to prehodnotili a uznali sme, že je to dostatočne vážny dôvod na to, aby jej bol ten byt 

takto pridelený.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, pán poslanec Garaj, môžeš.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„K tej zámene s lesmi sa chcem opýtať, že či je tam aj nejaký konkrétny účel, na čo sa majú 

využiť tie finančné prostriedky za dorovnanie? A druhá otázka, že prečo sa v niektorých 

prípadoch dávajú vypracovať znalecké posudky, v podstate, keď sa robí zámena so 

spoločnosťami s účasťou mesta a v niektorých nie. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Že prečo sa, čo ešte raz.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Znalecké posudky niekedy sa dajú vypracovať, niekedy nie, keď sa robia zámeny napr.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Vždy sme dali znalecky, asi nepamätám prípad, že by sme nedali znalecký posudok robiť. 

Prosím? No veď hovorím, že nepamätám si ani 1 prípad, že by sme nedali. A od 1. 11. dávame 

na všetky majetkové veci, lebo to je legislatíva nová, takže my sa znaleckým posudkom ani 
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nemôžme vyhnúť. Hej? Takže tak.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„A čo sa týka tých peňazí, viete aj na čo majú byť použité?“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Tie peniaze môžu byť len na kapitálové výdavky použité, takže len na kapitálové výdavky, ktoré 

máme, na nič iné. Takže v súvislosti s rozpočtom, hej? To, že nám máme výpadok, takto, viete, 

takže len v súvislosti s kapitálovými výdavkami a tie priebežne predkladáme. Takže to máte 

všetko zdokladované. Ďalej s faktickou, pán poslanec.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec) 

„Viac menej si to zodpovedal, ale to je iba, keď máš meter za meter obdobnej lokalite, tak vtedy 

netreba znalecký posudok alebo sa to neaplikovalo, ale alebo keď máš, ja neviem, v danom 

roku v obdobnej lokalite predaj, tak ten sa dá aplikovať, lebo v podstate obdobným spôsobom 

aj znalec k tomu pristupuje. Ale inak.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ale hovorím, podľa novej legislatívy je zbytočná táto debata, lebo musíme robiť na všetko 

znalecké posudky, hej? Takže a s tým samozrejme aj počítame. Ešte niekto ďalší do rozpravy? 

Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. Nech sa páči, návrhová postupne.“  

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie odkúpenie nehnuteľnosti pozemkov 

ďalej tak, ako je v texte do vlastníctva mesta Brezna v rozsahu podielu 1/1, II. schvaľuje v 

súlade s § 3, ďalej tak ako je v texte kúpna cena 5 EUR meter štvorcové pod pozemkov za 

podmienok ďalej tak, ako je v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, pripomienky pozmeňujúce, doplňujúce? Ja som ešte Peťke neodpovedal, dobre, 

prepáčte, na tú kruhový, teraz, čo sa týka kruhového objazdu, v podstate máme viac menej 

väčšinu pripravenú, tak to poviem, ale nie sú samozrejme peniaze a my ale predpokladáme, že 

ak sa zlepší finančná situácia, že túto investíciu prefinancujeme z rozpočtu minimálne čiastočne 

BBSK, takže nechceme na to vynaložiť určite iba vlastné zdroje, ale keďže vieme, aká budúci 

rok sa očakáva finančná situácia v samosprávach, tak nepočítame s tou investíciou v budúcom 

roku. Ak by sa zlepšila, tak budeme o tom s VÚC-kou rokovať. My sme mali predbežne aj 

prerokovaný tento zámer, ale hovorím, vzhľadom na tú situáciu, ktorá je, tak momentálne sa to 

odkladá. Čo sa týka administratívy, čo sa týka povolení, tak sme pripravení, hej? Čiže čakáme 

na financovanie. Áno, áno. To sú posledné. Toto riešil zástupca Miro Fašang. Musím ho 

pochváliť. Vyrokoval dobrú cenu, lebo tá bola 40 EUR na začiatku. Ostatné majetkové veci ale 

máme.“  

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora)  

„....... Záhradnému centru. Ten znalecký posudok ste v materiáloch mali a tam bola táto, táto 
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cena, čiže od tej sa v podstate odvíjala aj tá cena pri Bille. Samozrejme, vysvetlili sme im, že 

tým, že sa spraví kruháč, je tam pripravená cyklotrasa atď. zvýši sa aj atraktivita ich pozemku. 

Čiže po mnohých rokovaniach, lebo to muselo, nakoniec ich materská spoločnosť, ktorá aj 

mimo Slovenska sa toto podarilo a potrebujú ešte schválenie zastupiteľstvom.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ale to, aby sme doplnili, je to posledná taká náležitosť, čo sa majetko-právnych vzťahov týka. 

Nemáme tam už nič pokiaľ viem.“ 

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora)  

„Majetko-právne to máme vysporiadané, stavebne povolené, myslím si, že už úplne všetky sú, 

čiže čakáme len na financovanie, o ktorom sme, ako povedal pán primátor, rokovali s BBSK, 

ale keďže zastavili všetky investície do rekonštrukcie ciest, dobiehajú už len tie, čo boli v 

minulosti naplánované a robí sa bežná údržba, tak uvidíme, ako to bude pokračovať, ale sme 

pripravení. Ako povedia, tak ideme.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Cez 700 000, cez 700.000 EUR.“  

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora)  

„750.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Tým, že sú tam zahrnuté chodníky tie nájazdové, sú tam zahrnuté aj cyklotrasa, prekládky 

sietí, takže je to dosť náročná investícia. Nie je to také jednoduché, že len kruháč urobíme, ale 

sú tam všetky tieto veci, čo hovorím. A dúfam, že sa to podarí, no. Dobre, nech sa páči, 

hlasujeme, kolegyne, kolegovia, hlasujeme o návrhu.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/        Berie na vedomie 

 

       Odkúpenie nehnuteľnosti, pozemkov: 

 novovytvorená parc. reg. C-KN č. 1072/34 -  ostatná plocha o výmere 441 m2,  

 novovytvorená parc. reg. C-KN č. 1072/35 -  ostatná plocha o výmere   28 m2,  

obidve vytvorené geometrickým plánom č. 36639729.527/2021 oddelením od  parc. E-KN 

č. 1072/7- ostatná plocha o výmere 7550 m2, k. ú. Brezno, evidovanej v katastri 

nehnuteľností na LV 4609, v podiele 1/1 pre vlastníka BILLA REALITY SLOVENSKO, 

spol. s r.o., 

 

     do vlastníctva Mesta Brezna v rozsahu podielu 1/1. 

 

II/ Schvaľuje 
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V súlade s § 3 ods. 1 písm. a) v spojení s § 4 ods.2 platných Zásad hospodárenia a nakladania 

s majetkom mesta Brezno  uzatvorenie kúpnej zmluvy podľa § 588 a nasl. zákona č. 40/1964 

Zb. Občiansky  zákonník  v znení  neskorších predpisov  medzi účastníkmi: 

 

Predávajúci: 

 

BILLA REALITY SLOVENSKO, spol. s r.o. 

Sídlo: Bajkalská 19/A, 821 02  Bratislava  

IČO: 35 737 948 

 

Kupujúci: 

 

Mesto Brezno  

Sídlo: Námestie gen. M. R. Štefánika č. 1, 977 01 Brezno 

     IČO:  00 313 319 

 

Predmet prevodu: 

 

 novovytvorená parc. reg. C-KN č. 1072/34 -  ostatná plocha o výmere 441 m2,  

 novovytvorená parc. reg. C-KN č. 1072/35 -  ostatná plocha o výmere   28 m2,  

 

obidve vytvorené geometrickým plánom č. 36639729-527/2021 zo dňa 19.10.2021, 

vyhotoviteľ SAJ, Židlovo 3, Brezno 977 01,  úradne overený Okresným úradom Brezno, 

odborom katastrálnym,  pod č. 723/21,  oddelením od  parc. E-KN č. 1072/7- ostatná plocha 

o výmere 7550 m2, k. ú. Brezno, evidovanej v katastri nehnuteľností na LV 4609, v podiele 

1/1 pre vlastníka BILLA REALITY SLOVENSKO, spol. s r.o. 

 

 

     Kúpna cena:   

           

     5,00 €/m2  pozemku    

              

  Za podmienok : 

 

  náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad do katastra nehnuteľností,  

           ako aj náklady spojené s overením podpisu predávajúceho, bude znášať kupujúci 

  kupujúci  zabezpečí úpravu koeficientu zastavanosti v predmetnej lokalite  v ÚPN 

mesta Brezna  vo výške 70 % 

 

Hlasovanie číslo: 12 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Poprosím bod 9.2, najprv 

pozmeňujúci.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Predávajúceho za rovnakých podmienok, akým pozemok predal kupujúcemu.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Nech sa páči, hlasujte o pozmeňujúcom návrhu. Hlasujeme.“  

Hlasovanie číslo: 13 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Ďakujem, poprosím návrh ako celok.“  

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie žiadosť Ing. Mateja Loviča, ďalej 

tak, ako je v texte, II. vyhlasuje pre účel prevodu nehnuteľný majetok mesta Brezno pozemok 

ďalej tak ako je v texte za prebytočný, III. schvaľuje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

ďalej tak, ako je v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, kolegyne, kolegovia, hlasujte o návrhu aj so zapracovaním.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna  

  

I/         Berie na vedomie  

 

Žiadosť Ing. Mateja Loviča, trvale  bytom  Brezno, o odkúpenie  pozemku: 

 

 novovytvorená parc. reg. C-KN č. 449/8 - ostatná plocha o výmere 100 m2, vytvorená 

geometrickým plánom č. 50855719-119/2023 zo dňa 08.09.2023, vyhotoviteľ Ing. Ján 

Fusek - geodetické práce, SNP 658/130, Polomka, úradne overeným Okresným úradom 

Brezno, odborom katastrálnym,  pod č. G1-617/23, oddelením od  parc. C-KN č. 449/1 

- lesný pozemok o výmere 177 189 m2, k. ú. Jarabá, LV č. 136,  evidovanej  pre 

vlastníka Mesto Brezno v podiele 1/1. 

 

II/      Vyhlasuje pre účel prevodu   
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nehnuteľný majetok mesta Brezno, pozemok : 

 

 novovytvorená parc. reg. C-KN č. 449/8 - ostatná plocha o výmere 100 m2, vytvorená 

geometrickým plánom č. 50855719-119/2023 zo dňa 08.09.2023, vyhotoviteľ Ing. Ján 

Fusek - geodetické práce, SNP 658/130, Polomka, úradne overeným Okresným úradom 

Brezno, odborom katastrálnym,  pod č. G1-617/23, oddelením od  parc. C-KN č. 449/1 

- lesný pozemok o výmere 177 189 m2, k. ú. Jarabá, LV č. 136,  evidovanej  pre 

vlastníka Mesto Brezno v podiele 1/1 

 

za prebytočný.  
  

 

III/      Schvaľuje  trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov  

  

podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí,  podľa  § 28 ods. 1 

písm. b)  Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno  

  

predaj nehnuteľného majetku mesta Brezno, pozemku:  

 novovytvorená parc. reg. C-KN č. 449/8 - ostatná plocha o výmere 100 m2, 

vytvorená geometrickým plánom č. 50855719-119/2023 zo dňa 08.09.2023, 

vyhotoviteľ Ing. Ján Fusek - geodetické práce, SNP 658/130, Polomka úradne 

overeným Okresným úradom Brezno, odborom katastrálnym,  pod č. G1-617/23, 

oddelením od  parc. C-KN č. 449/1 - lesný pozemok o výmere 177 189 m2, k. ú. 

Jarabá, LV č. 136,  evidovanej  pre vlastníka Mesto Brezno v podiele 1/1 

 

v celosti do výlučného vlastníctva kupujúceho:  

   

Ing. Matej Lovič, .... 

            trvale bytom Brezno, štátna príslušnosť SR, 

  

z dôvodu hodného osobitného zreteľa, ktorým je podľa § 28 ods. 1 písm. b) Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno tá skutočnosť, že sa jedná o prevod  

pozemku do výmery 300 m2, priľahlého k nehnuteľnostiam vo vlastníctve kupujúceho; 

predmet prevodu  bezprostredne nadväzuje na tieto  nehnuteľností a bude kupujúcim 

využívaný spolu s nimi ako jeden celok,  z toho dôvodu nie je účelné ponúkať predmet 

predaja iným spôsobom, ktorý predpokladá zákon č. 138/1991 Zb. v znení neskorších 

predpisov.  

  

Kúpna cena:    30.- €/m2  pozemku    

  

za podmienky:  

• správne poplatky spojené s prevodom vlastníctvam bude znášať kupujúci,  

• splatnosť kúpnej ceny do 10 dní od účinnosti kúpnej zmluvy 

• dojednanie predkupného práva predávajúceho na odkúpenie pozemku za 

rovnakých podmienok, za akých predávajúci pozemok odpredal kupujúcemu 
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Hlasovanie číslo: 14 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  13 

Proti:  1 

Zdržali sa:  2 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zo 16 prítomných 13 za, proti 1, zdržal, zdržali sa dvaja. Konštatujem, že návrh bol schválený. 

Prešli by sme k bodu 9.3.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I. berie na vedomie žiadosť Ľubice Turňovej ďalej tak 

ako aj v texte, II. vyhlasuj pre účel prevodu nehnuteľný majetok mesta Brezno pozemok ďalej 

tak, ako je v texte, za prebytočný, III. schvaľuje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov, 

ďalej tak ako je v texte. Kúpna cena 60 EUR meter štvorcový pozemku za podmienok ďalej tak, 

ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna  

  

I/         Berie na vedomie  

 

Žiadosť Ľubice Turňovej,  trvale  bytom  Brezno, o odkúpenie  pozemku: 

 

 parc. reg. E-KN  č. 16139/7 - ostatná plocha o výmere 110 m2, evidovaná v katastri 

nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny, na LV 5804, k. ú. 

Brezno, pre Mesto Brezno v celosti.  

 

II/      Vyhlasuje pre účel prevodu   

nehnuteľný majetok mesta Brezno, pozemok : 

 

 parc. reg. E-KN  č. 16139/7 - ostatná plocha o výmere 110 m2, evidovaná v katastri 

nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny, na LV 5804, k. ú. 

Brezno, pre Mesto Brezno v celosti.  

 

za prebytočný.  
  

III/      Schvaľuje  trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov  

  

podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí,  podľa  § 28 ods. 1 

písm. b)  Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno  
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predaj nehnuteľného majetku mesta Brezno, pozemku:  

 parc. reg. E-KN  č. 16139/7 - ostatná plocha o výmere 110 m2 

evidovaná v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny, 

na LV 5804, k. ú. Brezno, pre Mesto Brezno v podiele 1/1 

 

v celosti do výlučného vlastníctva kupujúceho:  

   

Ľubica Turňová, ..... 

            trvale bytom Brezno, štátna príslušnosť SR, 

  

z dôvodu hodného osobitného zreteľa, ktorým je podľa § 28 ods. 1 písm. b) Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno tá skutočnosť, že sa jedná o prevod  

pozemku do výmery 300 m2, priľahlého k nehnuteľnostiam vo vlastníctve kupujúceho; 

predmet prevodu  bezprostredne nadväzuje na tieto  nehnuteľností a bude kupujúcim 

využívaný spolu s nimi ako jeden celok,  z toho dôvodu nie je účelné ponúkať predmet 

predaja iným spôsobom, ktorý predpokladá zákon č. 138/1991 Zb. v znení neskorších 

predpisov.  

  

Kúpna cena:    60.- €/m2 pozemku    

  

za podmienky:  

• správne poplatky spojené s prevodom vlastníctvam bude znášať kupujúci,  

• splatnosť kúpnej ceny do 10 dní od účinnosti kúpnej zmluvy 

 

Hlasovanie číslo: 15 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 9.4.“  

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie žiadosť Michala Tištiana a Lívie 

Machničovej ďalej tak, ako je v texte, II. vyhlasuje pre účel prevodu nehnuteľný majetok mesta 

Brezno pozemok, ďalej tak ako ten v texte za prebytočný, III. schvaľuje trojpätinovou väčšinou 

všetkých poslancov, ďalej tak, ako je v texte. Je kúpna cena 39,50 centov meter štvorcový 

pozemku za podmienky tak, ako je v texte.“  
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna  

 

I/         Berie na vedomie  

 

Žiadosť Michala Tištiana a Lívie Machničovej, obaja trvale bytom Brezno, 

o odkúpenie pozemku: 

 

 novovytvorená parc. reg. C-KN č. 2120/6 - zastavaná plocha a nádvorie o výmere 42 

m2, vytvorená geometrickým plánom č. 55166709-285/2023 oddelením od  parc. E-KN 

č. 16101/1- ostatná plocha o výmere 5630 m2, k. ú. Brezno, LV č. 5804, evidovanej 

v katastri nehnuteľností  v podiele 1/1 pre vlastníka Mesto Brezno. 

 

II/      Vyhlasuje pre účel prevodu   

nehnuteľný majetok mesta Brezno, pozemok : 

 

 novovytvorená parc. reg. C-KN č. 2120/6 - zastavaná plocha a nádvorie o výmere 42 

m2, vytvorená geometrickým plánom č. 55166709-285/2023 oddelením od  parc. E-KN 

č. 16101/1- ostatná plocha o výmere 5630 m2, k. ú. Brezno, LV č. 5804, evidovanej 

v katastri nehnuteľností  v podiele 1/1 pre vlastníka Mesto Brezno. 

 

za prebytočný.  
  

III/      Schvaľuje  trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov  

  

podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí,  podľa  § 28 ods. 1 

písm. b)  Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno  

  

predaj nehnuteľného majetku mesta Brezno, pozemku:  

 novovytvorená parc. reg. C-KN č. 2120/6 - zastavaná plocha a nádvorie o výmere 

42 m2, vytvorená geometrickým plánom č. 55166709-285/2023 oddelením od  parc. E-

KN č. 16101/1- ostatná plocha o výmere 5630 m2, k. ú. Brezno, evidovanej v katastri 

nehnuteľností  na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny, na LV  5804  pre Mesto 

Brezno v podiele 1/1 

 

v celosti do podielového spoluvlastníctva kupujúcich:  

   

Michal Tištian, ...... 

Lívia Machničová, ...... 

            obaja trvale bytom Brezno, štátna príslušnosť SR, 

 

            každý v podiele 1/2 v pomere k celku, 

  

z dôvodu hodného osobitného zreteľa, ktorým je podľa § 28 ods. 1 písm. b) Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno tá skutočnosť, že sa jedná o prevod  

pozemku do výmery 300 m2, priľahlého k nehnuteľnostiam vo vlastníctve kupujúceho; 
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predmet prevodu bezprostredne nadväzuje na tieto  nehnuteľností a bude kupujúcim 

využívaný spolu s nimi ako jeden celok,  z toho dôvodu nie je účelné ponúkať predmet 

predaja iným spôsobom, ktorý predpokladá zákon č. 138/1991 Zb. v znení neskorších 

predpisov.  

  

Kúpna cena:    39,50  €/m2 pozemku    

  

za podmienky:  

• správne poplatky spojené s prevodom vlastníctvam budú znášať kupujúci,  

• splatnosť kúpnej ceny do 10 dní od účinnosti kúpnej zmluvy 

 

Hlasovanie číslo: 16 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Do 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 9.5.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie žiadosť Jakuba Bučka ďalej tak, ako 

je v texte, II. vyhlasuje pre účel prevodu nehnuteľnosti mesta Brezno pozemok ďalej tak, ako 

sme text za prebytočný, III. schvaľuje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov ďalej tak ako 

ten v texte. Kúpna cena 15 EUR za meter štvorcový pozemku za podmienky ďalej tak, ako je v 

texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna  

  

I/         Berie na vedomie  

 

Žiadosť Jakuba Bučka, trvale bytom Predajná, o odkúpenie  pozemku: 

 

 parc. reg. E-KN  č. 7403/3- trvalý trávny porast o výmere 125 m2, evidovaná 

v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny, na LV 5804, 

k. ú. Brezno, pre Mesto Brezno v celosti.  

 

II/      Vyhlasuje pre účel prevodu   

nehnuteľný majetok mesta Brezno, pozemok : 
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 parc. reg. E-KN  č. 7403/3- trvalý trávny porast o výmere 125 m2, evidovaná 

v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny, na LV 5804, 

k. ú. Brezno, pre Mesto Brezno v celosti.  

 

za prebytočný.  
  

III/      Schvaľuje  trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov  

  

podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí,  podľa  § 28 ods. 1 

písm. b)  Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno  

  

predaj nehnuteľného majetku mesta Brezno, pozemku:  

 parc. reg. E-KN  č. 7403/3- trvalý trávny porast o výmere 125 m2 

evidovaná v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny, 

na LV 5804, k. ú. Brezno, pre Mesto Brezno v podiele 1/1 

 

v celosti do výlučného vlastníctva kupujúceho:  

   

Jakub Bučko, rod. Bučko, .... 

            trvale bytom Predajná,  štátna príslušnosť SR, 

  

z dôvodu hodného osobitného zreteľa, ktorým je podľa § 28 ods. 1 písm. b) Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno tá skutočnosť, že sa jedná o prevod  

pozemku do výmery 300 m2, priľahlého k nehnuteľnostiam vo vlastníctve kupujúceho; 

predmet prevodu bezprostredne nadväzuje na tieto nehnuteľností a bude kupujúcim 

využívaný spolu s nimi ako jeden celok;  z toho dôvodu nie je účelné ponúkať predmet 

predaja iným spôsobom, ktorý predpokladá zákon č. 138/1991 Zb. v znení neskorších 

predpisov.  

  

Kúpna cena:   15.- €/m2 pozemku    

  

za podmienky:  

• správne poplatky spojené s prevodom vlastníctvam bude znášať kupujúci,  

• splatnosť kúpnej ceny do 10 dní od účinnosti kúpnej zmluvy 

 

Hlasovanie číslo: 17 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 9.6.“  

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie žiadosť spoločnosti LESY MESTA 

BREZNO s.r.o. ďalej tak, ako je uvedené v texte, II. Vyhlasuje pre účel zmeny nehnuteľný 

majetok mesta Brezno pozemky ďalej tak ako je uvedené v texte za prebytočný, III. schvaľuje 

trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov ďalej uvedené v texte za podmienok ďalej tak, ako 

je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

 

I/ Berie na vedomie  
 

Žiadosť spoločnosti LESY MESTA BREZNO, s.r.o., so sídlom Švermova 7, 977 01  Brezno, 

ICO: 36 027 537,  o zámenu nehnuteľností  v k. ú. Brezno:  

 

Stavba: č. súp. 1790, reštaurácia + telocvičňa, postavená na pozemku, parc. C-KN č. 1978/2,  

evidovaná v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade v Brezne, odbor katastrálny, na LV č.  

5506, pre LESY MESTA BREZNO, s.r.o., Švermova 7, 977 01  Brezno, IČO: 36 027 537, 

v podiele 1/1 

za pozemky: 

 parc. C-KN č. 6784/21- ostatná plocha o výmere 49 536 m2 

 parc. C-KN č. 6784/14 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 1 m2 

 parc. C-KN č. 6784/5 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 33 m2 

 parc. C-KN č. 6784/4 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 15 m2 

 parc. C-KN č. 7789/32 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 3 671 m2 

 parc. C-KN č. 7792/9 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 230 m2 

 parc. C-KN č. 7792/1 – lesný pozemok o výmere 67 783 m2 

 parc. C-KN č. 7792/2 – lesný pozemok o výmere 15 762 m2 

 parc. C-KN č. 7791/2 - zast.pl. a nádvorie o výmere 98 m2 

 parc. C-KN č. 7791/6 – trvalý trávny porast o výmere 15 246 m2 

 parc. C-KN č. 7791/7 – trvalý trávny porast o výmere 13 440 m2 

 parc. C-KN č. 7791/17 - ostatná plocha o výmere 3 185 m2 

 parc. C-KN č. 7793 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere  65 m2 

  

  a  stavby: 

 č. súp.  2587 - čistiareň odpadových vôd, postavená na pozemku, parc, C-KN č. 6784/4 

 č. súp. 2581- riadiaca veža, postavená na pozemku parc. C-KN č. 6784/5 
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všetky nehnuteľnosti evidované v katastri nehnuteľností na LV č. 2351, k. ú. Brezno,  pre 

vlastníka:  Mesto Brezno, so sídlom  Nám. gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno, IČO: 

00 313 319, v podiele 1/1. 

 

II/     Vyhlasuje pre účel  zámeny  

          nehnuteľný majetok mesta Brezno, pozemky : 

 
 parc. C-KN č. 6784/21- ostatná plocha o výmere 49 536 m2 

 parc. C-KN č. 6784/14 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 1 m2 

 parc. C-KN č. 6784/5 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 33 m2 

 parc. C-KN č. 6784/4 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 15 m2 

 parc. C-KN č. 7789/32 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 3 671 m2 

 parc. C-KN č. 7792/9 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 230 m2 

 parc. C-KN č. 7792/1 – lesný pozemok o výmere 67 783 m2 

 parc. C-KN č. 7792/2 – lesný pozemok o výmere 15 762 m2 

 parc. C-KN č. 7791/2 - zast.pl. a nádvorie o výmere 98 m2 

 parc. C-KN č. 7791/6 – trvalý trávny porast o výmere 15 246 m2 

 parc. C-KN č. 7791/7 – trvalý trávny porast o výmere 13 440 m2 

 parc. C-KN č. 7791/17 - ostatná plocha o výmere 3 185 m2 

 parc. C-KN č. 7793 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere  65 m2 

 

stavby: 

 č. súp.  2587 - čistiareň odpadových vôd, postavená na pozemku, parc, C-KN č. 6784/4 

 č. súp. 2581- riadiaca veža, postavená na pozemku parc. C-KN č. 6784/5 
 

všetky nehnuteľnosti evidované v katastri nehnuteľností na LV č. 2351, k. ú. Brezno,  pre 

vlastníka:  Mesto Brezno, so sídlom  Nám. gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno, IČO: 

00 313 319, v podiele 1/1,  

           za prebytočný.  

 

III/      Schvaľuje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

  

        podľa § 9a  ods.8 písm. e)  zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení  a 

        § 28  ods. 1 pís. d) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno 

 

        zámenu nehnuteľného majetku mesta Brezno, pozemkov: 

  
 parc. C-KN č. 6784/21- ostatná plocha o výmere 49 536 m2 

 parc. C-KN č. 6784/14 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 1 m2 

 parc. C-KN č. 6784/5 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 33 m2 

 parc. C-KN č. 6784/4 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 15 m2 

 parc. C-KN č. 7789/32 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 3 671 m2 

 parc. C-KN č. 7792/9 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 230 m2 

 parc. C-KN č. 7792/1 – lesný pozemok o výmere 67 783 m2 

 parc. C-KN č. 7792/2 – lesný pozemok o výmere 15 762 m2 



   40 z 102 

 

 parc. C-KN č. 7791/2 - zast.pl. a nádvorie o výmere 98 m2 

 parc. C-KN č. 7791/6 – trvalý trávny porast o výmere 15 246 m2 

 parc. C-KN č. 7791/7 – trvalý trávny porast o výmere 13 440 m2 

 parc. C-KN č. 7791/17 - ostatná plocha o výmere 3 185 m2 

 parc. C-KN č. 7793 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere  65 m2 

 

a stavieb: 

 č. súp.  2587 - čistiareň odpadových vôd, postavená na pozemku, parc, C-KN č. 6784/4 

 č. súp. 2581- riadiaca veža, postavená na pozemku parc. C-KN č. 6784/5 
 

všetky nehnuteľnosti evidované v katastri nehnuteľností na LV č. 2351, k. ú. Brezno,  pre 

vlastníka:  Mesto Brezno, so sídlom  Nám. gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno, IČO: 

00 313 319, v podiele 1/1. 

 za stavbu,  č. súp. 1790, reštaurácia + telocvičňa, postavená na pozemku, parc. C-KN č. 

1978/2 - zastavaná plocha a nádvorie o výmere  1563 m2, 

stavba evidovaná v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade v Brezne, odbor katastrálny, na 

LV č.  5506, pre LESY MESTA BREZNO, s.r.o., Švermova 7, 977 01  Brezno, IČO: 36 

027 537, v podiele 1/1,  

z dôvodu hodného osobitného zreteľa, ktorým je podľa § 28 ods. 1 písm. d) Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno tá skutočnosť, že sa jedná o prevod, resp. 

zámenu  nehnuteľného majetku mesta na iný účel, o ktorom rozhodne mestské zastupiteľstvo 

trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov; iným účelom je skutočnosť, že sa jedná o zámenu 

stavby vo vlastníctve žiadateľa s vlastníkom pozemku pod touto stavbou, ako aj zámenu 

pozemkov  a stavieb  mesta do vlastníctva žiadateľa, ktorý ich využíva pre svoju činnosť. 

 

Za podmienok:  

 

• zámena  bude vykonaná s finančným vyrovnaním  vo výške  998.068, 96 € v prospech 

Mesta Brezno 

• všetky správne poplatky, spojené so zámenou vlastníctva, bude znášať žiadateľ  

o zámenu 

 

 

Hlasovanie číslo: 18 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  1 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zo 16 prítomných 15 za, zdržal sa 1. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 9.7, 

poprosím.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I. berie na vedomie žiadosť Mariána Lepka ďalej tak, 

ako v texte, II. vyhlasuje pre účel prevodu nehnuteľný majetok mesta Brezno, to pozemok ďalej 

tak, ako je v texte za prebytočný, III. schvaľuje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

predaj nehnuteľného majetku mesta Brezno ďalej ako je uvedené v texte za kúpnu cenu 

12.255 EUR za podmienok ďalej tak, ako je v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/      Berie na vedomie 

 

- Žiadosť Mariana Lepka, bytom:  Brezno, o odkúpenie pozemku vo vlastníctve mesta – 

záhrady v Brezne v časti Bujakovo. 

 

 novovytvorená parcela reg. C-KN č. 5114/2 – záhrada o výmere 18 m2,  vytvorená 

geometrickým plánom č. 55166709-402/2023, vyhotoveným SAJ s.r.o. dňa 06.10.2023, 

oddelením od parc. reg. E-KN č. 137/2,  o výmere 1106 m2 , druh pozemku: záhrada, v 

k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedené Okresným úradom Brezno, 

katastrálnym odborom na liste vlastníctva č.5804 v prospech mesta Brezno, v podiele 

1/1  

 novovytvorená parcela reg. C-KN č. 5115/2 – trvalý trávnatý porast o výmere 585 

m2,  vytvorená geometrickým plánom č. 55166709-402/2023, vyhotoveným SAJ s.r.o. 

dňa 06.10.2023, oddelením od parc. reg. E-KN č. 137/2, o výmere 1106 m2 , druh 

pozemku: záhrada, v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedené Okresným 

úradom Brezno, katastrálnym odborom na liste vlastníctva č.5804 v prospech mesta 

Brezno, v podiele 1/1  

 novovytvorená parcela reg. C-KN č. 5115/4 – trvalý trávnatý porast o výmere 214 

m2,  vytvorená geometrickým plánom č. 55166709-402/2023, vyhotoveným SAJ s.r.o. 

dňa 06.10.2023, oddelením od parc. reg. E-KN č. 137/2, o výmere 1106 m2 , druh 

pozemku: záhrada, v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedené Okresným 

úradom Brezno, katastrálnym odborom na liste vlastníctva č.5804 v prospech mesta 

Brezno, v podiele 1/1  
 

II/     Vyhlasuje pre účel prevodu nehnuteľný majetok mesta Brezno a to:  

 

pozemok: 

 

 novovytvorená parcela reg. C-KN č. 5114/2 – záhrada o výmere 18 m2,  vytvorená 

geometrickým plánom č. 55166709-402/2023, vyhotoveným SAJ s.r.o. dňa 06.10.2023, 

oddelením od parc. reg. E-KN č. 137/2,  o výmere 1106 m2 , druh pozemku: záhrada, v 
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k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedené Okresným úradom Brezno, 

katastrálnym odborom na liste vlastníctva č.5804 v prospech mesta Brezno, v podiele 

1/1  

 novovytvorená parcela reg. C-KN č. 5115/2 – trvalý trávnatý porast o výmere 585 

m2,  vytvorená geometrickým plánom č. 55166709-402/2023, vyhotoveným SAJ s.r.o. 

dňa 06.10.2023, oddelením od parc. reg. E-KN č. 137/2, o výmere 1106 m2 , druh 

pozemku: záhrada, v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedené Okresným 

úradom Brezno, katastrálnym odborom na liste vlastníctva č.5804 v prospech mesta 

Brezno, v podiele 1/1  

 novovytvorená parcela reg. C-KN č. 5115/4 – trvalý trávnatý porast o výmere 214 

m2,  vytvorená geometrickým plánom č. 55166709-402/2023, vyhotoveným SAJ s.r.o. 

dňa 06.10.2023, oddelením od parc. reg. E-KN č. 137/2, o výmere 1106 m2 , druh 

pozemku: záhrada, v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedené Okresným 

úradom Brezno, katastrálnym odborom na liste vlastníctva č.5804 v prospech mesta 

Brezno, v podiele 1/1  

 

za prebytočný. 

 

III/ Schvaľuje 

trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

 

predaj nehnuteľného majetku mesta Brezno:  

 

pozemok: 

 

 novovytvorená parcela reg. C-KN č. 5114/2 – záhrada o výmere 18 m2,  vytvorená 

geometrickým plánom č. 55166709-402/2023, vyhotoveným SAJ s.r.o. dňa 06.10.2023, 

oddelením od parc. reg. E-KN č. 137/2,  o výmere 1106 m2 , druh pozemku: záhrada, v 

k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedené Okresným úradom Brezno, 

katastrálnym odborom na liste vlastníctva č.5804 v prospech mesta Brezno, v podiele 

1/1  

 novovytvorená parcela reg. C-KN č. 5115/2 – trvalý trávnatý porast o výmere 585 

m2,  vytvorená geometrickým plánom č. 55166709-402/2023, vyhotoveným SAJ s.r.o. 

dňa 06.10.2023, oddelením od parc. reg. E-KN č. 137/2, o výmere 1106 m2 , druh 

pozemku: záhrada, v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedené Okresným 

úradom Brezno, katastrálnym odborom na liste vlastníctva č.5804 v prospech mesta 

Brezno, v podiele 1/1  

 novovytvorená parcela reg. C-KN č. 5115/4 – trvalý trávnatý porast o výmere 214 

m2,  vytvorená geometrickým plánom č. 55166709-402/2023, vyhotoveným SAJ s.r.o. 

dňa 06.10.2023, oddelením od parc. reg. E-KN č. 137/2, o výmere 1106 m2 , druh 

pozemku: záhrada, v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedené Okresným 

úradom Brezno, katastrálnym odborom na liste vlastníctva č.5804 v prospech mesta 

Brezno, v podiele 1/1  

 

do vlastníctva:  
1. Marián Lepko, bytom: Brezno. 

 

do vlastníctva v podiele 1/1 
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z dôvodu hodného osobitného zreteľa, podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v spojení s § 28 ods. 1 písm. d) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 

mesta Brezno, ktorým je  skutočnosť, že predmetná parcela v celku prechádza cez oplotené 

pozemky oboch žiadateľov a pre vysporiadanie pozemkov sa obrátili na mesto so žiadosťou 

o odkúpenie. 

 

za kúpnu cenu: 12 255,- Eur 

 

za podmienok: 

- náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad vlastníckeho práva do katastra 

nehnuteľnosti budú znášať kupujúci 

 

Hlasovanie číslo: 19 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 9.8.“  

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie žiadosť Mareka Mikloška ďalej tak, 

ako je uvedené v texte, II. vyhlasuje pre účel zmeny nehnuteľný majetok mesta Brezno pozemky 

ďalej tak, ako je v texte za prebytočný, III. schvaľuje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

ďalej tak, ako je v texte za podmienok, ďalej tak, ako je v texte.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

 

I/ Berie na vedomie  

 

Žiadosť Mareka Mikloška, bytom: Brezno,  o  zámenu pozemkov, v Brezne v časti Bujakovo.   

 

 novovytvorená parcela reg. C-KN č. 5115/3 – trvalý trávnatý porast o výmere 290 m2,  

vytvorená geometrickým plánom č. 55166709-402/2023, vyhotoveným SAJ s.r.o. dňa 

06.10.2023, oddelením od parc. reg. E-KN č. 137/2, o výmere 1106 m2 , druh pozemku: 

záhrada, v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedené Okresným úradom Brezno, 
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katastrálnym odborom na liste vlastníctva č.5804 v prospech mesta Brezno, v podiele 

1/1  

 

za pozemky: 

 novovytvorená parcela reg. C-KN č. 5118/2 – záhrada,  o výmere 17 m2 vytvorená  

geometrickým plánom č.55166709-402/2023 vyhotoveným SAJ s.r.o. dňa 06.10.2023, 

oddelením od parc. reg. C-KN č. 5118, o výmere 167 m2 , druh pozemku: záhrada, v k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedené Okresným úradom Brezno, katastrálnym 

odborom na liste vlastníctva č.14626 v prospech Marek Mikloško, v podiele 1/1  

 novovytvorená parcela reg. C-KN č. 5122/4 – zastavaná plocha,  o výmere 2 m2 

vytvorená  geometrickým plánom č.55166709-402/2023 vyhotoveným SAJ s.r.o. dňa 

06.10.2023, oddelením od parc. reg. C-KN č. 5122/2, o výmere 100 m2 , druh pozemku: 

zastavaná plocha, v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedené Okresným úradom 

Brezno, katastrálnym odborom na liste vlastníctva č.14626 v prospech Marek Mikloško, 

v podiele 1/1  

 

 

II/     Vyhlasuje pre účel  zámeny  

          nehnuteľný majetok mesta Brezno, pozemky : 

 

• novovytvorená parcela reg. C-KN č. 5115/3 – trvalý trávnatý porast o výmere 290 m2,  

vytvorená geometrickým plánom č. 55166709-402/2023, vyhotoveným SAJ s.r.o. dňa 

06.10.2023, oddelením od parc. reg. E-KN č. 137/2, o výmere 1106 m2 , druh pozemku: 

záhrada, v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedené Okresným úradom Brezno, 

katastrálnym odborom na liste vlastníctva č.5804 v prospech mesta Brezno, v podiele 1/1 

  

           za prebytočný.  

 

III/      Schvaľuje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

  

        podľa § 9a  ods.8 písm. e)  zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení  a 

        § 28  ods. 1 pís. d) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno 

 

        zámenu nehnuteľného majetku mesta Brezno, pozemkov:  

 

• novovytvorená parcela reg. C-KN č. 5115/3 – trvalý trávnatý porast o výmere 290 

m2,  vytvorená geometrickým plánom č. 55166709-402/2023, vyhotoveným SAJ s.r.o. 

dňa 06.10.2023, oddelením od parc. reg. E-KN č. 137/2, o výmere 1106 m2 , druh 

pozemku: záhrada, v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedené Okresným 

úradom Brezno, katastrálnym odborom na liste vlastníctva č.5804 v prospech mesta 

Brezno, v podiele 1/1 

 

za pozemky 

• novovytvorená parcela reg. C-KN č. 5118/2 – záhrada,  o výmere 17 m2 vytvorená  

geometrickým plánom č.55166709-402/2023 vyhotoveným SAJ s.r.o. dňa 06.10.2023, 

oddelením od parc. reg. C-KN č. 5118, o výmere 167 m2 , druh pozemku: záhrada, v k. 

ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedené Okresným úradom Brezno, katastrálnym 

odborom na liste vlastníctva č.14626 v prospech Marek Mikloško, v podiele 1/1  
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• novovytvorená parcela reg. C-KN č. 5122/4 – zastavaná plocha,  o výmere 2 m2 

vytvorená  geometrickým plánom č.55166709-402/2023 vyhotoveným SAJ s.r.o. dňa 

06.10.2023, oddelením od parc. reg. C-KN č. 5122/2, o výmere 100 m2 , druh pozemku: 

zastavaná plocha, v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedené Okresným úradom 

Brezno, katastrálnym odborom na liste vlastníctva č.14626 v prospech Marek Mikloško, 

v podiele 1/1 

 

Za podmienok:  

 

• žiadateľ o zámenu poskytne  mestu finančné vyrovnanie  za rozdiel vo výmere 

vzájomne zamieňaných pozemkov  v rozsahu 271 m2,  vo výške určenej 

s použitím  sadzby 15  €/m2 pozemku 

• finančné vyrovnanie za zámenu pozemkov uhradí žiadateľ do 10 dní odo dňa 

účinnosti zámennej zmluvy  

• všetky správne poplatky, spojené so zámenou vlastníctva, bude znášať žiadateľ  

o zámenu 

 

Hlasovanie číslo: 20 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 9.9.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna, I. berie na vedomie žiadosť doktorky Terézie Zátureckej 

a ďalej tak, ako je v texte, II. schvaľuje uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena ďalej 

tak, ako je v texte. Vecné bremeno sa zriaďuje za podmienok ďalej tak, ako je v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Nech sa páči, hlasujte.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/       Berie na vedomie 

 

Žiadosť MUDr. Terézie Zátureckej a Bc. Michala Zátureckého, obaja bytom : Brezno  

o uzatvorenie zmluvy o  zriadení vecného bremena na pozemok mesta, Budovateľská ul. v 

Brezne 
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II/    Schvaľuje 

        

uzatvorenie zmluvy  o zriadení vecného bremena podľa § 151n a  nasl.  zákona   č. 40/1964 Zb.  

Občiansky zákonník v nadväznosti  na   § 11  Zásad   hospodárenia  a  nakladania s  majetkom 

mesta Brezna medzi zmluvnými stranami : 

 

Mesto Brezno, IČO: 00 313 319, so sídlom: Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno, 

štatutárny orgán :  JUDr. Tomáš Abel, PhD., - primátor mesta, právna forma : samospráva  

(povinný z vecného bremena) 
 

a 

 

MUDr. Terézia Záturecká, .......     bytom Brezno,  

Bc. Michal Záturecký, ....... bytom  Brezno,  

(oprávnení z vecného bremena) 

 

Vecné  bremeno  spočíva   v  časovo  neobmedzenej   povinnosti  povinného z vecného   

bremena  strpieť : 

          

v   rozsahu  podľa   geometrického  plánu  č. 54653363-26/2023, zo dňa 10.10.2023 vyhotovený   

Ing. Branislavom Dienom, Slnečná 3809/6, Banská Bystrica, na    zaťaženom     pozemku - 

parcela reg. E-KN č. 11645, druh pozemku : trvalý trávnatý porast, o  výmere 225 m2  v   k. ú.  

Brezno, obec  Brezno,   okres   Brezno, vedenej   Okresným   úradom   Brezno,   Katastrálnym  

odborom na liste vlastníctva č. 2351 v prospech povinného z vecného bremená v podiele 1/1, 

uloženie - inžinierskych sietí zemná vodovodná prípojka, na zaťaženom pozemku, právo 

prístupu cez zaťažený pozemok k inžinierskym sieťam za účelom ich využívania, vykonávania 

kontroly, opráv a údržby 

 

 Vecné  bremeno  sa  zriaďuje  za   odplatu -  jednorazovú náhradu    určenú  podľa  

znaleckého    posudku,  

 

Vecné  bremeno sa  zriaďuje  za podmienok: 

 

- náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad vecného bremená  do 

katastra nehnuteľností budú znášať oprávnení z vecného bremena, 

- vecné bremeno sa zriaďuje  in rem,  

- vecné bremeno sa zriaďuje  v prospech vlastníkov nehnuteľnosti : pozemok – parcela 

reg. C-KN č. 3976/118, 3975/9 v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, evidovaná 

Okresným úradom Brezno, Katastrálnym odborom na   LV č. 14465 v prospech 

oprávnených z vecného bremená v režime BSM (oprávnená nehnuteľnosť),  t.j. v 

prospech každého vlastníka oprávnenej nehnuteľnosti,  

 

Hlasovanie číslo: 21 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 9.10.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie žiadosť doktorky Terézie Zátureckej 

ďalej tak, ako ja v texte, II. schvaľuje uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena ďalej 

tak, ako je v texte. Vecné bremeno sa zriaďuje za podmienok ďalej tak, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/       Berie na vedomie 

 

Žiadosť MUDr. Terézie Zátureckej a Bc. Michala Zátureckého, obaja bytom : Brezno 

o uzatvorenie zmluvy o  zriadení vecného bremena na pozemok mesta, Poľná ul. v Brezne 

 

II/    Schvaľuje 

        

uzatvorenie zmluvy  o zriadení vecného bremena podľa § 151n a  nasl.  zákona   č. 40/1964 Zb.  

Občiansky zákonník v nadväznosti  na   § 11  Zásad   hospodárenia  a  nakladania s  majetkom 

mesta Brezna medzi zmluvnými stranami : 

 

Mesto Brezno, IČO: 00 313 319, so sídlom: Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno, 

štatutárny orgán :  JUDr. Tomáš Abel, PhD., - primátor mesta, právna forma : samospráva  

(povinný z vecného bremena) 
 

a 

 

MUDr. Terézia Záturecká, ......  bytom : Brezno,  

 

Bc. Michal Záturecký , ..... bytom : Brezno  

(oprávnení z vecného bremena) 

 

Vecné  bremeno  spočíva   v  časovo  neobmedzenej   povinnosti  povinného z vecného   

bremena  strpieť : 

          

v   rozsahu  podľa   geometrického  plánu  č. 54653363-26/2023, zo dňa 10.10.2023 vyhotovený   

Ing. Branislavom Dienom, Slnečná 3809/6, Banská Bystrica, na    zaťaženom     pozemku - 

parcela reg. E-KN č. 16148/10, druh pozemku : ostatná  plocha, o  výmere 16 434 m2  v   k. ú.  

Brezno, obec  Brezno,   okres   Brezno, vedenej   Okresným   úradom   Brezno,   Katastrálnym  

odborom na liste vlastníctva č. 5804 v prospech povinného z vecného bremená v podiele 1/1, 

uloženie - inžinierskych sietí (zemná prípojka nízkeho napätia, zemná vodovodná prípojka, 

zemná plynová prípojka, kanalizačná prípojka.) na zaťaženom pozemku, právo prístupu cez 

zaťažený pozemok k inžinierskym sieťam za účelom ich využívania, vykonávania kontroly, 

opráv a údržby 
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Vecné  bremeno  sa  zriaďuje  za   odplatu -  jednorazovú náhradu    určenú  podľa  

znaleckého    posudku,  

 

Vecné  bremeno sa  zriaďuje  za podmienok: 

 

- náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad vecného bremená  do 

katastra nehnuteľností budú znášať oprávnení z vecného bremena, 

- vecné bremeno sa zriaďuje  in rem,  

- vecné bremeno sa zriaďuje  v prospech vlastníkov nehnuteľnosti : pozemok – parcela 

reg. C-KN č. 3976/118, 3975/9 v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, evidovaná 

Okresným úradom Brezno, Katastrálnym odborom na   LV č. 14465 v prospech 

oprávnených z vecného bremená v režime BSM (oprávnená nehnuteľnosť),  t.j. v 

prospech každého vlastníka oprávnenej nehnuteľnosti,  

 

Hlasovanie číslo: 22 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zo 16 prítomných, 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 9.11.“  

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I. berie na vedomie žiadosť Petra Dedečka ďalej tak, ako 

je v texte, II. vyhlasuje pre účel prevodu nehnuteľný majetok mesta Brezno a to pozemky ďalej 

tak, ako je v texte za prebytočný, III. schvaľuje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

predaj nehnuteľného majetku mesta Brezno ďalej tak, ako je v texte.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/      Berie na vedomie 

 

- Žiadosť Petra Dedečka, bytom: Brezno, v zastúpení: Ing. Matúša Lopušného, bytom: 

Brezno, o odkúpenie časti pozemkov nachádzajúcich sa na Tisovskej ceste v Brezne. 

 

parcela C-KN č. 4727/2 , druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 6766 m²    
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- novovytvorená parcela reg. C-KN č. 4727/5, druh pozemku: zastavaná plocha a 

nádvorie, o výmere 52 m2, vytvorená geometrickým plánom č.00634808-35/2022, zo 

dňa 28.03.2022, ktorý vyhotovil: Siman a Jorčík spol. s.r.o., IČO: 00634808, Židlovo 

3, 977 01  Brezno, odčlenením od pozemku - parcela reg. C-KN č. 4727/2 , druh 

pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 6766 m²    

 

- novovytvorená parcela reg. C-KN č. 4727/6, druh pozemku: zastavaná plocha a 

nádvorie, o výmere 295 m2, vytvorená geometrickým plánom č. .00634808-35/2022, zo 

dňa 28.03.2022, ktorý vyhotovil: Siman a Jorčík spol. s.r.o., IČO: 00634808, Židlovo 

3, 977 01  Brezno, odčlenením od pozemku - parcela reg. C-KN č. 4727/2 , druh 

pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 6766 m²    

 

 

všetky v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedené Okresným úradom Brezno, 

katastrálnym odborom na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, spoluvlastnícky 

podiel 1/1. 
 

II/     Vyhlasuje pre účel prevodu nehnuteľný majetok mesta Brezno a to:  

 

pozemky: 

 

parcela C-KN č. 4727/2 , druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 6766 m²    

- novovytvorená parcela reg. C-KN č. 4727/5, druh pozemku: zastavaná plocha a 

nádvorie, o výmere 52 m2, vytvorená geometrickým plánom č.00634808-35/2022, zo 

dňa 28.03.2022, ktorý vyhotovil: Siman a Jorčík spol. s.r.o., IČO: 00634808, Židlovo 

3, 977 01  Brezno, odčlenením od pozemku - parcela reg. C-KN č. 4727/2 , druh 

pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 6766 m²    

 

- novovytvorená parcela reg. C-KN č. 4727/6, druh pozemku: zastavaná plocha a 

nádvorie, o výmere 295 m2, vytvorená geometrickým plánom č. .00634808-35/2022, zo 

dňa 28.03.2022, ktorý vyhotovil: Siman a Jorčík spol. s.r.o., IČO: 00634808, Židlovo 

3, 977 01  Brezno, odčlenením od pozemku - parcela reg. C-KN č. 4727/2 , druh 

pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 6766 m²    

 

všetky v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedené Okresným úradom Brezno, 

katastrálnym odborom na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, spoluvlastnícky 

podiel 1/1 

 

za prebytočný. 

 

III/ Schvaľuje 

trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

 

predaj nehnuteľného majetku mesta Brezno:  

 

pozemky: 

 

parcela C-KN č. 4727/2 , druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 6766 m²    
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- novovytvorená parcela reg. C-KN č. 4727/5, druh pozemku: zastavaná plocha a 

nádvorie, o výmere 52 m2, vytvorená geometrickým plánom č.00634808-35/2022, zo 

dňa 28.03.2022, ktorý vyhotovil: Siman a Jorčík spol. s.r.o., IČO: 00634808, Židlovo 

3, 977 01  Brezno, odčlenením od pozemku - parcela reg. C-KN č. 4727/2 , druh 

pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 6766 m²    

 

- novovytvorená parcela reg. C-KN č. 4727/6, druh pozemku: zastavaná plocha a 

nádvorie, o výmere 295 m2, vytvorená geometrickým plánom č. .00634808-35/2022, zo 

dňa 28.03.2022, ktorý vyhotovil: Siman a Jorčík spol. s.r.o., IČO: 00634808, Židlovo 

3, 977 01  Brezno, odčlenením od pozemku - parcela reg. C-KN č. 4727/2 , druh 

pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 6766 m²    

 

 

všetky v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedené Okresným úradom Brezno, 

katastrálnym odborom na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, spoluvlastnícky 

podiel 1/1 

 

do vlastníctva kupujúceho: Petra Dedečka, bytom: Brezno, v zastúpení: Ing. Matúša 

Lopušného, bytom: Brezno 

 

v celosti, do jeho výlučného vlastníctva, v podiele 1/1 a to: 

 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa, podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v spojení s § 28 ods. 1 písm. d) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 

mesta Brezno, ktorým je  skutočnosť, že Peter Dedeček, žiada o odkúpenie pozemku za účelom 

rozšírenia areálu o nevyužitú, zarastenú plochu. Stav súčasného oplotenie areálu je 

nevyhovujúci a nepraktický. Plánom je oplotenie, ktoré sa nachádza v mieste súčasného vstupu 

do areálu zarovnať a zároveň vstup do areálu vybudovať na novom mieste.  

 

za kúpnu cenu: 11 798 eur, čo predstavuje 34 eur za m2 a v tejto cene je zohľadnená priemerná 

cena za predaj nehnuteľného pozemku v danej lokalite, v danom čase, na základe znaleckého 

posudku. 

 

za podmienok: 

- náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad vlastníckeho práva do katastra 

nehnuteľnosti bude znášať kupujúci 

 

Hlasovanie číslo: 23 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 9.12.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie žiadosť ďalej tak, ako je v texte, II. 

schvaľuje ďalej tak, ako je v texte. Vecné bremeno sa zriaďuje za odplatu, jednorazovú náhradu 

určenú podľa znaleckého posudku ďalej tak, ako je v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Nech sa páči, hlasujte o návrhu.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/       Berie na vedomie 

 

Žiadosť  :  

a) Ing. Pavla Kráľa a Ing. Dany Kráľovej, obaja trvale bytom: Banská Bystrica  

b) Nikola Paučová bytom: Banská Bystrica a Matej Medveď, bytom Čierny Balog  

c) Dušan Klinec a Eva Klincová obaja bytom: Brezno  

d) Štefan Bello a Máriá Bellová, obaja bytom: Brezno  

 

o uzatvorenie zmluvy o  zriadení vecného bremena na pozemok mesta, v lokalite 

Podkoreňová v Brezne 

II/    Schvaľuje 

        

uzatvorenie zmluvy  o zriadení vecného bremena podľa § 151n a  nasl.  zákona   č. 40/1964 Zb.  

Občiansky zákonník v nadväznosti  na   § 11  Zásad   hospodárenia  a  nakladania s  majetkom 

mesta Brezna medzi zmluvnými stranami : 

 

Mesto Brezno, IČO: 00 313 319, so sídlom: Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno, 

štatutárny orgán :  JUDr. Tomáš Abel, PhD., - primátor mesta, právna forma : samospráva  

(povinný z vecného bremena) 
 

a 

 

Ing. Pavol Kráľ....., bytom Banská Bystrica,  

Ing. Dana Kráľová ...., bytom Banská Bystrica,  

Nikola Paučová...., Banská Bystrica 

Matej Medveď...., bytom  Čierny Balog  

Dušan Klinec ...., bytom Brezno  

Eva Klincová ....,  bytom Brezno  

Štefan Bello ...., bytom Brezno 

Máriá Bellová  ....,  bytom Brezno 

 (oprávnení z vecného bremena) 

 

Vecné  bremeno  spočíva   v  časovo  neobmedzenej   povinnosti  povinného z vecného   

bremena  strpieť : 
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v   rozsahu  podľa   geometrického  plánu  č. 50855719-136/2023, zo dňa 12.10.2023 

vyhotovený   Ing. Jánom Fusekom - geodetické práce, SNP 658/130, Polomka, na   zaťaženom     

pozemku - parcela reg. C-KN č. 4363, druh pozemku : zastavané plochy a nádvoria, o  výmere 

23 200 m2  v   k. ú.  Brezno, obec  Brezno,   okres   Brezno, vedenej   Okresným   úradom   

Brezno,   Katastrálnym  odborom na liste vlastníctva č. 2351 v prospech povinného z vecného 

bremená v podiele 1/1, uloženie - inžinierskych sietí zemná vodovodná prípojka, kanalizačná 

prípojka na zaťaženom pozemku, právo prístupu cez zaťažený pozemok k inžinierskym sieťam 

za účelom ich využívania, vykonávania kontroly, opráv a údržby 

 

Vecné  bremeno  sa  zriaďuje  za   odplatu -  jednorazovú náhradu    určenú  podľa  

znaleckého    posudku,  

 

Vecné  bremeno sa  zriaďuje  za podmienok: 

 

- náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad vecného bremená  do 

katastra nehnuteľností budú znášať oprávnení z vecného bremena, 

- vecné bremeno sa zriaďuje  in rem,  

- vecné bremeno sa zriaďuje  v prospech vlastníkov nehnuteľnosti : pozemok – parcela 

reg. C-KN č. 4554/156 v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, evidovaná 

Okresným úradom Brezno, Katastrálnym odborom na   LV č. 13966 v prospech 

oprávnených z vecného bremená (oprávnená nehnuteľnosť),   

 

Hlasovanie číslo: 24 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 9.13.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie ponuku Jany Gábrišovej ďalej tak, 

ako jej v texte, II. schvaľuje v súlade s § 3 ďalej tak, ako je v texte. Kúpna cena 12.000 EUR za 

podmienok ďalej tak, ako je v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Nech sa páči, hlasujte.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna  

 

I/  Berie na vedomie  

ponuku Jany Gábrišovej, bytom : Brezno  ....., vo vchode číslo 6, na 3. p. (vrátane podielu 

priestoru na spoločných častiach, spoločných zariadeniach a  na príslušenstve bytového domu 
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ako  aj  spoluvlastníckeho  podielu k pozemku, na ktorom je bytový dom postavený) v bytovom 

dome s. č. 1789, nachádzajúcom sa  na Mládežníckej ulici v Brezne, postavenom na pozemku 

– parcela reg.      KN-C č. 1982,  v kat. území Brezno, obec Brezno, vedeného Okresným úradom 

Brezno,  Katastrálnym odborom  na LV č. 5359 v prospech Jany Gábrišovej, spoluvlastnícky 

podiel 1/1. 

 

II/       Schvaľuje 

 

v súlade s § 3 ods.1 písmeno a) v spojení s § 4 ods. 2  Zásad hospodárenia a nakladania 

s majetkom mesta Brezno v nadväznosti na § 5 zákona 182/1993 Zb. o vlastníctve bytov a 

nebytových priestorov a v nadväznosti na § 588 zákona č. 40/1964 Zb. Občiansky zákonník 

uzatvorenie kúpnej zmluvy o prevode vlastníctva bytu (vrátane podielu priestoru na 

spoločných častiach, spoločných zariadeniach a  na príslušenstve bytového domu  ako  aj  

spoluvlastníckeho  podielu k pozemku, na ktorom je bytový dom postavený) medzi  zmluvnými 

stranami : 

 

Predávajúci: 

1/ Meno a priezvisko : Jana Gábrišová  

Narodená :  

Rodné číslo :  

Trvale bytom : Brezno 

Štátny občan : SR 

a 

 

Kupujúci: 

Mesto Brezno 

Sídlo: Námestie gen. M. R. Štefánika č. 1, 977 01 Brezno 

IČO:  00 313 319 

Zastúpený: JUDr. Tomáš Abel, PhD. – primátor mesta  

 

Predmet prevodu: 

- byt č. 31, na 3. p., vo vchode číslo 6 bytového domu s. č. 1789, ktorý je postavený na 

pozemku, parcele KN – „C“ č. 1982, na  Mládežníckej ulici  v  Brezne, 

- podiel priestoru na spoločných častiach a spoločných zariadeniach, na príslušenstve 

bytového domu súp. č. 1789 o veľkosti 3514/212764. 

- spoluvlastnícky podiel o veľkosti  3514/212764 k pozemku, parcele KN – „C“ č. 1982, 

zastavaná plocha a nádvorie, o výmere  618 m2 

 

v k.ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, evidovaný Okresným úradom Brezno,  Katastrálnym 

odborom  na LV č. 5359 v  prospech Jany Gábrišovej, spoluvlastnícky podiel 1/1. 

 

Kúpna cena :   12 000,00 eur 

 

Za podmienok: 

- splatnosť kúpnej ceny bude do 30 dní odo dňa účinnosti kúpnej zmluvy 

- kupujúci uhradí, všetky záväzky predávajúceho, ktoré by bránili ďalšiemu nakladaniu 

s nehnuteľnosťou, o ktoré bude znížená kúpna cena nehnuteľnosti.    
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- predávajúci do dňa uzatvorenia kúpnej zmluvy zabezpečia ukončenie  nájomných alebo 

iných faktických užívacích vzťahov a vysťahovanie nájomcov, resp. všetkých fyzických 

osôb z bytu, ktorý je predmetom prevodu 

- náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad do katastra nehnuteľnosti bude 

znášať predavajúci 

 

Hlasovanie číslo: 25 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 9.14, poprosím.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie žiadosť Ivana, Ivany Nemčokovej o 

prenájom nehnuteľnom majetku mesta Brezna, dvojizbový byt ďalej tak, ako je v texte, II. 

rozhoduje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov ďalej tak, ako je uvedené v texte, III. 

schvaľuje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov ďalej tak, ako je v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/      Berie na vedomie 

 

Žiadosť Ivany Nemčokovej  o prenájom nehnuteľného majetku mesta Brezna -  2- 

izbový  byt   na MPČĽ 2165/2  byt č. 22 v Brezne - Mazorníkovo 

 

II/  Rozhoduje 

trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

 

           že sa jedná o prípad hodný osobitného zreteľa podľa VZN § 14 ods. 1 , ktorým je tá 

skutočnosť, že sa jedná o nájomcu, ktorý v meste Brezne poskytuje všeobecne prospešné 

služby pre občanov mesta Brezna – opatrovateľská služba  

 

III / Schvaľuje  

trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 
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nájom  

nehnuteľného majetku mesta Brezna - nájomný 2- izbový byt: 

           Nájomca:  Ivana Nemčoková,  

účel nájmu:  riešenie bytovej situácie 

doba nájmu:  doba určitá, 1 rok   

výška nájmu:  suma 86,47 EUR/za mesiac,  bez služieb 

 

Hlasovanie číslo: 26 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 9.15.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I. ruší uznesenie Mestského zastupiteľstva mesta Brezno 

číslo 42/2021 zo dňa 14. apríla 2021 v celom rozsahu, II. vyhlasuje pre účel zámeny nehnuteľný 

majetok mesta Brezno, pozemky ďalej tak, ako je uvedené v texte za prebytočný, III. schvaľuje 

trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov ďalej tak, ako je v texte za podmienok ďalej tak, ako 

je v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/      Ruší 

 

uznesenie Mestského zastupiteľstva mesta Brezno  č. 42/2021 zo dňa 14. apríla 2021 

v celom rozsahu. 

 

II/     Vyhlasuje pre účel  zámeny nehnuteľný majetok mesta Brezno, pozemky: 

 

- novovytvorený diel č. 7 o výmere 9 m2, vytvorený geometrickým plánom č. 36639729-

161/2023, vyhotoveným spoločnosťou SAJ ZEMEMERAČSKÁ KANCELÁRIA, s.r.o., 

IČO: 36 639 729 zo dňa 11.10.2023, ktorý vzniká odčlenením od parcely reg. E-KN č. 

16165/2 – ostatné plochy o výmere 459 m2 v k.ú. Brezno, obec Brezno, vedenej 

Okresným úradom Brezno, katastrálnym odborom na liste vlastníctva č. 5804 v prospech 

Mesta Brezna, spoluvlastnícky podiel 1/1 
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- novovytvorený diel č. 8 o výmere 282 m2, vytvorený geometrickým plánom č. 

36639729-161/2023, vyhotoveným spoločnosťou SAJ ZEMEMERAČSKÁ 

KANCELÁRIA, s.r.o., IČO: 36 639 729 zo dňa 11.10.2023, ktorý vzniká odčlenením od 

parcely reg. E-KN č. 16170/3 – ostatné plochy o výmere 284 m2 v k.ú. Brezno, obec 

Brezno, vedenej Okresným úradom Brezno, katastrálnym odborom na liste vlastníctva č. 

5804 v prospech Mesta Brezna, spoluvlastnícky podiel 1/1,  

 

          za prebytočný.  

 

III/   Schvaľuje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

  

podľa § 9a  ods. 8 písm. e)  zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení  a § 

28  ods. 1 pís. d) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno 

 

zámenu nehnuteľného majetku Mesta Brezno, IČO: 00 313 319, sídlo: Nám. gen. 

M. R. Štefánika 1, Brezno a to pozemky: 

 

- novovytvorený diel č. 7 o výmere 9 m2, vytvorený geometrickým plánom č. 

36639729-161/2023, vyhotoveným spoločnosťou SAJ ZEMEMERAČSKÁ 

KANCELÁRIA, s.r.o., IČO: 36 639 729 zo dňa 11.10.2023, ktorý vzniká odčlenením od 

parcely reg. E-KN č. 16165/2 – ostatné plochy o výmere 459 m2 v k.ú. Brezno, obec 

Brezno, vedenej Okresným úradom Brezno, katastrálnym odborom na liste vlastníctva č. 

5804 v prospech Mesta Brezna, spoluvlastnícky podiel 1/1, ktorý sa pričleňuje k par. 

reg. C-KN č. 3525/1 – záhrada, o výmere 1316 m2 

 

- novovytvorený diel č. 8 o výmere 282 m2, vytvorený geometrickým plánom č. 

36639729-161/2023, vyhotoveným spoločnosťou SAJ ZEMEMERAČSKÁ 

KANCELÁRIA, s.r.o., IČO: 36 639 729 zo dňa 11.10.2023, ktorý vzniká odčlenením od 

parcely reg. E-KN č. 16170/3 – ostatné plochy o výmere 284 m2 v k.ú. Brezno, obec 

Brezno, vedenej Okresným úradom Brezno, katastrálnym odborom na liste vlastníctva č. 

5804 v prospech Mesta Brezna, spoluvlastnícky podiel 1/1, ktorý sa pričleňuje k par. 

reg. C-KN č. 3525/1 – záhrada, o výmere 1316 m2 

 

za nehnuteľný majetok Ing. Pavla Tököliho.... , bytom Brezno a to pozemky: 

 

- novovytvorený diel č. 5 o výmere 313 m2, vytvorený geometrickým plánom č. 

36639729-161/2023, vyhotoveným spoločnosťou SAJ ZEMEMERAČSKÁ 

KANCELÁRIA, s.r.o., IČO: 36 639 729 zo dňa 11.10.2023, ktorý vzniká odčlenením od 

parcely reg. E-KN č. 3455/1 – orná pôda o výmere 1267 m2 v k.ú. Brezno, obec Brezno, 

vedenej Okresným úradom Brezno, katastrálnym odborom na liste vlastníctva č. 14776 

v prospech Ing. Pavla Tököliho, spoluvlastnícky podiel 1/1, ktorý sa pričleňuje 

k novovytvorenej par. reg. C-KN č. 3529/4 – zastavaná plocha, o výmere 315 m2 

 

- novovytvorená parcela C-KN č. 3530/6 – trvalý trávnatý porast, o výmere 50 m², 

vytvorená geometrickým plánom č. 36639729-161/2023, vyhotovená spoločnosťou SAJ 

ZEMEMERAČSKÁ KANCELÁRIA, s.r.o., IČO: 36 639 729 zo dňa 11.10.2023, 

oddelením od parcely E-KN č. 3455/1 – orná pôda, o výmere 1267 m2 (v rozsahu dielu 6 

o výmere 46 m2), a od parcely E-KN č. 7-3454/1 – trvalý trávnatý porast o výmere 36 

m2 (v rozsahu dielu 2 o výmere 4 m2) v k.ú. Brezno, obec Brezno, vedenej Okresným 



   57 z 102 

 

úradom Brezno, katastrálnym odborom na liste vlastníctva č. 14776 v prospech Ing. 

Pavla Tököliho, spoluvlastnícky podiel 1/1 

 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa, ktorým je podľa § 28 ods. 1 písm. d) Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno tá skutočnosť, že zámenou dôjde 

k majetkovoprávnemu vysporiadaniu pozemkov medzi Mestom Brezno a žiadateľom, 

nakoľko sa pozemky mesta Brezno nachádzali v záhrade žiadateľa a jeho pozemky sa 

nachádzali pod miestnou komunikáciou. 

 

Za podmienok:  

 

• Mesto Brezno poskytne žiadateľovi finančné vyrovnanie  za rozdiel vo výmere 

vzájomne zamieňaných pozemkov vo výške určenej s použitím sadzby 15 Eur/m2 

pozemku 

• náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad  do katastra nehnuteľnosti 

bude znášať Mesto Brezno 

 

Hlasovanie číslo: 27 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 9.16.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie odkúpenie nehnuteľnosti v 

katastrálnom území Brezno ďalej tak, ako je v texte, II. zrušuje uznesenie Mestského 

zastupiteľstva mesta Brezno číslo 179/2021 zo dňa 10. 11. 2020 v celom rozsahu, III. schvaľuje 

ďalej tak, ako je v texte. Kúpna cena, celková výška 1.470 EUR za podmienok ďalej tak, ako v 

texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/        Berie na vedomie 

 

          Odkúpenie nehnuteľnosti v k. ú. Brezno: 
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         pozemok, parc.  č. C-KN č. 5853/3 -  ostatná plocha o výmere 146 m2 , 

evidovaný v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny, na LV 

č. 5810, k. ú. Brezno,  v prospech vlastníka zapísaného pod B1 Slovenská republika 

v správe Slovenského pozemkového fondu v celosti, 

 

         do vlastníctva Mesta Brezna v  podiele 1/1. 

 

II/       Zrušuje  

            Uznesenie Mestského zastupiteľstva  mesta  Brezna č. 179/2021 zo dňa 10.11.2021 

            v celom rozsahu  

 

III/ Schvaľuje 

V súlade s § 3 ods. 1 písm. a) v spojení s § 4 ods.2 platných Zásad hospodárenia 

a nakladania s majetkom mesta Brezno  uzatvorenie kúpnej zmluvy podľa § 588 a nasl. 

zákona č. 40/1964 Zb. Občiansky  zákonník  v znení  neskorších predpisov  medzi 

účastníkmi: 

 

Predávajúci: 

 

            Slovenská republika, zastúpená  Slovenským pozemkovým fondom 

            Sídlo: Búdková 36, 817 15 Bratislava 

  IČO:   17 335 345 

              

Kupujúci: 

 

Mesto Brezno 

Sídlo:  Námestie gen. M. R. Štefánika č. 1/1, 977 01 Brezno 

IČO:   00 313 319 

 

Predmet prevodu: 

 

         pozemok, parc.  C-KN č. 5853/3 - ostatná plocha o výmere 146 m2 , 

 

evidovaný v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny, na LV 

č. 5810, k. ú. Brezno,  v prospech vlastníka zapísaného pod B1 Slovenská republika 

v správe Slovenského pozemkového fondu v celosti 

 

           Kúpna cena:   

           

         Celková výška  1.470,00 EUR  
              

           Za podmienok : 

 

 náklady na správne poplatky, spojené s návrhom na vklad do katastra nehnuteľností,  

               ako aj náklady spojené s vypracovaním kúpnej zmluvy,  bude znášať kupujúci 

 splatnosť kúpnej ceny do 60 kalendárnych dní odo dňa uzatvorenia kúpnej zmluvy  
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Hlasovanie číslo: 28 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 9.17.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I. berie na vedomie žiadosť spoločnosti ISTROFINAL 

a. s. a ISTROFINAL SPV BR II s.r.o. o schválenie kúpnej zmluvy, II. schvaľuje uzatvorenie 

kúpnej zmluvy ďalej tak, ako je v texte za podmienok ďalej tak, ako je v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/      Berie na vedomie 

 

         žiadosť spoločností ISTROFINAL a. s. a ISTROFINAL SPV II, s.r.o. o schválenie kúpnej 

zmluvy.  

 

II/     Schvaľuje 

    

uzatvorenie kúpnej zmluvy podľa § 588 a nasl.  zákona č. 40/1964 Zb. Občiansky 

zákonník, v znení neskorších predpisov medzi:  

 

ISTROFINAL, a.s. 

so sídlom Mydlárska 8718/7A, 010 01 Žilina 

IČO: 36 396 761 

„predávajúci 1“ 

 

a  

 

ISTROFINAL SPV BR II, s.r.o. 

so sídlom Mydlárska 8718/7A, 010 01 Žilina               

IČO: 54 709 351 

„predávajúci 2“ 

 

a  
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Mesto Brezno 

so sídlom: Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 

IČO: 00 313 319,  

„kupujúci“ 

 

Predávajúci 1 je výlučným vlastníkom (1/1) nasledovných nehnuteľností, nachádzajúcich sa v 

kat. úz. Brezno: 

 pozemku parc. č. 610/357 C KN – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 14 m2,  

 pozemku parc. č. 610/360 C KN – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 15 m2, 

ktoré sú evidované Okresným úradom Brezno, katastrálny odbor na liste vlastníctva č. 

13474 pre k.ú. Brezno. 

 

Predávajúci 2 je výlučným vlastníkom (1/1) nehnuteľnosti, nachádzajúcej sa v kat. úz. Brezno: 

 pozemku parc. č. 610/151 C KN – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 4711 m2, 

ktorý je evidovaný Okresným úradom Brezno, katastrálny odbor na liste vlastníctva č. 

14839 pre k.ú. Brezno. 

 

Z týchto nehnuteľností boli Geometrickým plánom č. 4456116-059/2023, vyhotoveným 

Ing. Jánom Belkom, SGS Brezno, s.r.o., IČO: 44563116 oddelené a novovytvorené 

pozemky, ktoré sú predmetom predaja spolu so stavebnými objektami špecifikovanými 

nižšie. 

 

Predmetom kúpnej zmluvy je odplatný prevod vlastníckeho práva k nehnuteľnostiam a 

stavebným objektom: 

 

1. oddeleným a novovytvoreným pozemkom (Geometrickým plánom č. 4456116-

059/2023, vyhotoveným Ing. Jánom Belkom, SGS Brezno, s.r.o., IČO: 44563116): 
 

 pozemok parc. č. 610/151 C KN – ostatná plocha o výmere 737 m2 (vytvorený z parc. 

č. 610/151 C KN, vo vlastníctve predávajúceho 2) 

 pozemok parc. č. 610/443 C KN – ostatná plocha o výmere 753  m2 (vytvorený z parc. 

č. 610/151 C KN, vo vlastníctve predávajúceho 2) 

 pozemok parc. č. 610/444 C KN – ostatná plocha o výmere 347 m2 (vytvorený z parc. 

č. 610/151 C KN, vo vlastníctve predávajúceho 2) 

 pozemok parc. č. 610/445 C KN – ostatná plocha o výmere 240 m2 (vytvorený z parc. 

č. 610/151 C KN, vo vlastníctve predávajúceho 2) 

 pozemok parc. č. 610/446 C KN – ostatná plocha o výmere 176 m2 (vytvorený z parc. 

č. 610/151 C KN, vo vlastníctve predávajúceho 2) 

 pozemok parc. č. 610/447 C KN – ostatná plocha o výmere 2 m2 (vytvorený z parc. č. 

610/151 C KN, vo vlastníctve predávajúceho 2 – diel 1) 

 pozemok parc. č. 610/448 C KN – ostatná plocha o výmere 15 m2 (vytvorený z parc. č. 

610/151 C KN, vo vlastníctve predávajúceho 2 – diel 2) 

 pozemok parc. č. 610/449 C KN – ostatná plocha o výmere 9 m2 (vytvorený z parc. č. 

610/151 C KN , vo vlastníctve predávajúceho 2 – diel 3) 

 pozemok parc. č. 610/450 C KN – ostatná plocha o výmere 19 m2 (vytvorený z parc. č. 

610/151 C KN, vo vlastníctve predávajúceho 2 – diel 4) 

 pozemok parc. č. 610/451 C KN – ostatná plocha o výmere 19 m2 (vytvorený z parc. č. 

610/151 C KN, vo vlastníctve predávajúceho 2 – diel 5) 
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 pozemok parc. č. 610/452 C KN – ostatná plocha o výmere 9 m2 (vytvorený z parc. č. 

610/151 C KN, vo vlastníctve predávajúceho 2 – diel 6) 

 pozemok parc. č. 610/453 C KN – ostatná plocha o výmere 15 m2 (vytvorený z parc. č. 

610/151 C KN, vo vlastníctve predávajúceho 2 – diel 7) 

 pozemok parc. č. 610/454 C KN – ostatná plocha o výmere 2 m2 (vytvorený z parc. č. 

610/151 C KN, vo vlastníctve predávajúceho 2 – diel 8) 

 pozemok parc. č. 610/455 C KN – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 33 m2 

(vytvorený z parc. č. 610/151 C KN, vo vlastníctve predávajúceho 2 – diel 9) 

 pozemok parc. č. 610/456 C KN – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 340 m2 

(vytvorený z parc. č. 610/151 C KN, vo vlastníctve predávajúceho 2 – diel 10) 

 pozemok parc. č. 610/457 C KN – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 94 m2 

(vytvorený z parc. č. 610/151 C KN, vo vlastníctve predávajúceho 2 – diel 11) 

 pozemok parc. č. 610/458 C KN – zastavaná plocha a nádvorie  o výmere 8 m2 

(vytvorený z parc. č. 610/151 C KN, vo vlastníctve predávajúceho 2 – diel 12) 

 pozemok parc. č. 610/459 C KN – zastavaná plocha a nádvorie  o výmere 8 m2 

(vytvorený z parc. č. 610/151 C KN, vo vlastníctve predávajúceho 2 – diel 13) 

 pozemok parc. č. 610/556 C KN – zastavaná plocha a nádvorie  o výmere 342 m2 

(vytvorený z parc. č. 610/151 C KN, vo vlastníctve predávajúceho 2 – diel 110 a z parc. 

č. 610/357 C KN, , vo vlastníctve predávajúceho 1 – diel 121) 

 pozemok parc. č. 610/557 C KN – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 343 m2 

(vytvorený z parc. č. 610/151 C KN, vo vlastníctve predávajúceho 2 – diel 111 a z parc. 

č. 610/360 C KN, , vo vlastníctve predávajúceho 1  – diel 131). 

 

Pozemky špecifikované v tomto článku sú súčasťou stavebného objektu SO 03 

komunikácie a terénne úpravy a SO 04 Sadové úpravy a slúžia na účel verejnej premávky 

motorových a nemotorových vozidiel a pešieho pohybu chodcov a plochy slúžiace pre 

sadové úpravy. 

 

2. stavebným objektom vo výlučnom vlastníctve predávajúceho 2  ISTROFINAL 

SPV BR II, s.r.o.  a to: 

 

 SO 10 Verejné osvetlenie (vybudovaného v zmysle stavebného povolenia mesta Brezno 

č. 59/2021, MsÚ-2021/10849-21 zo dňa 14.07.2021, ktoré nadobudlo právoplatnosť dňa 

19.07.2021). 

 SO 04 Sadové úpravy (vybudovaného v zmysle stavebného povolenia mesta Brezno č. 

59/2021, MsÚ-2021/10849-21 zo dňa 14.07.2021, ktoré nadobudlo právoplatnosť dňa 

19.07.2021) vrátane vybudovaného detského ihriska a verejného parku.   

 SO 03 Komunikácie a terénne úpravy (vybudovaného v zmysle stavebného povolenia 

mesta Brezno č. 61/2021, MsÚ-2021/10850-17 zo dňa 14.07.2021, ktoré nadobudlo 

právoplatnosť dňa 19.07.2021 

 

Za podmienok: 

- kúpna cena za všetky nehnuteľnosti a objekty je spolu 4,- Eur plus DPH 

- náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad do katastra nehnuteľností 

budú znášať predávajúci  

- návrh na vklad podajú predávajúci  
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Hlasovanie číslo: 29 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  13 

Proti:  0 

Zdržali sa:  3 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zo 16 prítomných 13 za, traja sa zdržali. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 10/ 

Zvýšenie základného imania spoločnosti Mestský hotel Ďumbier, s.r.o. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prešli by sme k bodu 10, zvýšenie základného imania spoločnosti Mestský hotel Ďumbier. 

Predkladám ja, spracoval odbor ekonomiky a financovania zastúpený pani vedúcou. Nech sa 

páči, uviesť materiál.“ 

Ing. Ružena Šefranková (vedúca Odboru ekonomiky a financovania)  

„Dobrý deň. Tak ako je uvedené v dôvodovej správe, vklad do spoločnosti Mestský hotel 

Ďumbier bol prijatý uznesením číslo 37/23. Vzhľadom k tomu, že v Mestskom hoteli Ďumbier v 

súčasnosti prebiehajú rozsiahle rekonštrukčné práce, je potrebné a vlastne hotel Ďumbier 

predpokladal, že bude mať tieto práce vykryté z úveru, ktorý však doposiaľ uzavretý nemá, tak 

predkladáme návrh na zvýšenie majetkovej účasti v spoločnosti Mestský hotel Ďumbier o 

70 000.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem pekne. Ja len v stručnosti vás aj v rýchlosti informujem, ak budete chcieť, tak sa 

samozrejme spýtajte a momentálne ste videli, že sme dokončili rekonštrukciu jedálne, kúpili 

sme nový inventár, čo sa týka stolov, stoličiek, ďalšieho materiálu, ktorý bol potrebný na 

prevádzkovanie. Samozrejme, poviem, je to len v rámci našich možností. Vždy by sa dalo viac, 

ak niekto očakával viac, ale je to v sumách, ktoré sú pre nás ešte ako tak prijateľné v rámci 

toho rozpočtu, čo máme. Akékoľvek výdavky hotela Ďumbier, to, čo sme hovorili už aj na tom 

spoločnom pracovnom stretnutí, ak by sme išli podľa projektovej dokumentácie, tak sa 

pohybujeme na úrovni nejakých 5 - 6.000.000 EUR investície. Toto samozrejme nemáme, to sa 

nemusíme ani baviť. Ideme v zmysle toho, čo vravím, môžeme a musíme urobiť, aby sme hotel, 

čo sa týka jeho ekonomiky a hospodárenia, naštartovali. Čo je pozitívna správa, je to, že tie 

mesačné rozdiely, ktoré máme, príjmy, výdavky znižujeme, teda ten rozdiel. No a ja očakávam, 

že sa dostaneme začiatkom roka cez nulu, tak to aj vypadá, ale nevyhnutným predpokladom 
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toho, tak ako sme si aj x krát hovorili, je prerobenie 15 izieb, ktoré sú momentálne v 

rekonštrukcii. Bez toho sa nepohneme jednoducho. Túto investíciu musíme spraviť, chceme 

spraviť, ale hovorím, pozitívny trend je v tom, že sa zlepšujeme vo všetkom, čo sa dá a 

jednotlivých stredísk. Ide nám hore kaviareň, ide nám hore jedáleň, ideme hore na akciách, 

čiže všetky čísla zlepšujeme. To samozrejme budete mať potom na dozornej rade, tí, ktorí ste v 

nej, takže tam si to môžte prebrať aj podrobnejšie. Chcem oceniť prácu nového riaditeľa, že 

naozaj s tým hotelom žije, je tam stále, v podstate robí s tými ľuďmi, pracuje, ak tam aj chodíte 

niektorí, lebo viem, že chodíte aj kolegyne, kolegovia, poslanci, tak vidíte, že aj kvalitatívne, čo 

sa týka nejakej úrovne, sa zlepšujeme. Zlepšujeme kuchyňu, chceme spustiť od budúceho týždňa 

menu na kartu, teda a la card, ako to poznáte, takže v podstate budeme už poskytovať aj takúto 

novú službu. No a samozrejme máme aj príjemnejšie nové priestory jedálne, čo som povedal na 

začiatku. Takže je to rozbehnuté, si myslím, dobre. Zamestnávame zase okolo 20 ľudí. Presné 

číslo teraz neviem posledne, lebo sme nejakých prijímali, aj nás opúšťali, takže okolo 20 ľudí a 

som presvedčený, že cez tú nulu sa dostaneme. Takže to by samozrejme musela prísť nejaká, 

neviem aká situácia, aby to tak nebolo. Takže budúci rok očakávame tento trend. Áno. Čo sa 

týka financií, to povedala pani vedúca, že prečo úverové zdroje? Tešíme sa. Čo sa týka financií, 

úver brať, informujeme, že úver brať nebudeme, chceme to zvládnuť zatiaľ vo vlastných 

kapacitách. Uvidíme, ako nám to pôjde, aj čo sa týka výdavkov, pretože tie výdavky sa snažíme 

rozdeliť. Nedávali sme nejakého hlavného dodávateľa, aj čo sa týka prác. Spolupracujeme tu s 

miestnymi firmami. Čo sa dá, robíme v podstate aj zabezpečením cez objednávky vo vlastných 

firmách a jednoducho myslím si, že to zvládneme aj takto, aj s menšími výdavkami, ako boli 

pôvodne plánované. Zatiaľ úver neberieme. Hej? To je nejaký záver a podstatná, myslím, 

informácia aj pre vás. To je všetko, otváram rozpravu. Normálne sa prihlás Ľubka, nie s 

faktickou. Hej kľudne môžeš do rozpravy, nech sa páči, môžeš.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa)  

„Ďakujem. Ja som len chcela povedať to, že naozaj sa uberáme dobrým smerom, že tie služby 

sa skvalitňujú. Teraz, keď bolo Chalupkovo Brezno, tak bola tá umelecká, tvorivá, umelecká 

činnosť učiteľov a spala tu 1 známa moja teda, v Ďumbieri bola ubytovaná, nevedela si 

vynachváliť. Teda v apartmán nespali, že to bolo naozaj, že sa jej to veľmi páčilo, občerstvenie 

ako to, čo bolo naservírované, aj tá obsluha, všetko. Bola z toho nadšená. Pritom je to osoba, 

ktorá je dosť scestovaná, chodí po celom svete a vravela, že nemá vôbec čo vytknúť, že sme na 

takej úrovni.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem pekne. Ešte doplním len, že naozaj sa snažíme pracovať na každom jednom detaily, 

ktorý tam je, od personálu, správania sa personálu, jedlo, v podstate také maličkosti ako káva, 

brendy, v podstate, čokoláda teraz. Naozaj riešime každú, poviem, ako keby somarinu, ale v 

samom, po samej podstate a výsledku to somarina nie je, pretože to všetko tvorí ten dojem o 

tom hoteli, takže naozaj sa snažíme na tom pracovať. Ďakujem, pani poslankyňa Donovalová, 

môžeš Ivka.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Ďakujem pekne za slovo. Keď hovoríš, pán primátor, o tých detailoch, tak naozaj oceňujem ja 
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hlavne naše lokálne produkty, ktoré tam máme. Tie naozaj regionálne produkty máme skvelé, 

čo sa týka kávy, za tie regionálne produkty máme skvelé, čo sa týka kávy, zároveň samozrejme 

tuto máme dezerty sladké tiež lokálne atď. aj pivo. Čiže to naozaj snažia aj zamestnanci 

vyzdvihovať. Ja už keď hovoríme o detailoch, tak možno iba jediný taký detailík je, či tu lampu 

zboku nemôžeme starú dať preč.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Máme vybratú. To už bolo dlhšie. Ja som to hneď riešil, ako si mi to aj spomenula, alebo ja 

som to už riešil v minulosti, takže neviem, či už tu je riaditeľ technický, nie je stále.“  

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Lebo kazí ten estetický dojem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Máme vybranú, kľudne mu povedz, pošle ti, lebo je už presne aj typ vybraný, ktorý tam ide. 

Ide tam lucerna nová, čiže svietidlo tam bude. Dve, myslím, budú na hoteli lucerny. Takže je už 

presne vybraný aj typ, hej?“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Čisto len ten dojem, že naozaj pekná fasáda, večer je vysvietený nádherne.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Len treba povedať, že na všetkom budeme stále ešte nejako pracovať, lebo hotel máme v 

prevádzke a ani tá rekonštrukcia nie je zďaleka dokončená, takže každý, vravím, detail, ale ja 

som rád, že si ma upozornila a som sa spýtal, že...“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Ďakujem.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„V akom to je v štádiu. Tiež ideme hore, čo sa týka obsadenosti izieb, to je pozitívna správa 

napriek tomu, že sme v období mimo sezóny. Takže toto vravím, budete mať aj na dozornej rade. 

Potom si to pozrite. Ale musím pochváliť riaditeľa. Namotivoval aj ľudí, je tam iná atmosféra 

a proste tí ľudia sa snažia, robia na tom, aby ten hotel fungoval a nehanbili sme sa za neho. 

Práve naopak, aj tie plány, ktoré máme, tak si myslím, že sú ambiciózne. Uvidíme, čo nové 

ministerstvo cestovného ruchu. Ja očakávam, že pôjdu aj výzvy, dotácie do tohto sektora, 

dokonca aj na investičné veci, čo sa týka hotelov a hotelových služieb, takže určite sa do 

všetkého budeme zapájať, budeme to sledovať. Má to perspektívu, som o tom absolútne 

presvedčený, hej? Budeme riešiť, vravím, také detaily ako obrazy, tam nejaké sympózium 

chceme spraviť, aby sme dotvorili celú tú chodbu. No je to na hodinu rozprávania, nejdem 

zdržiavať, ale bude to naozaj dobre. Budete vidieť, že sa posunieme v tomto vo všetkom, čo sa 

toho hotela týka. Ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nie, rozpravu ukončím. Nech sa páči, 

návrhová.“ 
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Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. schvaľuje zvýšenie majetkovej účasti mesta Brezno v 

obchodnej spoločnosti Mestský hotel Ďumbier s.r.o. so sídlom na Námestí Gen. Milana 

Rastislava 31, Štefánika 31, 977 01, Brezno a to vo forme peňažného vkladu vo výške 

70.000 EUR, čo predstavuje 100 % na jej základnom imaní.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte o návrhu.“  

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

            

I/  schvaľuje  

   

zvýšenie  majetkovej účasti Mesta Brezno v obchodnej spoločnosti Mestský hotel Ďumbier, 

s. r. o. so sídlom Nám. Gen. M. R. Štefánika 31, 977 01 Brezno, a to vo forme peňažného vkladu 

vo výške 70 000,- €, čo predstavuje 100 % na jej základnom imaní 

 

Hlasovanie číslo: 30 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  14 

Proti:  0 

Zdržali sa:  1 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Z 15 prítomných 14 za, zdržal sa 1. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 11/ 

Rozpočet mesta Brezna na rok 2023 – návrh na VI. Zmenu 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prešli by sme k bodu 11, rozpočet mesta Brezna na rok 2023, návrh na štvrtú zmenu. 

Predkladám ja, spracoval odbor ekonomiky financovania. Nech sa páči, pani vedúca.“ 

Ing. Ružena Šefranková (vedúca Odboru ekonomiky a financovania)  

„Vzhľadom na predchádzajúci bod predkladáme návrh na šiestu zmenu rozpočtu, nakoľko sa 

nám budú meniť pri výdavkové finančné operácie a v tejto súvislosti zároveň ešte šiesta zmena 

obsahuje aj navýšenie o 972 a 39, 37, pri ZŠ Pionierska 2. Dosiahnutie príjmov, ktoré v podstate 

sú na našom účte, ale schválením tejto zmeny rozpočtu budú poskytnuté škole tak, ako je 
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uvedené v dôvodovej správe.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, ďakujem, otváram rozpravu, nech sa páči. Ak nikto do rozpravy, poprosím návrhovú.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. schvaľuje prvú, štvrtú zmenu mesta Brezna na rok, 

štvrtú zmenu rozpočtu mesta Brezna na rok 2023. Realizovať rozpočtovým opatrením ďalej tak, 

ako je v texte.“ 

Ing. Ružena Šefranková (vedúca Odboru ekonomiky a financovania)  

„Ešte ak môžem, teraz som si všimla. Ja to mám 1 preklep v návrhu na uznesenie. Nemá byť 

výdavky celkom 71,011, ale len 1011, 37. Teraz som.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, povedali ste to, opravíme.“ 

Ing. Ružena Šefranková (vedúca Odboru ekonomiky a financovania)  

„Teraz som si to všimla, že tak tá sedmička zostala omylom.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Máme to na zozname, vieme, o čom hlasujeme. Máš, áno? Dobre, vieme. Nech sa páči, 

hlasujte, kolegyne, kolegovia.“  

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/  s c h v a ľ u j e  

 

1. VI. zmenu rozpočtu mesta Brezna na rok 2023 

      realizovanú rozpočtovým opatrením   v zmysle § 14 odst. 2  Zákona NR  SR č.  

      583/2004 Z. z.  

       

         príjmy  

         bežné príjmy         +   1 011,37 EUR                                                                      

         kapitálové príjmy                    0,00 EUR      

         finančné operácie                               0,00 EUR           

         príjmy celkom                    +   1 011,37 EUR    

  

         výdavky  

         bežné výdavky                              +    1 011,37 EUR 

         kapitálové výdavky                  -   70 000,00 EUR  

         finančné operácie       +  70 000,00 EUR   

         výdavky celkom                  +    1 011,37 EUR            

 

    Podrobné členenie podľa funkčnej a ekonomickej klasifikácie – v prílohe č. 1 
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Hlasovanie číslo: 31 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  14 

Proti:  0 

Zdržali sa:  1 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Z 15 prítomných 14 za, 1 sa zdržal. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 12/ 

Poskytnutie dotácií 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Bod 12, poskytnutie dotácií. Poprosím ku všetkým trom návrh na schválenie dotácie na 

poskytovanie služby sociálneho taxíka v meste Brezno na rok 2024, poskytnutie dotácie pre 

účely kultúry v roku 2023 a poskytnutie dotácie pre účely športu v roku 2023.“ 

Mgr. Iveta Petrík (poverená vedúca Odboru služieb obyvateľom)  

„Dobrý deň prajem všetkým. My predkladáme návrh na schválenie dotácie na poskytovanie 

služby sociálneho taxíka v meste Brezno na rok 2024. Prevádzkovateľ najmä v súvislosti so 

zvýšením ceny pohonných hmôt, ale aj ostatných nákladov požaduje zvýšenie dotácie, aby táto 

služba bola pre obyvateľov mesta zachovaná. Suma dotácie predstavuje 1.500 EUR mesačne 

na 1 vozidlo, čo znamená pri dvoch vozidlách 3.000 EUR mesačne. Spolu sa jedná o sumu 

36.000 EUR navrhnutú do rozpočtu mesta na rok 2024. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem pekne. O tomto sme mali debatu na stretnutí pracovnom s poslancami, kde v podstate 

my sme si to potom aj po tomto stretnutí vyhodnotili tak, že kým sa navyšuje cena, čo je 

adekvátne vzhľadom na ostatné ceny a pohonné hmoty a všetko, tak zatiaľ nebudeme súhlasiť s 

navýšením našej dotácie na prevádzku sociálneho taxíka. Takže napriek ich návrhu na 36, my 

ostávame pri pôvodnom 24. Áno. Takže len to na dovysvetlenie. Dobre, nech sa páči, ďalšie. 

Nech sa páči, môžete, pani vedúca.“ 

Ing. Ružena Šefranková (vedúca Odboru ekonomiky a financovania)  

„Pre účely športu predkladáme návrh na poskytnutie dotácie pre rok 2023, a to na úhradu 

služieb spojený s dočasným užívaním majetku. Konkrétne je to pre ŠK Flipper Brezno čiastka 

1.692, 29. Je to za druhý kvartál 23. A pre účely kultúry tak isto dotáciu na úhradu služieb 
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spojených s dočasným užívaním majetku pre Detský folklórny súbor Šťastné detstvo 1.669 EUR 

90 centov, je to za celý rok 23. Všetko z mojej strany.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„To bolo aj 12. 3. Áno, ako že aj 12.3. K obidvom bodom?“  

Ing. Ružena Šefranková (vedúca Odboru ekonomiky a financovania)  

„Áno, áno.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, dobre, ďakujem pekne, otváram rozpravu, nech sa páči. Ak nikto do rozpravy, 

rozpravu končím, nech sa páči, návrhová.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Vážené kolegyne, kolegovia vedeli, budeme teraz mať zmenu, keďže predkladateľ zmenil sumu. 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. schvaľuje dotáciu na poskytnutie služby sociálneho 

taxíka v meste Brezno na rok 2024 vo výške 24.000 EUR pre Slovenský Červený kríž, územný 

spolok Banská Bystrica.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Nech sa páči, hlasujte o návrhu. Ďakujem.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Schvaľuje 

 

Dotáciu na poskytovanie služby sociálneho taxíka v meste Brezno na rok 2024 vo výške   

24 000 EUR, pre Slovenský Červený kríž územný spolok Banská Bystrica. 

 

Hlasovanie číslo: 32 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  14 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  14 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zo 14 prítomných 14 za. Konštatujem, že návrh je schválený. Bod 12.2, poprosím.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. schvaľuje poskytnutie dotácií na úhradu služieb 

spojených s dočasným užívaním majetku ďalej tak, ako je v texte.“ 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Nech sa páči, hlasujte o návrhu.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

            

I/  schvaľuje  

   

1. poskytnutie dotácie na   úhradu   služieb  spojených   s dočasným užívaním majetku v zmysle 

§ 3 ods. 1) písm. p) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta účelovo určené na 

náklady spojené s využívaním priestorov na skúšky a využívaním priestorov na uskladnenie 

inventáru v budove MsDK za rok 2023 pre Detský folklórny súbor Šťastné detstvo, 

Švermova 7, 977 01 Brezno, IČO: 37 958 895 vo výške 1 669,99 EUR 

 

Hlasovanie číslo: 33 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zo 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený a bod 12.3.“  

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Je poskytnutie dotácie na úhradu služieb spojených s dočasným užívaním majetku ďalej tak, 

ako je v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“  

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

            

I/  schvaľuje  

   

1. poskytnutie   dotácie   na   úhradu   služieb  spojených   s dočasným užívaním majetku 

v zmysle § 3 ods. 1) písm. p) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta účelovo 

určené na náklady spojené s výpožičkou bazéna za 2. Q 2023 pre ŠK FLIPPER Brezno, o. z., 

Lúčky 4683/14 A, 977 01 Brezno, IČO: 35 678 135 vo výške 1 692,29 EUR 

 

Hlasovanie číslo: 34 
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Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  14 

Proti:  0 

Zdržali sa:  1 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Z 15 prítomných 14 za, 1 sa zdržal. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 13/ 

Správy hlavnej kontrolórky 

 

K bodu 13.1, 13.2/ 

13.1 Správa o výsledku kontroly dodržiavania a uplatňovania zákona č. 311/2001 

Z. z. - Zákonník práce v obchodnej spoločnosti - LESY MESTA BREZNO, s.r.o. 

 

13.2 Správa o výsledku kontroly verejného obstarávania zákaziek s nízkou 

hodnotou za 2.polrok 2022 v príspevkovej organizácii mesta - Technické 

služby 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Pod bodom 13 máme správy hlavnej kontrolórky. Pod bodom 13.1, správa o výsledku kontroly 

dodržiavania uplatňovania zákona č. 311 Zákonník práce obchodnej spoločnosti Lesy mesta 

Brezno a 13.2., správa o výsledku kontroly verejného obstarávania zákaziek s nízkou hodnotou 

za druhý polrok 2022 v príspevkovej organizácii mesta - Technické služby. Nech sa páči, pani 

hlavná kontrolórka, môžeš uviesť materiál.“ 

Ing. Ingrid Konečná Veverková (hlavná kontrolórka)  

„Dobre, takže uvediem obidve správy spolu. Prvá správa, je to kontrola vykonaná v Lesoch 

mesta Brezno a téma je, ako bola aj minulé zastupiteľstvo, kontrola Zákonníka práce, 

dodržiavania Zákonníka práce tentokrát v obchodnej spoločnosti a druhá správa je o výsledku 

kontroly verejného obstarávania zákaziek s nízkou hodnotou, kde hlavný kontrolór je kontrolný 

orgán v zmysle zákona o verejnom obstarávaní a túto kontrolu som vykonala v príspevkovej 

organizácii mesta, Technických službách. Výsledky kontroly máte tak v jednej správe ako v 

druhej správe. K tej druhej kontrole, tie výsledky sú také, že som požiadala o stretnutie riaditeľa 

Technických služieb a vedenia mesta alebo prednostky mesta a ekonómky mesta s tým, aby sme 

sa spolu stretli a tieto výsledky spolu prerokovali a prijali opatrenia, účinné opatrenia na 
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odstránenie nedostatkov, takže toľko k tomu. Odpoviem na akékoľvek otázky, ak budete mať. 

Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, ďakujem pekne. Nech sa páči, otváram rozpravu k uvedeným bodom. Ak nikto do 

rozpravy, rozpravu končím, nech sa páči, návrhová.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I. berie na vedomie správu o výsledku kontroly dodržania 

uplatnenia zákona č. 311/2001 Z. z. Zákonník práce a obchodnej spoločnosti Lesy mesta Brezno 

s.r.o.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“  

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 
  

I/ berie na vedomie 

 

Správu  o výsledku kontroly dodržiavania a uplatňovania zákona č. 311/2001 Z. z. - Zákonník 

práce v obchodnej spoločnosti - LESY MESTA BREZNO, s.r.o.   

 

Hlasovanie číslo: 35 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Poprosím 13.2.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„13.2. Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I. berie na vedomie správu o výsledku kontroly 

dodržiavania verejného obstarávania zákaziek s nízkou hodnotou za druhý polrok 2022 v 

príspevkovej organizácii mesta Technické služby.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“  
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 
  

I/ berie na vedomie 

 

Správu  o výsledku kontroly dodržiavania verejného obstarávania zákaziek s nízkou hodnotou  

za 2.polrok 2022 v príspevkovej organizácii mesta - Technické služby 

 

Hlasovanie číslo: 36 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 14/ 

Správa o činnosti Mestskej polície za 1. polrok 2023 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Pod bodom 14 máme správu o činnosti Mestskej polície za prvý polrok 2023. Predkladám ja, 

spracoval náčelník Mestskej polície Mgr. Majer, nech sa páči, môžeš, pán náčelník.“  

Mgr. Ladislav Majer (náčelník Mestskej polície Brezno)  

„Dobrý deň. Takže správu som spracoval, avšak správa poukazuje alebo vykazuje výsledky, 

ktoré boli dosiahnuté Mestskou políciou za bývalého pána náčelníka pána Štulajtera, čiže tak 

stručne zhodnotím ten prvý polrok s porovnaním s prvým polrokom predošlého roku, kde správu 

máte pred sebou, čiže nebudem čítať všetky konkrétne čísla, ale tak všeobecne. Čiže čo sa týka 

zabezpečovanie verejného poriadku, ako už viete, mesto je rozdelenie do určitých lokalít, výkon 

služby sa smeruje viac menej do problémových lokalít, kde sa navyše a vo zvýšenej miere 

posielajú hliadky, ktoré to tam monitorujú, mapujú v rámci možností. Potom služby. Dal som 

vám sem pár príkladov, ktoré sa týkajú udalostí, ktoré boli napadnuté a zistené, či už v rámci 

vlastnej činnosti hliadky alebo nahlásených, kde vidno alebo som chcel poukázať na činnosť v 

rámci rôznych spoluprác s rôznymi organizáciami, ako je Štátna polícia, Záchranný zdravotný 

systém, Hasičský zbor, MÚ, odbor životného prostredia. To si môžete pozrieť. Úroveň 

spolupráce, aby som ešte zhodnotil za prvý polrok podľa výsledkov, ktoré som si pozrel, je na 

dobrej úrovni z každej strany, či je to zo strany Mestskej polície alebo zase naopak organizácií 
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k Mestskej polícii. Prešiel by som rovno k hodnoteniu priestupkov. Priestupkov v prvom polroku 

2023 oproti prvému polroku 22 bolo viac, či už zistených vlastnou činnosťou alebo oznámených, 

aj keď prevyšuje vlastne počet navýšený počet vlastnou činnosťou, čo je o 50 priestupkov viac, 

to sú priestupky týkajúce sa buď paragraf, buď VZN-ka zákona č.8/2009, § 47 zákona o 

priestupkoch. Tam vidíte čísla, že hlavný nárast bol v priestupkoch týkajúci sa dopravy a 

verejného poriadku. Doprava bola zapríčinená, ako som pozeral, v mesiaci máj 23, nárast, kde 

sa vo zvýšenej miere začalo venovať alebo hliadka sa venovala kontrole parkovania v meste v 

rámci VZN a kontrolovania splatených zón A, B, C, čiže tam je nárast, ako aj v počte 

priestupkov, tak aj v sume. Takže to by bolo tak všetko, čiže 50 vecí je viac. Mestský kamerový 

systém by som stručne povedal, funguje, funguje tak, ako sa dá. Proste má 22 kamier, to viete, 

využívame ho viac menej pre seba a pre dohľad nad verejným poriadkom a predchádzaniu 

rôznemu narúšaniu, tak isto ho poskytujeme alebo je nápomocný pre orgány činné v trestnom 

konaní pri objasňovaní trestnej činnosti a priestupkov. Činnosť Mestskej polície za prvý polrok 

je aj nielen v dokumentovaní a zisťovaní priestupkov, ale aj v iných oblastiach, ako je 

doručovanie zásielok, asistencie prevencie. Mestská polícia sa zúčastnila v prvom polroku aj 

cvičných strelieb v obci Predajná, preškolení, opätovnému preškoleniu zo zákona o obecnej 

polícii. To ešte vykonal bývalý pán náčelník. A samozrejme so splatným VZN mesta. Čo som 

stanovil v druhom polroku, je opätovne preškolenie policajtov Mestskej polície v rámci 

trestného konania alebo práce a postupu na mieste trestného činu, keď prídu na oznam alebo 

zistia vlastnou činnosťou, čo už sme aj vykonali v mesiaci september, kedy bol prítomný pán 

Čižmár z Okresnej prokuratúry, ktorý to vysvetlil aj napr. aj v rámci zákona. Takže policajti sú 

o tomto preškolení. A zároveň sme vykonali cvičné streľby v obci Predajná za spolupráci 

inštruktora z Okresného riaditeľstva Policajného zboru. Vybavenie Mestskej polície ešte by 

som, myslím si, že v súčasnej dobe je postačujúce. Máme už vlastne aj druhé vozidlo, takže je 

to v poriadku.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre. Ďakujem pekne, nech sa páči, otváram rozpravu. Ako prvý, aj predseda komisie pre 

verejný poriadok, pán poslanec Duhan, nech sa páči, môžeš.“  

Erik Duhan (poslanec)  

„Ďakujem za slovo, pán primátor. Takže ja by som dal ako poslanecký návrh, vychádzajúc zo 

správy a činnosti Mestskej polície za prvý polrok 2023 a zjavných rozsiahlych pribúdajúcich 

povinností a úloh policajtov v rámci noviel zákonov a všeobecných záväzných nariadení by bolo 

vhodné, aby sa Mestské zastupiteľstvo zaoberalo o riešenie a riešilo personálne navýšenie 

mestských policajtov skôr, ako sa schváli rozpočet na rok 2024. Komisia pre verejný poriadok 

navrhuje navýšenie mestských policajtov v roku 24 o dvoch a v roku 25 o dvoch tiež, čím by 

sme dosiahli ako tak požadovaný stav, napravili chybu, ktorá sa udiala v roku 2019, kedy sa 

počet mestských policajtov radikálne znížil z ideálneho stavu z 19 na 9 a následne sa prijali 

štyria policajti v decembri 2019 do súčasného počtu 13 policajtov + náčelník. Od roku 2019 je 

aj stav nezmenený aj napriek kladeným zvýšeným nárokom a pribúdajúcimi povinnosťami v 

rámci verejného poriadku a dopravy. Pri tomto počte policajtov je priam nemožné postaviť do 

výkonu 2 hliadky pre ideálny stav v oblasti bezpečnosti a to nehovoriac o kritickom letnom 
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období, kedy sa najviac aj čerpajú dovolenky a o prípadných náhlych PN-kách. Tzv. MOPS- 

áci majú svoje, samostatnú, svoju samostatnú činnosť, hej, a využitie skôr také preventívneho 

charakteru a nemôžu žiadnym spôsobom prakticky nahradiť výkon mestského policajta. Ja by 

som chcel poďakovať zatiaľ za prácu a spoluprácu s náčelníkom v jeho funkčnom období. 

Naozaj je to v ústrety a akékoľvek tieto požiadavky mám naňho, tak robí to promptne a takisto 

aj chalani, ako naozaj klobúk dolu, robia si svoju prácu. Ďakujem.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Pán poslanec so mnou si to nekomunikoval. Personálne veci patria podo mňa, to je 1 vec a 

druhá vec je, že ani sa to neupravuje takýmto spôsobom, keďže máme osobitné VZN o Mestskej 

polícii. Takže môžeme si to prejsť na pracovnej, ale takýto návrh je v rozpore aj s legislatívou, 

aj v rozpore s postupom interným, ktorý máme. A nemyslím si ani, že to vyrieši situáciu v 

Mestskej polícii a myslím si, že ten model, ktorý je nastavený, je správny a dobrý a dvaja 

policajti nám určite nezachránia bezpečnostnú situáciu v meste, ani nebude ich viacej na ulici. 

Akurát budeme mať vyššie náklady. A to, čo si povedal, nie je celkom tak, ale to si môžeme 

vydiskutovať, keďže sme nedokázali postaviť službu s 13 policajtami, tak je nedokážeme 

postaviť z roku 2019. Od roku 2019 bola postavená služba vždy, hej. Takže tento model dokonca 

chcú odkukať ďalšie mestá od nás, teraz majú prísť, hej, napr. Žiar nad Hronom, pretože tento 

model, ktorý bol nastavený, bol absolútne zbytočný. A aby to, čo si povedal, vysvetlím, prečo je 

to tak, že my zabezpečujeme rovnakú službu ako predtým a jediný rozdiel, ktorý sa stal je v tom, 

že policajt, ktorý sedel na Mestskej polícii a zdvíhal telefóny, bol zrušený. Toto miesto bolo 

zrušené. A dneska majú telefón v aute. To je celý rozdiel a to nám robí 6 alebo 7 ľudí, hej. Čiže 

v službe boli traja policajti, dvaja boli v aute a jeden sedel na tej stanici. A dneska tam nesedí 

žiadny, lebo je zbytočný, lebo máme na to techniku, preboha. Máme na to proste techniku, aby 

zdvihli ten telefón v aute a fungovalo to tak, že človek zavolal na ústredňu na stanicu a stade 

volal policajt tým policajtom, ktorí sú v aute. No tak mi povedzte, že ak toto je potrebné, tak tu 

si myslím, že vôbec. Ušetrených máme cez 200.000 EUR ročne. Ročne, hej? Takže, ale bavme 

sa o tom.“ 

Erik Duhan (poslanec)  

„Ako ja beriem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Toto si my ani nespomenul a ideš s nejakým návrhom, tak to nemyslím, že je to fér a hovorím 

personálna oblasť spadá pod primátora mesta, však bavme sa o tom, samozrejme, čo sa týka 

VZN o Mestskej polícii, tak to spadá do vašej kompetencie, ale ako vravím, že trošku inak to 

spravme, ak ťa môžem poprosiť.“ 

Erik Duhan (poslanec)  

„Určite.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ja prídem aj na komisiu, nemám s tým problém, ak sa chcete o tom baviť, ale týmto spôsobom 

sa to nerobí.“ 



   75 z 102 

 

Erik Duhan (poslanec)  

„No ak môžem. Sú to, sú to aj.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prihlás sa aspoň s faktickou, nech dodržujeme poriadok rokovací. S faktickou.“ 

Erik Duhan (poslanec)  

„Sú to aj moje slová, ja som sa s tým stotožnil, ale sú to aj slová členov komisie, takže mňa sa 

tiež pýtajú a tiež.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„To je v poriadku, len so mnou ste sa nebavili o tom. A ja robím s nimi dennodenne, nie na 

úrovni komisie, keď sa stretnete raz za mesiac. Ja robím dennodenne so všetkými, aj s Mestskou 

políciou. Takže ako riadiaci aj vo vzťahu k Mestskej polícii viem posúdiť, či to postačuje alebo 

nie, hej. Takže ja ti hovorím svoj názor, že to postačuje a nezlepší nám to situáciu na ulici, to 

je podstatná vec, nijakým spôsobom nezlepší.“  

Erik Duhan (poslanec)  

„Rešpektujem to.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Lebo ak zoberieme dvoch alebo aj štyroch, my nebudeme stavať do služby po troch ľudí, 

nebudeme, nevychádza to, hej. To je, to je podstatná vec, že z tohto pohľadu ani nebudeme mať 

viacej hliadok. Ak by sme chceli mať viacej hliadok, že chceme mať 2 hliadky, nie jednu hliadku, 

tak musíme zobrať 10, 15 ľudí. To nevychádza zo štyrmi nijak a bavíme sa potom budúci rok, 

prvý nástrel rozpočtu bol mínus 4.000.000, hej. Takže ja si neviem predstaviť akékoľvek 

navyšovanie. O 1.100.000 sme museli navýšiť mzdy na ten, na budúci rok zo zákona, hej. Ak by 

sme ich navyšovali ešte viacej, ja si to neviem predstaviť. Lebo ja vám predložím rozpočet, ktorý 

zoseká veci, na ktoré ste boli bežne zvyknutí, že sa robia. Nebudú sa robiť, nebudú na ne 

peniaze, hej. Toto je situácia v samosprávach momentálne vo všetkých, hej. Takže vravím, ak 

ťa môžem poprosiť, že by sme si sadli k tomu, ja prídem na komisiu najbližšiu a rozprávajme 

sa, hej. Čiže môžem to brať tak, že sme v diskusii, hej, o tomto návrhu, hej?“ 

Erik Duhan (poslanec)  

„Áno, áno.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„A tam si to môžme aj na číslach vydiskutovať. Dobre, ďakujem, pán poslanec, Obernauer, 

nech sa páči, môžeš.“ 

Július Obernauer (poslanec)  

„Ďakujem pekne za slovo. Ja by som chcel pánovi náčelníkovi aj všetkým členom Mestskej 

polície naozaj poďakovať za dobro odvádzanú prácu. Myslím si, že pán náčelník, aj keď je 

nový, dobre prebral štafetu po svojom predchodcovi. Viem to aj z vlastných skúseností, lebo 
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párkrát som sa obrátil na Mestskú políciu, keď som videl, že sa na ulici niečo nedobre deje a 

ich zásah bol veľmi rýchly a promptný. Ale takisto som za to, aby sa trošku diskutovalo viacej 

o problematike Mestskej polície, možno naozaj to pracovné stretnutie s komisiou, kde by sa 

prizvali, prizvali, pardon, ešte nejakí ľudia, možno aj okrem pána náčelníka, aj niekto z 

policajtov, pretože problémy tam sú a myslím, že bolo by dobré, keby sme im vedeli ako pomôcť, 

aby tá ich práca bola naozaj v pohode, v poriadku. Ďakujem pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, pán poslanec Garaj, nech sa páči.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Ďakujem za slovo. Kolega mi zobral trošku vietor z plachiet, lebo povedal v podstate to, čo 

som chcel ja. Čiže na jednej strane poďakovať sa Mestským policajtom, aj novému vedeniu, ale 

bol by som rád, ak by bolo možné, aby sme si spravili naozaj také pracovné stretnutie aj 

komisia, aj my poslanci, aj pracovníci Mestskej polície a možno si povedali, aké sú tam 

možnosti riešenia. Ďakujem.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, pani poslankyňa Donovalová, nech sa páči, môžeš.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Ďakujem pekne za slovo. No, takže už dvaja kolegovia povedali presne to, čo som chcela aj ja 

povedať. Mali by sme asi diskutovať a ak sú nejaké problémy, resp. otázky, s ktorými vám vieme 

pomôcť, myslím si, že nielen komisia, ale záujem je aj od viacerých kolegov, ako som ja, napr. 

poslankyňa mimo komisie, ale zároveň ešte veľmi dôležitá vec je, čo chcem povedať, poďakovať 

za tých Mopsákov, za predlženie času pri školách. Má to veľmi pozitívny ohlas, takže veľmi 

pekne ďakujem. A obratom bolo to, obratom.“  

Mgr. Ladislav Majer (náčelník Mestskej polície Brezno)  

„Ďakujem, neviem, pán primátor, ak môžem k tomuto.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ešte niekto ďalší do rozpravy. Ak nie rozpravu končím, nech sa páči, návrhová.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie správu o činnosti Mestskej polície 

Brezno za prvý polrok 2023.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem pekne, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

 

Správu o činnosti Mestskej polície Brezno za I. polrok 2023 

 

Hlasovanie číslo: 37 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený.  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“  

 

K bodu 15/ 

Správa o plnení Komunitného plánu sociálnych služieb mesta Brezna za rok 2022 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prešli by sme k bodu 15. Správa o plnení Komunitného plánu sociálnych služieb mesta Brezno 

za rok 2022. Spracoval odbor zariadení sociálnych služieb v zastúpení vedúcou, nech sa páči.“ 

PhDr. Janka Lemberková (vedúca Odboru starostlivosti o obyvateľa)  

„Dobrý deň. Predkladáme správu o plnení Komunitného plánu sociálnych služieb za rok 22. 

Jedná sa o komunitný plán, ktorého platnosť bola skončená v roku 22, preto v dôvodovej správe 

zdôvodňujem nenaplnenie niektorých špecifických cieľov, ale zároveň je tam aj vysvetlené, ako 

sa aktivity a práce s jednotlivými cieľovými skupinami realizovala. K tým zariadeniam krízovej 

intervencie by som len chcela povedať, že teda nový komplex sa nepodarilo vybudovať, ale 

mesto investovalo do rekonštrukcie pôvodnej nocľahárne a podarilo sa nám ju teraz ešte aj 

svojpomocne, aj prostredníctvom rôznych dotácií dať do takého stavu, že teda ešte môže aj 

naďalej poskytovať sociálne služby. Z mojej strany všetko. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem pekne, otváram rozpravu, nech sa páči. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím, nech 

sa páči, návrhová.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie správu o plnení Komunitného plánu 

sociálnych služieb mesta Brezna na roky 2014-2022 za rok 2022.“  
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ berie na vedomie 

 

Správu  o plnení Komunitného plánu sociálnych služieb mesta Brezna na roky 2014 – 

2022  za rok 2022 

 

Hlasovanie číslo: 38 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  14 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  14 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Z 14 prítomných 14 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 16/ 

Rôzne 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prešli by sme k bodu 16. Tam máme rôzne. Pod bodom 16.1, návrhy na ocenenie za rok 2023.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Takže ja sa v prvom rade chcem, kolegyne, kolegovia, ospravedlňuje, že vám. Zápis prišiel 

neskoro, ale minulý týždeň sa nám nepodarilo stretnúť v dostatočnom poste, aby sme boli 

uznášaniaschopní, takže sme sa stretli až v piatok. Predkladáme vám návrh, ktorý posúdila 

komisia na posudzovania udelenia ocenení a komisia navrhuje Mestskému zastupiteľstvu 

CENU MESTA BREZNA a to pánovi Ivanovi Sýkorkovi, Country skupiny Vodopád, pánovi 

doktorovi Štefanovi Čemsákovi a pani doktorke Danke Katonovej. V prípade vašich otázok, 

vám ich rád zodpoviem, ďakujem.“ 

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora)  

„Dobre, ďakujem za prednesenie návrhu, otváram diskusiu. Prvý sa hlási pán poslanec Erik 

Duhan, nech sa páči, máš slovo.“ 
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Erik Duhan (poslanec)  

„Ďakujem za slovo. Navrhujem o zrušenie nominácie doktora Štefana Čemsáka. Ďakujem.“ 

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora)  

„Dobre a do diskusie.“ 

Erik Duhan (poslanec)  

„Takže sťahujem, opravujem sa.“ 

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora)  

„Dobre. Čiže máme to, beriem to ako pozmeňujúci návrh v podstate. Do diskusie sa nám nikto 

ďalší nehlási. Áno? Takže dobre, do diskusie sa nám ešte prihlásila pani poslankyňa 

Dzurmanová, nech sa páči, máte slovo.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová, PhD. (poslankyňa)  

„Ďakujem krásne. Ja sa chcem opýtať, že čestný občan mesta, my nechceme udeliť, hej, nie je. 

Dobre, ďakujem.“  

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora)  

„Dobre, do diskusie sa nikto ďalej nehlási, čiže diskusiu končím a poprosím návrhovú.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Ja len v rýchlosti, ja len do výsledku budem na pozmeňujúcom návrhu, keďže pán Duhan 

nominoval pána doktora Čemsáka, po konzultácii s pánom Čemsákom navrhovateľ usúdil, že 

túto nomináciu stiahne po dohode. Ďakujem, takže budeme hlasovať o udelení ocenení. Cena 

mesta Brezna, Ing. Ivan Sýkora, country skupina Vodopád a doktorka Danka Katonová.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 
že primátor mesta Brezna sa rozhodol v súlade s článkom 5.3 Štatútu mesta Brezna 

udeliť ocenenie CENA PRIMÁTORA MESTA BREZNA za rok 2023 týmto 

jednotlivcom: 

 

1/ Bc. Anna Wodziková 

2/ MUDr. Eva Laurinc Wolframová 

  

II/ Udeľuje 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. o) zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov a článku 5.2. Štatútu mesta Brezna ocenenie CENA MESTA 

BREZNA týmto jednotlivcom  
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1/ Ing. Ivan Sýkorka – za rozvoj dychovej hudby v Brezne a Banskobystrickom kraji, 

reprezentáciu mesta Brezno doma aj v zahraničí, dlhoročné vedenie Dychového 

orchestra mesta Brezno ako dirigent a hráč na tenor a trombón, za významný rozvoj 

záujmu o tento žáner na verejnosti, najmä pri mládeži, je spoluzakladateľom Detského 

dychového orchestra pri ZUŠ Brezno a pri príležitosti životného jubilea 50. rokov.  

2/ Country skupina Vodopád – pri príležitosti 40. rokov činnosti a reprezentácie mesta 

Brezno doma i v zahraničí. 

 

3/  PaedDr. Danka Katonová – pri príležitosti 25 rokov vo funkcii riaditeľky základnej 

školy 

 

Hlasovanie číslo: 39 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora)  

„Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Poprosím bod 16.2, odúčtovanie 

využiteľného potenciálu z majetku mesta Brezno - účet 042. Predkladám ja, spracoval odbor 

investičný v zastúpení vedúcim. Nech sa páči, môžeš.“ 

Ing. Ivan Kamenský (vedúci Odboru investičného)  

„Dobrý deň. Predkladáme vám odúčtovanie využiteľného potenciálu majetku mesta Brezno. 

Tam zhrniem, že jedná sa o činnosti realizované v roku 2007 2008 a všetky podrobnosti ste mali 

v materiáloch. Ak má niekto otázky, rád zodpoviem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, otváram rozpravu. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končí. Návrhová 

poprosím.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. schvaľuje odúčtovanie využiteľného potenciálu s 

majetkom mesta v celkovej hodnote 73.505 EUR 20 centov.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 



   81 z 102 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Schvaľuje 

 

Odúčtovanie využiteľného potenciálu z majetku mesta v celkovej hodnote 73 505,20 

EUR.  

 

Hlasovanie číslo: 40 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  14 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  1 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Z 15 prítomných 14 za, nehlasoval 1. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 16.3, zmeny 

v komisii pre kultúru pri Mestskom zastupiteľstve mesta Brezna. Predkladá predseda komisie, 

spracoval útvar prednostky. Nech sa páči.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec) 

„Ja by som sa touto cestou chcel veľmi pekne poďakovať Maťovi Struhárovi za prácu v komisii, 

ale keďže ako možno viete, viac času sa zdržuje v Bratislave a robí mu to už aj problémy časové, 

aj dochádzať teraz do mesta kvôli komisii, takže sme sa s Maťom dohodli, že nateraz teda uvoľní 

priestor niekomu inému a my sme sa dohodli aj v komisii, že nominujeme Slávku Pančíkovú, je 

z Podkoreňovej, je zamestnankyňa alebo dlhoročná zamestnankyňa vlastnej organizácie 

cestovného ruchu, kde má na starosti primárne kultúru, eventy a podujatia. A práve sme sa 

zhodli, že takýto možné trošku nový vietor svieži, človek by sa nám tam hodil so svojimi 

podnetmi a názormi na takú kultúru a možno aj trošku prepojiteľnosti s cestovným ruchom. 

Takže predkladáme vám tento návrh.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem pekne, otváram rozpravu k tomuto bodu. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končí, nech 

sa páči, návrhová.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I. odvoláva na základe vlastnej žiadosti Mgr. Mateja 

Struhára ďalej tak ako aj v dnes texte, II. menuje Slávku Pančíkovú bytom Brezno, za členku 

komisie pre kultúru pri Mestskom zastupiteľstve mesta Brezna dňom 1. novembra 2023.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Odvoláva 

  

Na základe vlastnej žiadosti  

 

Mgr. art. Mateja  Struhára, bytom Brezno  

z funkcie člena komisie pre kultúru pri Mestskom zastupiteľstve mesta Brezna dňom 31.10.2023 

 

II/ Menuje  

 

Slávku Pančíkovú, bytom Brezno 

 

za člena komisie pre kultúru pri Mestskom zastupiteľstve mesta Brezna dňom 01. novembra 2023 

 

Hlasovanie číslo: 41 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 16.4. Ústna informácia 

predsedov komisií Mestského zastupiteľstva mesta Brezna o činnosti komisií. Nech sa páči, kto? 

Dobre, 16. 4, nech sa páči, kto chce z predsedov komisií? V poriadku, ak nikto 16. 4. Ideme 16. 

5, podanie žiadosti o nenávratný finančný príspevok na realizáciu projektu Moderná inkluzívna 

škola Most do budúcnosti. Predkladám ja, spracoval útvar prednostky v zastúpení, nech sa páči, 

pani prednostkou.“ 

Mgr. Marta Paučová (Útvar prednostu)  

„Vážený pán primátor, vážený poslanecký odbor, vážený prítomní, predkladám návrh na 

schválenie žiadosti o spolufinancovanie projektu s názvom Moderná inkluzívna škola Most do 

budúcnosti, ktorý vypracovala Základná škola s materskou školou Karla Rapoša v súlade s 

výzvou o poskytnutie nenávratného finančného príspevku na rekonštrukciu a modernizáciu 

základných škôl. Výška požadovaného príspevku je 8 % spoluúčasti, teda celková suma 

požadovaná, ktorá je, je 48.582,55 EUR. Z mojej strany všetko. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem pekne. Toto sme si prešli s pani riaditeľkou. V podstate jedná sa o úpravy, ktoré 

škola potrebuje a posunie ju to ďalej tak, ako je uvedené v návrhu. Ja som rád, že sa to stihlo 

aspoň pri tejto škole a ostatné školy sú v procese prípravy. Tu ale momentálne zvažujeme 

vzhľadom na to, že alokácia v rámci tejto výzvy bola príliš nízka, je cez 300 žiadostí podaných 
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a myslím si, že budeme radi, ak sa vôbec dostanú k tej našej, lebo tá bola podaná 240, je tam 

alokovaných 50.000.000 momentálne, čo je strašne málo. Ale uvidí sa, podľa toho sa zariadime 

aj pri ostatných školách. Takže to len na doplnenie. Nech sa páči, otváram rozpravu k tomuto 

bodu. Nech sa páči, Ivka, môžeš.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Ďakujem pekne za slovo. Ja poviem namiesto Danka Struhára neprítomného za komisiu 

školstva, jednoznačne máme súhlasné stanovisko, pretože mali sme posledne výjazdové 

stretnutie práve na Základnej škole Karola Rapoša, kde sme to s pani riaditeľkou, aj s ostatnými 

zamestnancami preberali. A v podstate tento projekt by veľmi pekne vykryl aj náš havarijný 

stav strechy, ktorý vieme, že musíme tak či tak riešiť. Takže tam nastáva tá otázka, že ak ten 

projekt neprejde a nebude sa realizovať, tak tá strecha nás tak či tak počká, v telocvični.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Strecha v telocvični. Áno, ale nám sa podarilo získať dotáciu 100.000 EUR na havarijný stav, 

čiže to máme alokovaných. Tá zvyšná časť je práve v rámci tejto výzvy. Čakáme na 

vyhodnotenie, ak by samozrejme sa to vyhodnotilo, že nie, musíme sa tým zaoberať v rámci 

vlastného rozpočtu alebo žiadať opäť ministerstvo z nového rozpočtového roku, ak by ešte nám 

navýšili dotáciu na havarijný stav. Takže takýto je postup. Takto uvažujeme momentálne.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Ďakujem pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ale ďakujem. Ako určite to treba. Sú tam iba veci, ktoré potrebuje škola, hej? Čiže žiadne veci 

navyše sme tam nedávali. Pani poslankyňa Dzurmanová, Peťka, môžeš.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová, PhD. (poslankyňa)  

„Ďakujem, ja sa teším, že sa podarilo pripraviť tento, tento projekt, tento návrh. Budem držať 

palce a tak isto by som chcela vyzdvihnúť aktívnu spoluprácu školy pri príprave tohto projektu. 

Budem rada, ak to vyjde. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nie, rozpravu končím, nech sa páči, návrhová.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. súhlasí s realizáciou projektov Moderná a inkluzívna 

škola Most do budúcnosti, II. schvaľuje predložením žiadosti o poskytnutie finančných 

prostriedkov za účelom realizácie projektu Moderná a inkluzívna škola Most do budúcnosti 

ďalej tak, ako je v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Súhlasí 

s realizáciou projektu „Moderná a inkluzívna škola- most do budúcnosti“. 

 

II/ Schvaľuje 

 

1. Predloženie žiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov za účelom realizácie 

projektu „Moderná a inkluzívna škola - most do budúcnosti“ v súlade s výzvou na 

predkladanie žiadostí PSK-MIRRI-003-2023-DV-EFRR Ministerstva investícií, 

regionálneho rozvoja informatizácie SR o nenávratný finančný príspevok na 

rekonštrukciu a modernizáciu základných škôl, ktorého ciele sú v súlade s  platným 

Programom rozvoja mesta Brezna. 

 

2. Zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci. 

 

3. Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 

výške 8% z predkladaného rozpočtu projektu - 48 582,55€. 

 

4. Zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu mesta (ako 

rozdiel celkových výdavkov projektu a celkových oprávnených výdavkov projektu).  

 

Hlasovanie číslo: 42 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 
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K bodu 17/ 

Otázky poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna na riaditeľa 

príspevkovej organizácie zriadenej mestom, riaditeľa obchodnej spoločnosti, v 

ktorej má mesto Brezno majetkovú účasť, riaditeľov rozpočtových organizácií 

zriadených mestom a náčelníka mestskej polície 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prešli by sme k bodu 17. Tým sú otázky poslancov na riaditeľa príspevkovej organizácie, 

riaditeľa obchodnej spoločnosti, riaditeľov rozpočtových organizácií a náčelníka Mestskej 

polície. Nech sa páči, kolegyne, kolegovia, môžete. Poprosím vás najprv otázky a potom 

odpovede. Aby nebehali hore, dole. Ako prvý pán poslanec Ambros, môžeš rovno, nech sa páči, 

Pali.“ 

Mgr. Pavol Ambros (poslanec)  

„Tak na riaditeľa Technických služieb. Možnože sa budem opakovať, to, čo som sa pýtal minulý 

mesiac. Škôlka Hradby, tam bolo sľúbené, že tie chodníky sa budú robiť následne hneď po 

zastupiteľstve. No stále ešte nie sú. Tak ja by som veľmi poprosil, keby, to sú naozaj možno 3m 

asfaltu, možno trošku viacej, neviem, je to tam dosť zlé, aj na to sťažujú rodičia. Jedná sa o 

škôlka, teda škôlku Hradby, kde stále je vlastne makadan položený a ani s kočíkom sa tam nedá 

ísť. Deti sa tam tiež môžu nejakým spôsobom šmyknúť a môže dôjsť k úrazu. Tak by som 

poprosil, keby sa to nejakým spôsobom promptne vyriešilo. Tiež som sa pýtal na ten kríž na 

cintoríne, či sa už podarilo ho zrekonštruovať, resp. natrieť. Tak isto pod zeleným stromom, tie 

invazívne rastliny vyklčovať ešte, myslím, že stále nie sú a tak isto smetný kôš k železničnému 

priecestiu na Kuzmányho. Na náčelníka Mestskej polície, opäť som dostal podnet z ulice 

Chalúpkova, tam smeti neprestávajú. Myslím, že ten občan si sami aj dohodne stretnutie, aby 

sa nejakým spôsobom to tomu zamedzilo, lebo je to v podstate, ak nie na dennej, tak na 

týždennej báze. Neustále je tam bordel. A v každom prípade ďakujem aj za ostatné verejné 

priestranstvá. Myslím, že pred Pointom sa to zlepšilo, ak sa nemýlim. Takže toto je z mojej 

strany všetko. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, pán poslanec Palovčík, nech sa páči.“ 

Milan Palovčík (poslanec)  

„Ďakujem, vážený pán primátor, za slovo. Ja by som na pána riaditeľa Technických služieb. 

Opäť by som chcel poprosiť to zrkadlo na Nálepkovej ulici pri tom výjazde z tej bytovky, 

Nálepkova 5 z toho výškového činžáku, keď sa vchádza na Nálepkovú ulicu a potom by som 

chcel poprosiť ešte tú zastávku na Tisovskej ceste, tam na Dvoriská, hej, kde je to staré letisko 

tzv. hej, kde je Krtičná, fakticky sa to volá aj tá časť, hej. Bola tam zničená autobusová zastávka, 

zhrdzavela, spadla a tí ľudia proste sú tam, bývajú, chodia z tých lazov tam a prší na nich. Ja 

len toľko. Ďakujem veľmi pekne.“ 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, pani poslankyňa Štugnerová, nech sa páči.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa)  

„Ja by som sa chcela opýtať hojdačky na Švermovej ulici. Už som písala asi pred dvoma 

týždňami. Minulý týždeň sa mi nepodarilo teda s tebou vôbec spojiť, že kedy budú opravené. 

Tam sú len v podstate len tie sedadlá potrebné opraviť. To je Švermova 22, to je zvnútra, ten za 

tým prvým rohom, ale aj v tom ďalšom rohu, ako boli lahôdky, tam sú 2 hojdačky, aj tam by sa 

bolo, bolo treba teda tie dosky vymeniť na hojdačkách. Chcela som sa ešte opýtať vlastne na 

zaplátanie tých jám, ako je mostík na Podkoreňovej, kde sa ide tam k tej firme. To sme sa už 

predtým o tom bavili. No a v podstate neviem, či je to otázka na riaditeľa Technických služieb, 

kedy sa budú tie prebytočné stánky teda likvidovať.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Už sa likvidujú.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa)  

„Už sa pomaly, lebo aj na tej Nálepkovej, tam je stále bordel, tam pri 05, pri obchode, teda 

bývalej 05, a tam sa stále zdržujú rôzne asociáli a tak. A vlastne my sme sa ešte bavili, keď sme 

mali, keď sme mali obhliadku obvodu, že tam by sa zišlo nejaké osvetlenie tam za obchod, lebo 

je tam úplná tma, to je vlastne pri, pred činžiakom, tým výškovcom, to je Nálepková trojka, že 

dáke osvetlenie. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Pán poslanec, Auxt, nech sa páči.“ 

Ing. Jozef Auxt (poslanec)  

„Ďakujem za slovo. Ja by som mal otázku na riaditeľa Technických služieb alebo požiadavku 

smerom do Hlbokej, ako je, ako je križovatka pri mne, tak nesvieti, možno mesiac, 2, neonka a 

naozaj do tej Hlbokej je veľká tma, čiže ak je to možné tam vymeniť. A ešte by som mal jednu 

otázku, pán primátor, ak môžem na teba aj teraz využiť tento čas alebo ešte budem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Interpelácie budeme mať.“ 

Ing. Jozef Auxt (poslanec)  

„Tak potom, potom ďakujem, ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„A nech odpovedia teraz riaditelia, potom ešte na mňa, dobre, ak ťa môžem tak poprosiť. Pán 

poslanec, Garaj, môžeš.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Ďakujem za slovo. Ja by som sa chcel opýtať riaditeľa Technických služieb. Čo sa týka ihriska 
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vo vnútrobloku na Rázusovej ulici, tam predpokladám, že je plánovaná nejaká väčšia 

rekonštrukcia, ale či by sa mohlo aspoň zatiaľ spraviť to, že by sa opravili tie prvky, ktoré tam 

sú. Potom, čo sa týka parkoviska na ŠLN 21 smerom v podstate k tej novopostavenej bytovke, 

či by nebolo možné tam spraviť nejaký rigol, aby odtiaľ odtekala voda, lebo v podstate 

permanentne po dažďoch tam stojí veľké množstvo vody a čo sa týka osvetlenia, hlavne tej ulici 

Fraňa Kráľa, to stále je v podstate v nejakom stave takom, že to tam nefunguje a či by nebolo 

možné v takýchto prípadoch zakúpiť napr. nejaké solárne LED osvetlenia, ktoré by sa 

nainštalovali na tieto, nazvem to stožiare svetelné do tej doby, pokým sa nepodarí tú závadu 

odstrániť, lebo tento stav je tam už zhruba 2 mesiace. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Kolegyňa Donovalová, nech sa páči.“ 

Ivana Donovalová (poslankyňa) 

„Ďakujem pekne za slovo. Ja by som v podstate mala otázku alebo takú zvláštnu práve tiež na 

teba, Lukáš, na pána riaditeľa Technických služieb. V podstate vždy je to na zastupiteľstve, že 

na teba vychŕlime každý 1.000.000 otázok, prípadne medzitým ti voláme, minimálne ja 

niekoľkokrát a teda aj viacerí kolegovia, že či tento systém komunikácie je v pohode. To je 

takáto otázka na teba, že či by ste si nenašli možno nejaký lepší komunikačný systém, poslanci 

verzus napr. ty, možno aj iné organizácie, neviem, lebo niekedy mám pocit, že my tu na teba, 

každý neviem koľko otázok dáme a nie všetko je reálne splniť. Napr. u mňa v práci je taký 

systém a to majú aj súkromné podniky, buď nejaký zošit alebo online portál, lebo už sme v 

dvadsiatom prvom storočí, kde nahodíme nejaké otázky, nechcem povedať požiadavky, to znie 

tak negatívne a že vieme si to aj odkontrolovať, v akom stave to je. Aby sme ti nemuseli volať, 

ja neviem, naozaj 3× týždenne, lebo ty tiež máš aj inú prácu ako poslancov. Takže možno takúto 

otázku mám na teba veľmi netypickú. Budem rada, ak to vieme rozobrať, možno aj na úrovni 

vedenia mesta.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prosím. Veľmi, veľmi dobrú, dobre si sa spýtala. Ja to využijem túto príležitosť, ak môžem, 

lebo v podstate takto nemôže fungovať, že vy posielate požiadavky na riaditeľa Technických 

služieb a on ich má plniť. To tak nefunguje nikde. A môže to fungovať tak, a to sa chcem aj s 

vami dohodnúť, že vy posielate požiadavky na vedenie mesta, pretože on spadá pod moju 

riadiacu pôsobnosť a on robí v prvom rade to, čo mu my povieme a skontrolujeme a čo stíhame 

hlavne. Lebo tých požiadaviek je 1000. On dostával požiadavky od vás ako od poslancov, 

dostáva požiadavky od obyvateľov mesta, nedostáva len požiadavky od poslancov. A teraz si 

predstavte, že mu píše 50 ľudí za týždeň, za týždeň mu píše 50 ľudí. On neni od toho, že teraz 

vy napíšete, že skoč tam, tak on skočí tam, skoč tam, tak skočí tam. Ja mu poviem, skoč tam, tak 

skočí tam. To tak ne nefunguje, to sa ma uznať, že to v rámci žiadnej firmy by nefungovalo a 

bol by to v tom len 1 obrovský chaos. Takže ja sa chcem s vami dohodnúť a to sa môžeme aj na 

pracovnom alebo aj teraz, požiadavky budete posielať na vedenie mesta. My to zahrnieme do 

našej normálne riadiacej činnosti v rámci porád, kde môžeme jednotlivé veci riešiť, áno, ale aj 

to hovorím, že nebudeme ich riešiť tak, že ad hoc, to sa nedá, hej? Oni majú plán úloh na pol 

roka. To nie je, že teraz ja chápem, že sa niečo pokazí. Spravili sme teraz napr. v rámci ich 
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fungovania, že chceme vytvoriť takú čatu, ktorá sa bude venovať prioritne takýmto veciam. Ale 

aj to mi riaditeľ argumentoval, že v podstate nemá takých komplexných ľudí, ktorí by robili 

všetko, hej? Teda, že urobil lampu, tak urobí lampu, urob lavičku, urobí lavičku a ten istý urob, 

ja neviem, čo, tak urobí to, hej. Proste nemá, hej. Takže stále máme tam, poviem, máme dvoch, 

troch elektrikárov, máme, ja neviem, murárov, máme stolárov atď. ale každý na niečo 

špecializovaný, čiže neni na všetko. Takže ja vás chcem poprosiť, že by sme to riešili takto a 

dohodli sa na tom systéme, lebo hovorím, ak on dostane od 50 maily, on mám rád povie, že to 

chce spraviť, ale neurobí to, lebo nemá na to priestor, nemá na to ľudí a to nehovorím o 

prípadoch, kedy napr. aj v lete sme mali virózu alebo kedy pred letom sme mali virózu a vypadne 

mi 15 ľudí, ale z toho, z toho portfólia, ktorí sú výkonní v rámci mesta, v rámci údržby a pod. 

To sa nedá, hej, nijak, hej. Aj keby som zobral 20 ľudí, teraz. Čo nezoberiem alebo nemáme na 

to. Takže dohodnime si nejaký systém. Ja som nechával toto na voľno, ale to sa nedá takto 

jednoducho. A potom aj pri vás prichádza nejaká, poviem nejaké sklamanie, že sa to možno 

neurobí a pod. Ale hovorím, my tie úlohy plánujeme dennodenne, aj priority a on v prvom rade 

robí to, čo je v rámci aj porád vedenia komunikované ako prioritná úloha, hej. Keby sme to 

všetko mali robiť ad hoc, tak, ako sa to posiela, tak by som potreboval ďalších 100 ľudí, hej. 

Nie je to možné. Takže veľmi dobre si sa spýtala. Ja ti ďakujem za túto otázku a poprosím vás 

do budúcna, sadnime si ešte k tomu, dohodnime si systém, ale takto vravím, to nie je možné 

zabezpečiť. Takže nech sa potom ešte riaditeľ k tomu vyjadrí, ako to on vnímal. A my sme to x 

krát preberali, že jednoducho ten systém v tom musí nejaký byť, že to nemôže byť ad hoc, vravím. 

Riadi sa mesto tak, že má to nejakú postupnosť, následnosť a systém a nie je možné plniť úlohy 

od všetkých, lebo vravím, chodia aj od obyvateľov. Máme nahlasovanie porúch, máme, no 

všetko možné, hej. Vravím, 50 ľudí píše za týždeň. Ďalej. Pán poslanec Obernauer, nech sa 

páči, Julko môžeš, pardon.“ 

Július Obernauer (poslanec)  

„Ďakujem pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ešte, nech sa páči, prepáčte, nevšimol som si.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Ak ma zapojíte, ďakujem pekne. Ja som mala faktickú len skrz teba, pán primátor, že ja som 

to niekoľko mesiacov sledovala ako nováčik, ako tento systém funguje, resp. nefunguje. Ja som 

bola tiež jeho súčasťou. Veď Lukáš veľmi dobre vie, že som s ním komunikovala vlastne ako ja 

sama bez mesta, bez vedenia a ono to nefunguje, ale nefunguje to nie preto, že proste Technické 

služby alebo riaditeľ to nechce urobiť alebo nevie urobiť, ale ono sa to manažérsky nedá urobiť. 

Čiže budem veľmi rada, keď si urobíme nejaký poriadok. Ja mám rada poriadok, lebo takto to 

nefunguje. Takže, lebo samé hejty na Technické služby, toto sa nestihlo, toto sa neurobilo. V 

podstate aj my poslanci, potom sme v takom svetle, že ja občanovi poviem, okej, toto mám 

sľúbené a potom vlastne aj ja ako poslanec vyzerám zle, lebo som nesplnila slovo, ale v podstate 

ten kolobeh je veľmi zle nastavený, takže budem veľmi rada, keď to vyriešime. To som len ja, 

ďakujem.“ 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Musím hlavne s vami doriešiť, lebo hovorím, že nemôžme povedať, že nerobia Technické 

služby, však robia a nie toho toľko tých úloh a zo dňa na deň ide viacej, lebo tie požiadavky sú 

také, že robí sa tam pred mojím vchodom? Nie, tak hneď idem písať na Technické služby. Presne 

tak, hej, ako ja som rád, nech sa robí, nech sa robí viacej. My si to aj vo vnútri teraz nejako sa 

snažíme nastaviť tak, aby sme zase zvládali ešte viacej úloh, ale máme stále len nejakú kapacitu. 

Ako to nie je, nejde tak, že všetko, hej. Pán poslanec Juhaniak, nech sa páči, môžeš.“  

Július Obernauer (poslanec)  

„Ja budem veľmi krátky, lebo ja chcem naozaj poďakovať, Ivka, za veľmi dobrý nápad a, alebo 

v tomto bol chaos a to, čo som chcel povedať teraz, zapojím sa v rámci toho systému, už keď 

dohodneme, ako to má fungovať a bude fungovať. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, pekne. Môžeš, Martin.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„Ja sa chcem len riaditeľa Technických spýtať, ako sme na tom s opravou zábradlia na tzv. 

Slimáku, lebo to máme už dlhšiu doba, tam je nefunkčné led osvetlenie v tej spodnej polovici. 

Máme to ako cyklotrasu tadiaľ, tak kvôli bezpečnosti.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Pán poslanec Garaj, nech sa páči, môžeš.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Ja len k tomu, čo Ivka vravela. Neexistuje nejaká taká aplikácia, ako bol ten City monitor?“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„My ju máme v podstate. Ona je na stránke Brezna. Tam môžu písať obyvatelia a všetci. Tam 

nám aj chodia podnety. Preto vravím, že to je hrúza.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„V podstate, keď občan alebo ktokoľvek napíše nejaký podnet, hej, tak tam to bolo dobre v tom, 

že bol tam dátum, kedy to bolo nahlásené, hej. Dala sa tam pridať fotka a bolo tam napísané 

potom, kedy to bolo vybavené. Čiže človek, aj vy, hej, že ako to.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„City monitor skončil svoju službu. Oni skrachovali ako spoločnosť, takže preto to nemáme, 

niežeby sme to nechceli, takže oni prestali poskytovať služby. Máme momentálne v rámci novej 

aplikácie, ktorú môže mať každý, je aj pre iPhony, aj pre Android, môže si to dať do telefónu. 

Tam sa píšu podnety, samozrejme aj s tým, že vyrozumený ten, kto podnet podá, takže ak je ešte 

iná forma, tak.“ 
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Matej Garaj (poslanec)  

„Čiže môžme to aj tou cestou riešiť.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Áno. Je tam aplikácia a máte tam, máte tam novinky, máte tam všetky informácie, ale aj toto, 

pokiaľ treba nahlásiť niečo, tak nech sa páči.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Nevidel som, či je tam aj tá možnosť ako monitor, že ten človek, ktorý dal fotku, bolo tam, kedy 

to bolo zverejnené, ako v podstate sa vybavuje tá požiadavka.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Je to treba si len pozrieť, veď už to máme trištvrte roka, trištvrte roka tú aplikáciu. Pán 

poslanec Turňa, nech sa páči, môžeš.“ 

Mgr. Tomáš Turňa (poslanec)  

„Takže aby sme si to zhrnuli, máme na stránke ten systém, kade sa dajú pripomienky posielať, 

je to pre občanov a my poslanci tiež tam alebo my budeme mať iný kanál. Ak máme iný, tak 

prosím...“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Iný, hej? Mailový v rámci, v rámci nás, hej? Lebo vravím, to nie je tak, že teraz riaditeľ pracuje 

ako chce, to tak nefunguje nikde, hej. To proste my máme porady, zadávajú sa úlohy, úlohy sa 

vyhodnocujú, či úlohy splnil, ak nesplnil, musí zdôvodniť, prečo nesplnil atď. atď. hej. Čiže ale 

vravím, máme len nejakú kapacitu. Veľa razy sa nám stane, ako sme, ako som aj spomenul, to 

je len príklad, ale takých situácií viacej, vypadne mi 5, 10 ľudí, hej, prehadzujeme z inakade 

proste. Sú tam aj takéto veci, ale musí to mať nejaký systém. Takže dohodneme sa, určite sa 

dohodneme.“ 

Mgr. Tomáš Turňa (poslanec)  

„Nejaký mail nám dáte a tam budeme môcť komunikovať.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ak sa môžme dohodnúť, pošleme vám návrh, ako koho kontaktovať, ako budete vyrozumení 

atď. atď. Dobre?“ 

Mgr. Tomáš Turňa (poslanec)  

„Dobre. Ide mi o to, že na ŠLN máme taký jeden strom, ktorý je podľa mňa dosť nebezpečný a 

nerád by som to nejakým spôsobom.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Tak to nahlás aj teraz, prosím ťa, nech to má.“ 
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Mgr. Tomáš Turňa (poslanec)  

„Ale tak teda sa obraciam na pána riaditeľa, ja som mu už aj posielal fotodokumentáciu na 

messenger, tiež super komunikačný kanál. No, takže ten strom je zhruba v takom 45 stupňovom 

uhle a vyzerá to tam, že už aj ten koreňový systém sa začína hýbať a je tu pri chodníku, ako sa 

ide ku autám za kontajnerovým stojiskom a ten strom z môjho pohľadu, keď padne sneh, tak 

padne aj ten strom.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Takže pozrite hneď.“ 

Mgr. Tomáš Turňa (poslanec)  

„Aby sme to čím skôr, aby sme predišli nejakému nešťastiu. Lebo je to chodník, kade chodia 

deti, občania ku autám a je to pri kontajnerovom stojisku a môže to padnúť podľa mňa, no asi 

nie smerom na kontajnerové, ale blízko neho, takže je taký veľmi vychýlený ten strom. Ja ho už 

obchádzam z opačnej strany. Takže toto, aby sme nečakali, aby sme nečakali s tým, asi ja viem, 

že zoznam úloh dlhý, ale asi by sme sa v tomto prípade mohli preskočiť dopredu. Ďakujem.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem. Ešte niekto ďalší k tomuto bodu otázok? Ak nie, tak poprosím, nech sa páči, môžeš.“  

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technické služby Brezno)  

„Dobrý deň prajem. Tak ak môžem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Najprv k tomuto, kľudne, čo sme tú debatu rozbehli.“ 

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technické služby Brezno)  

„Lebo v komunikácii City monitor, aplikácia bola dobrá a bol tam ten manažment tých úloh 

taký lepší, že aj tí obyvatelia mali inú spätnú väzbu, bolo to tam vidno. Na jednej strane škoda, 

že skončila. Existuje jedna aplikácia, ale to si potom my dohodneme medzi sebou. Je tam nejaký 

návrh na ten vnútorný, medzi nami, komunikáciu. Nie navonok, ale medzi nami. Dokonca aj 

bezplatná, kde sa môžu posielať aj fotky a rôzne podnety, aj nejaké časové harmonogramy sa 

tam dajú ponastavovať, akoby sa to dalo riešiť, čo sa týka týchto podnetov. Vedia sa určiť 

priority, ktoré veci sú, ale samozrejme, nazvem to nie podnety, ale poviem havarijné stavy, 

samozrejme, rovno mne volať, písať, aby sa to odstránilo, aby to nebolo potrebné a ostatné 

veci, ktoré sú na rozhodnutí vedenia mesta, už si určíme ten spôsob, ako tá komunikácia bude 

prebiehať. Ja si myslím, že toľko z mojej strany.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, to stačí, poď odpovedať.“ 

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technické služby Brezno)  

„Pán Ambros, MŠ Hradby, asfaltovanie. Dlhodobo je problém. Metrostav, obaľovačka, 

Bujakovo, čo je náš zdroj asfaltu, musím sa im doprosovať, aby nám dali asfalt, nerobili celý 
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september, polovicu októbra, zrazu začali robiť a je problém s asfaltom. Som dohodnutý s 

firmou JAKOR, ktorá  asfaltuje tuto cesty. My sme im v niečom pomohli, oni nám pomôžu, čiže 

teraz ako budú asfaltovať. ČSA-čku plus Tisovskú, tak my vyasfaltujeme Hradby. Čiže je to na 

takej vzájomnej spolupráci. Ostatné veci sa riešia a budú vyriešené blízko. Pán poslanec 

Palovčík odišiel. Zrkadlo Nálepkova, tam je podaná žiadosť na Dopravný inšpektorát, keďže to 

sa musí riešiť takto a zastávka Krtičná , si myslím, že je skôr otázka na vedenie mesta, resp. 

možno správcu Slovenskej správy ciest, čo sa týka osadenia zastávky. Pani poslankyňa 

Štugnerová. No hojdačky sa priebežne opravujú, cesta k Brečkovej mostík je vyspravený. Cesta, 

ktorá ide na hlavnú cestu, ten pripájací pruh, tak sa musí postupne, lebo tam to bolo veľkého 

rozsahu a nemôžme obmedzovať prevádzky, ktoré sú tam. Stánky, ako povedal pán poslanec 

Fašang, sa postupne likvidujú. Tam sú nejaké zákonné lehoty, ktoré musí mesto dodržať a pri 

strašne veľa prípadoch nastáva, poviem 5 minút pred dvanástou v mene majiteľa. Čiže všetko 

sa to naťahuje, že zamestnanci mesta komunikujú s jedným, ale nakoniec zistia, že ten stánok 

zmenil majiteľa a celý proces sa pomaly začína odznova, ale všetky rozhodnutia, ktoré máme, 

tak už sa likvidujú. Z Mazorníka bol odvezený ten klub alebo ako to mám nazvať, z 9. mája a 

ostatné, akonáhle bude platné rozhodnutie, tak budú nie zlikvidované, ale uložené, lebo je to 

cudzí majetok. Pán poslanec Auxt, už prebieha výmena svietidiel za nové ledkové. Už 150 

svietidiel je vymenených. Dneska naskladnili ďalšie, čiže už staré sodíky a neónky sa 

nahradzujú novými svetlami, čiže toto prebieha. Do 15. 11. musí byť hotový projekt Inteligentné 

prvky správy mesta, ktoré zahŕňajú aj výmenu týchto LED svietidiel. Takže to sa rieši. Pán 

poslanec Garaj, ihrisko Rázusová, to je za stavbárom? Tam sme boli spolu s pani prednostkou, 

s pánom poslancom Fašangom, sme si určili veci, ktoré sa budú robiť, oplotenie, oprava obruby 

a podobné veci. Boli tam aj nejakí obyvatelia, tak sme sa ich pýtali na názory. Takže dospeli 

sme k niečomu, čo sme si my zadali ako úlohu, ktorá sa robí. ŠLN 21, bol tam vybudovaný 

PSAK , keďže idú tam plytko káble z trafa, ktoré je blízko elektrikárov, takže je tam spravený 

SAK + aby tá voda išla. Zajtra, má tiež pršať. Pôjde sa tam hneď ráno pozrieť, či to funguje, či 

to nefunguje. A osvetlenie Fraňa kráľa už by malo to byť funkčné, aj keď viem, že do rána to 

nesvietilo, ale tá firma, ktorá realizuje tieto veci, tak mi povedali, že už pracujú na odstránení 

toho problému. A posledný, no posledný, pán poslanec Juhaniak, zábradlie Slimák, petka 

vybetónovaná, pán Gemzický nám buduje nové zábradlie. Už má nakúpený materiál, bolo 

posledné zameranie. Je to len otázka pár dní, kým sa to tam zamontuje + osvetlenie takisto. A 

Tomáš Turňa strom. Budúci týždeň má prísť dendrológ, ktorý posúdi ten strom, či ide na výrub 

z dôvodu nebezpečia alebo musí ísť do žiadosti na výrub. Toto je postup, lebo nemôžme ho len 

tak svojvoľne, keď vyzerá alebo nie každý naklonený strom je strom, ktorý musí ísť na výrub.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Erik, ty si chcel ešte na riaditeľa? Tak nech sa páči.“ 

Erik Duhan (poslanec)  

„Ja sa chcem poďakovať touto cestou pánu riaditeľovi za promptné riešenie odrážok cesty na 

Okružnej a ceste SNP. Vyfrézovanie, vyrovnanie frézingom. Ďakujem pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, ďakujem. Ak všetko. Boli otázky aj na pána náčelníka, nech sa páči, môžeš.“  
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Mgr. Ladislav Majer (náčelník Mestskej polície Brezno)  

„Keďže som nestihol a nemám možnosť, tak by som len povedal, že ohľadne Mestskej polície 

ja momentálne nevidím žiadny problém. Ak je problém, prešli sme ho, dal som návrhy, 

možnosti, čiže vieme, v akom to je stave, všetko funguje ako má, takže by som z toho nerobil 

takú vedu a tragickú vec. V rámci možnosti fungujeme, vieme zastrešiť všetko, čo treba, čo je 

nutné a všade vieme byť momentálne. Druhá vec, pán Ambros ohľadne Chalupkovej ulici, 

neviem, nemám, nikto mi nepovedal žiadny problém. Čiže bol by som rád, ak máte nejaké 

poznatky alebo ľudí, ktorí majú taký problém, kedykoľvek môžu prísť napísať mi mail. Budeme 

riešiť všetko promptne, ale Chalupkovu ulicu. Chalupkovu, neviem. Čo je za problém a 

Chalupkovej?“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Môžete si to prejsť kľudne.“ 

Mgr. Ladislav Majer (náčelník Mestskej polície Brezno)  

„Ja viem, len viete, je to neskoro, takto na zastupiteľstve. Kedykoľvek pošlite, ktorýkoľvek deň, 

hneď sa budeme tomu venovať, dobre. Aby to nečakalo mesiac alebo koľko, neni istý problém.“  

Mgr. Pavol Ambros (poslanec)  

„Len ide o to skôr tomu predchádzať, hej. Sme sa vtedy bavili o kamerovom systéme a nejakom 

nastavení. Dá si s vami stretnutie aj občania z tejto lokality, že by to s vami potom doriešili.“ 

Mgr. Ladislav Majer (náčelník Mestskej polície Brezno)  

„Neni problém kedykoľvek. Kamerový systém, vieme, v akom je štádiu. Pán primátor vie, čo 

som navrhoval. Som v jednaní s pánom Krellom, rozprával sa s ním aj včera takže...“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Aj Chalupkovu tam riešime, nie, myslím v tomto, či?“ 

Mgr. Ladislav Majer (náčelník Mestskej polície Brezno)  

„Chalupkovu, neviem, čo je tam za problém, lebo to je krátka ulica vlastne. Nie je tam nič v 

podstate.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, ale aj kameru sme tam riešili, nie?“ 

Mgr. Ladislav Majer (náčelník Mestskej polície Brezno)  

„Veď kamera je rovno na križovatke a keďže tí ľudia tam majú zábrany na tom zábradlí, lebo 

im tam vadilo, že im tam pluh zhŕňal sneh pravdepodobne, tak nie je tam vidno a ani jeden z 

toho domu mi nedal vedieť, nikto. Proste vravím...“ 

Mgr. Pavol Ambros (poslanec)  

„Riešil som to aj na poslednom zastupiteľstve som to riešil. Aj tá kamera, čo tam je, úplne 

nezachycuje ten, aspoň to tak bolo minulé obdobie, že úplne to nebolo vidieť, hej.“ 
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Mgr. Ladislav Majer (náčelník Mestskej polície Brezno)  

„Ja momentálne plánujem spraviť Deň otvorených dverí na Mestskej polícii. Pán primátor o 

tom vie. Je to taká viac menej ukážka činnosti Mestskej polície a kamerového systému. Kamery, 

ako som nastúpil, pán primátor zas vie, som dal preinštalovať ich trasy, pohyb, smer, takže 

neviem, kedy ste naposledy pozeral na kameru, ale.“ 

Mgr. Pavol Ambros (poslanec)  

„To neni kritika, to je len upozornenie, že sa tam deje na pravidelnej báze neporiadok, áno, 

čiže...“  

Mgr. Ladislav Majer (náčelník Mestskej polície Brezno)  

„Mojou úlohou je, zvýšime hliadky. Len vravím, počujem to prvý raz, niečo takéto, že by sa tam 

niečo dialo. Nikto mi nič nedal vedieť. Takže, čo viete, kľudne mi dajte vedieť, budeme hneď 

reagovať dobre, či hliadkou MOPs alebo hliadkou Mestskej polície.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Kľudne môžeš ešte, ak také otázky boli, ja len doplním.“ 

Mgr. Ladislav Majer (náčelník Mestskej polície Brezno)  

„Neboli už žiadne.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, ďakujem pekne, ja len doplním, že aj to, čo tu bolo povedané, že je nejaký problém, 

hej, nadviažem na pána náčelníka, tak ja som si vytiahol aj za posledné obdobie. My sme nemali 

jednu sťažnosť, že by Mestská polícia nereagovala na nejaký podnet, že by nešla na výjazd, keď 

niekto niečo nahlásil, absolútne vôbec. Dokonca robíme službu navyše v tom, nie, že službu 

navyše, ale v našom záujme je, samozrejme, chodíme kontrolovať, ešte aj, poviem, 

potencionálnu trestnú činnosť a tu nahlasujeme odboru kriminálnej polícii v Brezne, hej? A to 

nie je vyslovene činnosť Mestskej polície, že by sme my mali my toto robiť, vyhľadávať, lebo to 

je v prvom rade, ale tak ty vieš, o čom hovorím, že v prvom rade je to záležitosť Štátnej polície 

a robíme aj toto, lebo nám záleží na tom, aby ten verejný priestor bol čo najlepšie. A ešte sa 

vrátim k tým službám, naozaj bez všetkého si to prejdem s komisiou, prvý raz som o tom dneska 

počul. Ja, čo viem, nám funguje tak, ako povedal aj náčelník a každá služba, nemali sme 

problém, že by sme nezostavili službu, nemali službu, nedodržali 24 hodinovú službu, 7 dní v 

týždni alebo niečo podobné. Ale vravím, bavme sa o tom, nemám s tým absolútne žiadny 

problém, hovorme argumentačne, potom kľudne sa môžeme zdravo vyhádať. Ja som za. Takže, 

takže iba toľko a ty chceš ešte niečo, zástupca? Môžeš.“ 

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora)  

„Ďakujem za slovo. Kolegovia, keď už sa tu rozbehla takáto široká debata, ja by som vás chcel 

veľmi pekne poprosiť, aby ste aj občanov inštruovali, že ak majú nejaký podnet, tak máme 

oficiálnu stránku mesta, kde sú zverejnené všetky kontakty a podnety treba dávať alebo posielať 

na ne, pretože stretli sme sa s viacerými z vás, som to už komunikoval, že občan, občan dá 
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podnet na Facebook a očakávať teda, že sa vyrieši? No nevyrieši, lebo častokrát sú to súkromné 

profily zavreté a tak isto mesto nemá povinnosť ani čas kontrolovať tieto veci. Samozrejme, 

všetky podnety oficiálne, ktoré prídu, tak sa riešia, sa vyhodnocujú, ja musím povedať, že 

Mestská polícia naozaj koná mimoriadne urgentne a rýchlo. To isté techničiari, pokiaľ je to v 

ich možnostiach, ale my, pokiaľ o podnete nevieme a ľudia sa o ňom rozprávajú alebo diskutujú 

na sociálnej sieti, tak ju ani riešiť ani nevieme, ani nemôžme, ani nebudeme. Takže poprosím, 

keď komunikujete s občanmi alebo keď im aj odpovedáte na takéto podnety, tak treba povedať, 

že nech to podávajú cez oficiálnu, oficiálne adresy alebo nech to povedia vám ako poslanci a 

vy už viete, aký je ten postup. Ďakujem pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, ale ešte s faktickou.“ 

Mgr. Pavol Ambros (poslanec)  

„V prvom rade myslím si, že toto je miesto, ktoré považujem za oficiálne. Čiže keď tu niečo 

odznie, tak je to oficiálny podnet. Druhá vec sa týka, áno, ja som aj toho občana, lebo on 

dokonca pristihol istého príslušníka, nemenovať menšiny, priamo pri čine. On tam vybral špaky 

a som mu ospravedlnil, prvú vec, som mu povedal, že prečo ho nevolal, nekontaktoval Mestskú 

políciu? Ja to nepovažujem za kritiku a ani nič, ja som spokojný aj so službami Mestskej polície, 

aj so službami Technických služieb, ale si myslím, že keď niektoré veci sa opakujú, tak treba to 

povedať aj na tejto pôde. Nepovažujem to za nič ako zlé, hej, a nevnímam to kritiku, ale ako 

niečo, aby sme sa niekam posunuli. Takže len toľko z mojej strany.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„To nikto ani nespochybňoval tu.“  

Mgr. Pavol Ambros (poslanec)  

„Mal som taký pocit, že tieto, takéto veci nestíhajú odznieť. Ja som v kontakte, s pánom 

náčelníkom ešte nie, ale s riaditeľom Technických služieb operatívne riešime veci.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„To vôbec, však to je dobre, že si to povedal, len my vysvetľujeme aj vo všeobecnosti, aby to 

nevyznelo tak, že, lebo ty, keď aj niečo takéto povieš, tak ono to mohlo vyznieť tak, ty, čo sa na 

to pozerajú, že my to neriešime alebo že kašleme na to.“ 

Mgr. Pavol Ambros (poslanec)  

„Neni to, ak to tak vyznelo, tak ma to mrzí.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Takto kľudne sme si tu takto vydiskutovali. Nemám s tým žiadny problém, ale to som ťa 

poprosil, že keď si to chcete rozmeniť na drobné, tak si to vydiskutujte s náčelníkom.“ 

Mgr. Pavol Ambros (poslanec)  

„Samozrejme.“ 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Poďte prípadne na miesto. A ja som len upozornil na to, že minimálne za posledný rok nemal 

som jeden jediný prípad, že by občan alebo poslanec alebo niekto zavolal, aby Mestská polícia, 

poviem, prišla k nejakej situácii alebo ju riešiť a že by povedali, kašleme na to, ako neriešime 

to, alebo že by neprišiel tam nikto. Ani jednu sťažnosť som nemal na to.“ 

Mgr. Pavol Ambros (poslanec)  

„Takúto skúsenosť nemám ani ja.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Takže vravím, ja som len chcel objasniť tú situáciu, že takto to je. Takže len dobre povedala 

aj Miro, treba, aby tie podnety boli adresné, aby išli tam, kde majú, lebo toto sa stáva čím ďalej 

častejšie. Niekto niečo hodí na Facebook a primátor, poslanci, nájdite si to a vyriešte to. A ešte 

ťa akože. No ak toto je štýl práce a komunikácia, no nie je, hej? Ako vravím, sú oficiálne kanály 

a tiež rovnako dostupné, rovnako rýchle aj sociálne siete sa samozrejme dajú v rámci toho 

využiť, ale ten spôsob a forma, tak to by niektorí fakt mali, že trošku sa aspoň zamyslieť nad 

tým, lebo takto to nemôže fungovať, ani sa to nedá.“  

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora)  

„Všetko v poriadku. Ja reagujem na to, že posledný týždeň alebo 2 veľmi veľa som komunikoval 

s Ivkou Donovalovou a Maťom Ridzoňom, Danom Struhárom, s Erikom a tak isto aj s inými 

poslancami, ktorí mi povedali, že osvetlenie napr. Mazorník, osvetlenie Kasárne, Staničná ulica 

atď. Ani jeden z tých podnetov neprišiel oficiálne na mesto a všetky boli zo sociálnych sietí, 

hej? Preto reagujem na to, že prosím vás, aby ste aj vy občanov viedli k tomu, aby to posielali 

oficiálne, aby sme to mohli riešiť a aby dostali aj oficiálnu odpoveď. To je všetko.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, ďakujem, ešte niekto niečo? Lebo myslím, že sme všetky zodpovedali tie otázky, čo 

boli. Ak nie, ideme k interpeláciám.“ 
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K bodu 18/ 

Interpelácie poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Nech sa páči, kolegyne, kolegovia, môžete interpelácie. Nech sa páči, môžeš. pán poslanec 

Auxt.“ 

Ing. Jozef Auxt (poslanec)  

„Ďakujem za slovo. Ak môžem nadviazať na tú druhú moju otázku, chcem sa spýtať, že ako 

pokračujeme, ak môžem poprosiť, ako pokračujeme v majetko-právnych veciach, čo sa týka 

vodovodu Vrchdolinka a rovnako a tak z projektov dokumentácie, ale momentálne situácie sme 

v takej, niektoré rodiny mesiac nemáme vodu. Obracajú sa na mňa. Využívame služby všelijaké 

tam ako máme rodinné záležitosti, tí, čo majú, čo majú rodinné domy, čo kopú už 80-100 m. Ja 

viem, ja som to riešil už 35 rokov, proste ako tam bývame, nechcem to riešiť dneska ako 

poslanec, ja som to riešil aj ešte, keď bol pán primátor predtým, neviem, či bol primátor Strmeň. 

Potom som to riešil aj s pánom Fašangom, aj s Faškom, aj nakoniec, nakoniec sme to začali 

riešiť, neobišiel som ani jedného. Veľmi veľa sme okolo toho urobili s primátorom, s 

primátorom terajším, aj s prednostkou. Naozaj pred dvoma rokmi sme to mali na celkom 

dobrom ťahu, už sme mohli byť popripájaní aj ďalší ľudia, ale zhodou okolností stalo, ostalo to 

na ľudských vzťahoch, že nesúhlasil ten, ten. Proste dneska žijeme v takej situácii, že naozaj a 

dokonca to chcem povedať, že tí ľudia, čo majú tie studne 80 a 100 m, dali si zobrať vzorky, sú 

to vody nepitné, čiže nemôžu piť atď. Ja viem, že sa okolo toho robí 2 roky, len si to budem v 

dvadsiatom štvrtom, piatom, lebo je to neúnosná situácia. Viete si predstaviť, načo nám 

kanalizácia, s prepáčením, keď mám čím spláchnuť, ja som tu už neraz riešil a momentálne sme 

niečo cez mesiac bez vody. Ďakujem za slovo.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Tak to je nová informácia, to mám mrzí a určite sa budeme pýtať, že prečo, ale aby som ti 

odpovedal. Presne tak, my v tomto neustále rokujeme, aj s pani prednostkou sme boli aj na 

poslednom rokovaní s generálnym riaditeľom týždeň dozadu, týždeň dozadu, takže to je čerstvá 

vec, kde sme v podstate si vydiskutovali jednak stav a jednak možnosti a jednak to, čo sa má 

dopracovať. Poviem, že trošku absentovala, poviem, aktivita hlavne Vodárenskej spoločnosti, 

nie našej, ale dúfam, že sme si to nejako vyjasnili a dotiahnu sa tie hlavne majetko-právne veci, 

ktoré sú potrebné pre, na vydanie stavebného povolenia. Zajtra. Môžeš mať doplniť, ak máš 

čerstvejšiu informáciu, pani prednostka, len to chcem povedať, že riešime to neustále, chcem, 

aby sme sa ten vodovod spravil samozrejme podľa možnosti čím skôr, ale sme limitovaní aj čo 

sa týka predpisov, čo sa týka výziev momentálne a potrebujeme to dotiahnuť aj zo strany hlavne 

Vodárenskej spoločnosti. Mesto robí v tomto, treba povedať, nadprácu, pretože ako celú 

investíciu by mala pripravovať vodárenská. Len vidíme, že ako to ide aj pri iných projektov, oni 

sú neskutočne vyťažení, to zase treba uznať, ale požiadaviek je hrúza, ale my sme sa ponúkli a 

dohodli aj na tom, že mesto pomáha s tými majetko-právnymi vecami, ale ak by nepomáhalo, 

tak dneska vôbec nie sme v stave, v akom sme, myslím v pozitívnom slova zmysle. Doplň ma, 

nech sa páči, pani prednostka.“ 
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Mgr. Zuzana Ďurišová (prednostka MÚ Brezno)  

„Situácia sa zmenila, nieže zmenila a v podstate sa vyvinula, takže zajtra budeme mať tiež 

pracovné stretnutie aj s riaditeľom investičným z vodární, zo STVS, tak isto s pani riaditeľkou 

zo STVS, Závod Banská Bystrica 1 inžinierka Šabová, ideme mať takú pracovnú skupinu, kde v 

podstate si povieme, že akým spôsobom to akcelerovať, pretože sú vypísané výzvy a mohla by 

sa Vodárenská spoločnosť určite uchádzať o dopracovanie vodovodu, ale samozrejme s tým, že 

je potrebné ešte súhlasí z našej strany, vybaviť niektorých obyvateľov a v tomto musíme 

povedať, že pokiaľ sa to nepodarí, tak pán primátor navrhol aj tú možnosť, že niektoré tie, ktoré 

budú možné okruhy, budeme rušiť.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prepáčte, rovno, poviem, že to sa nedá donekonečna naťahovať a s obyvateľmi niektorými, 

ktorí povedia, že nechcú, že nie cez jeho pozemok a pod. Proste ja som dal pokyn aj pani 

prednostke ten projekt manažovať tak, že kto ani na opakované žiadosti, osobné žiadosti o 

pripojenie alebo resp. prechod cez majetok, resp. pozemky týchto vlastníkov nereflektuje a je 

proti tomu, tak jednoducho bude vyhodený z tých vetiev a bodka, lebo to sa nedá donekonečna. 

Nás brzdia vyslovene niektorí obyvatelia roky v týchto projektových dokumentáciách. My 

nevieme dokončiť, hej, potom nás ostatní obyvatelia, ktorí to chcú a proste pre nich je to životne 

dôležité, lebo napr. v tomto prípade nemajú vodu, bombardujú každý deň alebo každý týždeň, 

tak jednoducho vravím, donekonečna sa to nedá, urobí sa zápis, tým ľuďom sa to dáme 

podpísať, ako sme aj posledne urobili, čo sa týka cyklotrasy a chodníka na Vrch dolinke, lebo 

aj ten mohol byť, hej? Tam sme sa mohli baviť už o tom, že čakáme na vyhodnotenie žiadosti a 

nejdem to rozoberať. Takže jednoducho sa obídu títo obyvatelia, nebudú mať vodu a zase potom 

budeme riešiť to, ako pri kanalizácii, že tí, čo dali nesúhlasy, tak teraz chodia na mesto a 

hovoria, veď nám dorobte kanalizáciu, aj sused má. No ale vy ste dali nesúhlas. No ale že nech 

to dorobíme a hovorím, ale my na to vlastné peniaze nedáme. Čiže ja navrhujem, pani 

prednostka, popros pána poslanca, dohodnite sa, zober ho do tej pracovnej skupiny, lebo jeho 

sa to týka aj osobne, aby vedeli informovať aj obyvateľov. Ak budeš mať čas, tak ťa Jožko, 

poprosím, aby si priamo, že čo riešime, lebo my sa fakt snažíme, aby sa dopracoval ten projekt 

a dorobilo sa to ako má. Robíme všetko preto, hej. Takže informuj ho, kedy bude stretnutie, ak 

sa ti bude dať, tak budem rád, keď budeš súčasťou toho procesu. Dobre? No s faktickou ešte k 

Miro chcel, ak môžem, nech sa páči.“ 

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora)  

„Chcel som tiež toto navrhnúť, že zajtra o desiatej máme stretnutie a chcel som ťa pozvať potom 

na investičné, ale tak dobre, príď na toto stretnutie o desiatej, pokiaľ sa ti dá a potom by sme 

si spravili ešte na investičnom, kde ti Mišo Kriška vysvetliť celú genézu, aj kde máme problémy 

a tak isto ostatní poslanci za obvod Mazorník, pokiaľ chcú, nech prídu a prejdeme si to celé, 

aby ste poznali, lebo zajtra to bude stretnutie, kde už budeme preberať nejakú konkrétnu časť, 

ale aby ste poznali aj genézu, aj kde sa chceme dostať. Čiže vyhraďte si, prosím vás, potom čas, 

po tom stretnutí, aby sme to ešte vedeli na investičnom prejsť, pokiaľ chcete.“ 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zajtra predpokladám, budete, prepáč, dohadovať aj to, ktoré vetvy budeme musieť vypustiť 

alebo ktorú vetu alebo ako to budeme musieť obísť alebo vyslovene s týmto sa boríme teraz. 

Nesúhlasmi. Pán poslanec Turňa, nech sa páči, môžeš.“ 

Mgr. Tomáš Turňa (poslanec)  

„Takže menej záživná téma ako mal pán kolega. Ja by som sa chcel opýtať, prebieha 

rekonštrukcia cesty v podstate od čerpacej stanice Slovnaft až po Podkoreňovú. Bude sa po 

asfaltovaní robiť vodorovné značenie, že či by nebolo možné ten výjazd od zimného štadióna 

na hlavnú cestu smerom označiť tiež vodorovným značením. Či je to v kompetencii SSC alebo 

naše, alebo či by sme to nevedeli s nimi dohodnúť, aby to tam naznačili, lebo tam asi tadiaľ 

chodíte z času na čas a tam to zaraďovanie tých vozidiel je veľmi chaotické a niektorí nevedia, 

keď idú na Bystricu, že sa majú postaviť do stredu, postavia sa úplne napravo, je to tam také 

chaotické, môže to viesť ku nehode a ak by to bolo možné teraz v tomto značení doznačiť ten 

krátky úsek, tak by to podľa mňa pomohlo sprehľadniť. Ten taký kopček. Áno, pri Shell, áno.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Predo mnou presne takto auto.“ 

Mgr. Tomáš Turňa (poslanec)  

„Čudne tam tie autá sa radia, ja tam dennodenne chodím tade a už si dávam pozor. Ale nie pre 

niekoho, kto tade prvýkrát to môže byť taký...“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„No ale dobre vieme, vieme, čo. Budeme to riešiť, ak by sa to dalo, lebo asi aj s nimi to.“ 

Mgr. Tomáš Turňa (poslanec)  

„A ešte mám jednu takú otázku, že či by bolo možné vyriešiť parkovisko medzi štadiónmi. My 

sme sa už o tom raz tak bavili na tej prechádzke po obvode.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Áno.“ 

Mgr. Tomáš Turňa (poslanec)  

„Ja som tam vtedy navrhoval a to bolo na takej ústnej forme, tak by som chcel tak oficiálne, že 

či by sa to tam nedalo vyriešiť tým spôsobom, že keď sa prichádza vlastne od ŠLN smerom k 

štadiónom, do toho stúpania, bol by, bol by prikázaný smer vpravo a jednosmerne popri 

futbalovom smerom ku Tescu a z druhej strany by vlastne išli z druhej strany, aby tam bolo 

jednosmerne popri hokejovom štadióne, tá cesta, pretože teraz je to obojstranné z oboch smerov 

a podľa mňa je to za prvé strašne úzka cesta na to, aby sa tam jazdilo obojsmerne a za druhé 

strašne veľa vozidiel, tam máme aj kameru, môžete sa pozrieť, strašne veľa vozidiel chodiť 

krížom cez to parkovisko a to je podľa mňa pre tie deti, čo chodia na tréningy futbalové, 

hokejové, tam máme veľký pohyb detí, je to podľa mňa strašne nebezpečné a niektorí tade 

chodia aj veľmi rýchlo. Ja by som navrhoval ten stred normálne fyzicky oddeliť a dať tam 
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prikázané smery, aj jednosmerne ísť popri futbalovom smerom k Tescu a od Tesca ísť 

jednosmerne popri hokejovom.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Určite si myslím, že dobrý návrh, ale Miro, keby ste si to potom prešli, dohodneme sa, že či to 

budeme. No dobre, ale aj s Tescom to môžeme riešiť, však to oni s tým nebudú mať podľa mňa 

problém. Teraz som to akurát hovoril, že zástupca by sa dohodol potom s tebou, že ako a my sa 

rozhodneme, že akou formou by sme išli, lebo to budeme musieť projekt dať spracovať, schváliť 

Dopravnému inšpektorátu v takom rozsahu, ako to ty hovoríš, ale nevidím v tom problém ako 

určite to pomôže bezpečnosti premávky, v tej časti to je viac menej nutné, lebo otázka času, 

kedy sa tam dačo stane. Máš ešte niečo?“  

Mgr. Tomáš Turňa (poslanec)  

„Všetko. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„A čo sa týka toho čiarovania, tak to bude naša cesta pravdepodobne, nie? Takže budeme to 

riešiť. Ja poviem ešte k tým cestám, že som rád, že sa robí aj tento úsek od Slovnaftky po 

križovatku Tesco, lebo to bolo vypustené, tak sme kontaktovali, osobne som kontaktoval 

riaditeľa Slovenskej správy ciest a doplnili to ešte do verejného obstarávania, takto som rád, 

lebo toto bolo vypustené. Prioritný úsek bol od ČSAčky po námestie a čo sa tiež robí teraz, ale 

ten nebol podľa mňa v takom zlom stave, ako bol práve tento od Tesca po, po Slovnaftku. Takže 

som rád, že sa robí aj to. Dobre, pán poslanec Ambros, nech sa páči.“ 

Mgr. Pavol Ambros (poslanec)  

„Ďakujem pekne. Neviem, či to je vhodný priestor alebo ešte dostanú priestor aj predsedovia 

komisií.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„To už bolo, sme mali ten. Ale môžeš.“ 

Mgr. Pavol Ambros (poslanec)  

„Nejak mi to ušlo, pardon.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Tak povedz.“ 

Mgr. Pavol Ambros (poslanec)  

„V každom prípade by som sa rád vyjadril k jednej veci v súvislosti s novou, s novým všeobecno-

záväzným nariadením týkajúcim sa dotácií z rozpočtu mesta. Volalo mi totižto veľa rodičov, či 

už to boli kultúrne alebo športové telesá, s tým, že sa ma pýtali, či je pravda, že mesto bude 

dávať menej peňazí na kultúru a na šport, lebo bolo prijaté toto VZN-ko. Tak ja by som chcel 

povedať, že alebo možnože toto cestou vyjadriť, že nové VZN-ko nerieši sumu. Čiže ak niekto 

dôvodí, pochopil sa medzi riadkami, že asi niektoré kluby alebo kultúrne telesá odôvodňujú 
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zvýšené poplatky od detí tým, že sme prijali nové VZN-ko, hej. Tak to nie je pravda, lebo v tom 

VZN-ku sa rieši len to, že 25 %, podielom budú prispievať kluby aj na teda nepriame dotácie, 

teda na nájmy. Ja predpokladám, sa to týkalo hlavne tých klubov alebo telies, ktoré majú gro 

rozpočtu v nájmoch. Čiže touto cestou môžeme povedať, že to nemení, áno a my sme trošku 

chceli mať aj kontrolu nad tými nepriamymi dotáciami, keďže aj dnes v zastupiteľstve sme 

schvaľovali viacero týchto, ktoré nám chodia na kvartálnej báze. Takže len toto chcem povedať, 

že ak niekto to týmto dôvodí, tak buď vedome zavádza alebo len tomu nerozumie. Len toto.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„K tomuto hovoríme, že ja som rád, že si to spomenul, aj keď v rámci tohto bodu, ale k tomuto 

sme sa bavili aj v pondelok, že musíme zase nejakým spôsobom prekopať ten systém, lebo to, 

ako sú financované mnohé občianske združenia, nie je pre nás transparentné. Žiadajú od nás 

veľa peňazí, dávame desiatky tisíc do niektorých združení. Nevieme od tých peniazoch dokopy 

nič, aj tak, ako je to vyúčtované, tak v podstate strácame akýkoľvek prehľad o hospodárení v 

rámci tých občianskych združení. Budeme si musieť sadnúť aj s nimi, s jednotlivými, hlavne 

tých, ktorých sa to týka, nastaviť ten systém trošku inak. A to, čo hovoríš, do kultúry a športu 

išlo posledné roky vždy viacej peňazí. A keď si zoberiem, že len Aréna teraz, čo som videl, aj 

rozpočet na budúci rok nás stojí 600.000 EUR, hej? Že plaváreň nás stojí viac ako 

200.000 EUR atď. atď. A tieto zariadenia prednostne využívajú niektoré občianske združenia 

vo väčšine, vo väčšine ich prevádzkového času, tak nie je možné vôbec hovoriť o tom, že my 

dávame menej peňazí, ani neplánujeme. Ale čo sa týka dotácií, tak to sa budeme baviť pri 

rozpočte, lebo ten návrh rozpočtu a nástrel je hrozný ako fakt, ale to všade. My ani na VÚC ke 

budeme mať problém zostaviť rozpočet vôbec, hej? VÚC-ka, nie je len VÚC, ale krajské mestá, 

čo sa rozprávame aj teraz kolegovia, lebo však sme na krajskej rade spolu, aj sú primátori 

miest, tak dotácie sú úplne zrušené pri mnohých. Už aj v návrhu rozpočtov, ako nikto s tým ani 

nepočíta, lebo je taký stav, nám nechali úroveň rozpočtu minulého roku, čo sa týka príjmov a 

výdavky nám zvýšili enormne, to len na mzdách, čo sa vám dneska povedal, 1.100.000 iba na 

mzdách, čo sa nás týka, hej? My to nemáme z čoho sanovať, hej? To nie je o tom, teraz nás 

nezaťažujú ani úvery nejako, ani ostatné položky, proste oni nastavili financovanie samosprávy 

na budúci rok zatiaľ, hej, predpokladám, že nová vláda s tým niečo spraví, ale takým spôsobom, 

že nám sa enormným spôsobom zvýšili výdavky zo zákonných povinností, nie z toho, že by sme 

my viacej míňali zo zákonných povinností, ale úroveň príjmov nám nechali na úrovni minulého 

roku, to sa nedá, hej? Nejdem hovoriť teraz o číslach, predložíme vám, robíme všetko pre to, 

aby sme to nejako zastavili, ale hovorím, problém je všade, čo sa rozprávam, takže sadneme si 

k tomu a ja dúfam, že sa nám to nejako podarí zostaviť, lebo chceme, aby bol reálny rozpočet, 

aby nebol na vode postavený a urobíme preto všetko. Takže, ale to chcem len k tomu podotknúť, 

do športu a kultúry sme dávali každý rok viacej. A to je nezmysel samozrejme, čo rozprávajú.“ 

Mgr. Pavol Ambros (poslanec)  

„Teda to nebolo jednorazová záležitosť a...“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Takže samozrejme, je to nezmysel, takéto reči, hej? Lebo my nie sme limitovaní v tých VZN-

kách, že dávame menej teraz na základe niečoho alebo niečo.“ 
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Mgr. Pavol Ambros (poslanec)  

„Ja som im to vysvetlil a myslím, že aj Mirko Baran, že mal viacero telefonátov ohľadom tohto 

problému, tak som chcel, aby to odznelo aj tým, že to teda VZN-ko nerieši.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, ešte niekto, ďalšie kolegyne, kolegovia, lebo už nik nie je prihlásený. Ak nikto ďalší, 

tak tento bod končím.“ 

 

 

K bodu 19/ 

Ukončenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prejdem k bodu 19, tým je ukončenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva. Ďakujem veľmi 

pekne za konštruktívne rokovanie. Prajem vám dobrú chuť k obedu a všetko dobré..“ 

 

 

 

 

 

 

–––––––––––––––––––––––––                                                         

     JUDr. Tomáš Abel, PhD., v.r.    Mgr. Zuzana Ďurišová, v.r. 

           primátor mesta              prednostka MsÚ  

      

 

 

 

 

             

               Milan Palovčík, v.r.                                      Jozef Tokár 

overovateľ zápisnice                                                     overovateľ zápisnice   

 

 

 

 

 

V Brezne, dňa 07.11. 2023          

                    Mgr. Janka Štulajterová, v.r. 

                zapisovateľka 


